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N
ωρίς το απόγευµα της 
Τετάρτης η ελληνική 
αποστολή αναχωρού-
σε από τη Σύνοδο Κο-

ρυφής του ΝΑΤΟ στο Βίλνιους και 
κατευθυνόταν 102 χλµ δυτικά προς 
το Κάουνας, όπου στο αεροδρόµιο 
του είχε σταθµεύσει το κυβερνητι-
κό αεροσκάφος το οποίο θα την µε-
τέφερε πίσω στην Αθήνα, έχοντας 
κλειδώσει στις αποσκευές της πολύ 
σηµαντικά διπλωµατικά και εξοπλι-
στικά οφέλη. 

Είχαν προηγηθεί µήνες προε-
τοιµασίας υπό άκρα µυστικότητα 
και είχαν αξιοποιηθεί όλες οι ευ-
καιρίες που παρουσιάστηκαν σε 
αυτό το διάστηµα προκειµένου η 
Ελλάδα να λάβει απτά οφέλη από 
το «ξεκλείδωµα» της αναβάθµισης 
και πώλησης F16 στην Τουρκία ως 
αντάλλαγµα για να άρει το βέτο για 
την είσοδο της Σουηδίας στη Συµ-
µαχία και ταυτόχρονα η Άγκυρα να 
προσέλθει στο τραπέζι του διαλό-
γου µε την Αθήνα, αφήνοντας πί-
σω τις προκλήσεις και την επιθετική 
ρητορική. Σε όλη αυτή τη διαδικα-
σία κοµβικός ήταν ο ρόλος της Ου-
άσιγκτον και του αµερικανικού Κο-

γκρέσου, όπου οι ελληνικές θέσεις 
έχουν σηµαντική απήχηση.

«Ήρεµα νερά» στο Αιγαίο 
Καταρχάς εξασφάλισε «ήρεµα νε-
ρά» στο Αιγαίο για το επόµενο δι-
άστηµα και την δυνατότητα να µην 
ξοδεύει διαρκώς διπλωµατικό κε-
φάλαιο για την Τουρκία, αλλά να 
δώσει βάρος στο χτίσιµο σχέσε-
ων µε άλλες χώρες που µπορούν 
να προσδώσουν οφέλη σε οικονο-
µικό και γεωστρατηγικό επίπεδο. 
Ο Ταγίπ Ερντογάν υπό την πίεση 
των Συµµάχων και ενώ αντιµετω-
πίζει σηµαντικά προβλήµατα µε την 
τουρκική οικονοµία, µετά την επα-
νεκλογή του αλλάζει ρότα και στρέ-
φεται προς τη ∆ύση κλείνοντας ένα 
- ένα τα µέτωπα που είχε ανοίξει τα 
τελευταία χρόνια. Σε αυτά περιλαµ-
βάνεται και η Ελλάδα, καθώς ξέρει 
πολύ καλά πλέον ότι η σχέση του µε 
τις ΗΠΑ και την ΕΕ περνάει µέσα 
από την ελληνική πλευρά, η οποία 
έχει αναπτύξει ισχυρούς δεσµούς 
αµοιβαίου συµφέροντος µε την Ου-
άσιγκτον, ενώ στις Βρυξέλλες κά-
θεται στο τραπέζι των διαπραγµα-
τεύσεων και καθορίζει τις εξελίξεις 

ως προς την σχέση µε την Τουρκία.
Η ανταλλαγή µηνυµάτων µετα-

ξύ των δύο πλευρών είχε ξεκινήσει 
αρκετό πριν, ενώ εικόνα είχαν και 
οι Ηνωµένες Πολιτείες που απαίτη-
σαν το προηγούµενο διάστηµα από 
τον κ. Ερντογάν ηρεµία και σταθε-
ρότητα στο Αιγαίο και την Ανατολι-
κή Μεσόγειο. Το φρένο στις υπερ-

Ο στόχος της κυβέρνησης είναι η διαδροµή να 
ολοκληρωθεί µε την εν λόγω προσφυγή για την 
επίλυση της διαφοράς που έχουν οι δύο χώρες
–την µόνη που ενστερνίζεται και συζητά η Αθήνα–
για τον ορισµό υφαλοκρηπίδας και ΑΟΖ
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ΠΟΛΙΤΙΚΗ/
Editorial

Ο... καύσωνας 
Κωνσταντίνος
Πάµε λίγο πίσω, όχι πολύ στις 21 Μαΐου και στις 
25 Ιουνίου. Και τις δύο εκλογικές αναµετρήσεις 
που ο Μητσοτάκης σάρωσε τα πάντα και πήρε την 
καθαρή εντολή από τους πολίτες. «Ανέτρεψε τα 
πάντα, σπάσε αυγά, φέρτα όλα τούµπα», είπε 
η συντριπτική πλειοψηφία των Ελλήνων,
καταδικάζοντας τα υπόλοιπα κόµµατα της 
σοσιαλδηµοκρατίας και την αριστερά του ΣΥΡΙΖΑ. 
Θα αναρωτηθείτε γιατί τα λέµε όλα αυτά. Ερχόµενος 
στο γραφείο για το κλείσιµο της εφηµερίδας µας 
συνάντησα τυχαία έναν φίλο- τον Κωνσταντίνο- 
και ήταν οργισµένος. Όταν τον ρώτησα «γιατί» – 
νοµίζοντας ότι θα µου πει για τον καύσωνα- µε 
ξάφνιασε η απάντησή του: «Όχι µε τη ζέστη! Με την 
κυβέρνηση τα έχω βάλει! ∆εν πάει άλλο η ακρίβεια, 
δεν πάει άλλο η κοροϊδία των εφοπλιστών µε τις 
«µαϊµουδένιες» εκπτώσεις τους στα ναύλα!». 
∆εν µε άφησε να πω κουβέντα. Τα έχωνε, 
γενικώς και ειδικώς. Και στα σούπερ µάρκετ και 
στους ακτοπλόους… 
«∆εν πάει άλλο µε την ακρίβεια, ρε φίλε. Μπαίνεις στο 
σούπερ µε λεφτά στην τσέπη και βγαίνεις άδειος. Εντάξει, 
το καλάθι! Αλλά δεν µπορείς να παίρνεις τα πάντα από το 
“καλάθι του νοικοκυριού”, πρέπει να αγοράσεις και άλλα 
πράγµατα και κυριολεκτικά σου πίνουν το αίµα»
Προσπάθησα να τον ηρεµήσω, κάτω από τους 44 
βαθµούς αλλά ήταν ακάθεκτος… 
«Ας τους καλέσει στο Μαξίµου! Να τους κόψει τον 
κ@#$λο! Να καταλάβουν ότι αυτός είναι ο κυβερνήτης 
και θα γίνεται ό,τι πει αυτός. Καµιά δικαιολογία! Τόσα 
λεφτά βγάλανε στην πανδηµία. Ας γυρίσουν και κάτι 
πίσω! Στον λαό που τους έδινε τα λεφτά του για δύο 
χρόνια… Ξέχασες, ότι πηγαίναµε και στέλναµε SMS στο 
13033 µε κωδικό “2”, για το σούπερ µάρκετ , µόνο και 
µόνο για να βγούµε από την κλεισούρα του lockdown! 
Και ας µη θέλαµε να πάρουµε κάτι, όλο και µε µια 
σακούλα θα βγαίναµε!». 
∆εν µπορούσα να πω κάτι. Είχε δίκιο σε όλα! 
Και δεν το έβαλε κάτω. Συνέχισε ακάθεκτος: 
«Αµ, το άλλο! Πήγαν, λέει, οι ακτοπλόοι και τους 
ζήτησαν να κάνουν µειώσεις στα εισιτήρια των πλοίων! 
Και τι έγινε; Μια κοροϊδία. Πάλι µια περιουσία θέλει 
µια οικογένεια να πάει διακοπές µε πλοίο…  Φίλε, οι 
τύποι αυτοί πιάστηκαν µε τη γίδα στην πλάτη αφού µε 
το πρώτο “µπου” από την κυβέρνηση έριξαν 15%-20% 
τις τιµές. Αλλά, όταν έχεις πάρει… τη γίδα ολόκληρη 
από τον κοσµάκη δεν σε νοιάζει να δώσεις πίσω καµιά 
µπουκίτσα! Όταν, φίλε, το βασικό τους έξοδο είναι το 
καύσιµο και αυτό έχει µειωθεί 45% από πέρυσι -και 
«κρατάς καπέλο» ένα 20%-25%, ε, επιστρέφεις και κάτι. 
Και αν είχαν πάρει επιδοτήσει! Και τι έκαναν αυτοί; 
Ανακοίνωσαν… µειώσεις κάθε Τρίτη ή Τετάρτη! Είναι 
για κράξιµο ή όχι;» 
Τα είπε και ξεθύµανε… Και είχε σε όλα δίκιο ο 
Κωνσταντίνος. Και εκεί στο Μαξίµου τα ξέρουν. 
Ας κάνουν κάτι, όµως. Χθες!
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πτήσεις τουρκικών αεροσκαφών 
και οι χαµηλοί τόνοι ήταν το µήνυ-
µα της Άγκυρας ότι θέλει να αλλά-
ξει ρότα ως προς τις ελληνοτουρ-
κικές σχέσεις. Τα πλατιά χαµόγελα 
του κ. Μητσοτάκη µε τον κ. Ερντο-
γάν στη συνάντηση που είχαν στο 
Βίλνιους µαρτυρούν ότι οι δύο 
ηγέτες συναντήθηκαν ξανά µετά 
από 16 µήνες έχοντας ήδη σε δι-
πλωµατικό επίπεδο εξασφαλίσει 
ένα νέο πλαίσιο στις σχέσεις των 
δύο χωρών το οποίο πλέον µένει 
να δοκιµαστεί στο χρόνο ως προς 
την συνέπεια και την διάρκεια του.

 
Ο στόχος 
Ο στόχος του Κυριάκου Μητσο-
τάκη είναι η διαδροµή αυτή να 
ολοκληρωθεί µε την προσφυγή 
στη Χάγη για την επίλυση της δι-
αφοράς που έχουν οι δύο χώρες 

–την µόνη που ενστερνίζεται και 
συζητά η Αθήνα – για τον ορισµό 
υφαλοκρηπίδας και ΑΟΖ. Η εκτί-
µηση που υπάρχει είναι ότι υπάρ-
χουν οι προϋποθέσεις για µία λύ-
ση που θα αποτελέσει σταθµό στις 
σχέσεις των δύο χωρών και αναµ-
φίβολα θα είναι ιστορική. Υπάρ-
χουν και στις δύο πλευρές του Αι-
γαίου δύο νεοκλεγµένες, ισχυρές 
κυβερνήσεις, το κλίµα στις µεταξύ 
τους σχέση αλλάζει και έχει ορι-
στεί ένας οδικός χάρτης για την 
εµβάνθυση της και την εµπέδω-
ση της εµπιστοσύνης και ο διε-
θνής παράγοντας λαµβάνει πολύ 
σοβαρά υπ’ όψιν του τις θέσεις της 
Αθήνας, κάτι που εγγυάται τουλά-
χιστον ίσες αποστάσεις και σίγου-
ρα όχι τις πιέσεις του παρελθόντος 
που έγειραν την πλάστιγγα προς 
την πλευρά της Άγκυρας.

 
Οι ατζέντα και οι επαφές 
Για να προχωρήσει αυτή η τολµη-
ρή ατζέντα, την οποία σε κάθε πε-
ρίπτωση ο πρωθυπουργός είναι 
διατεθειµένος να διερευνήσει, ορί-
στηκαν τρεις απευθείας τηλεφω-
νικές γραµµές. Η πρώτη είναι µε-
ταξύ του κ. Μητσοτάκη και του κ. 
Ερντογάν. Οι δύο ηγέτες αποφάσι-
σαν να έχουν απευθείας διάλογο 
όποτε απαιτείται για να διαπιστώ-
νουν την πρόοδο στις ελληνο-
τουρκικές σχέσεις, ενώ θα συνα-
ντηθούν από κοντά τουλάχιστον 
άλλες δύο φορές πριν το τέλος του 
χρόνου. Η πρώτη το Σεπτέµβριο 
στη Νέα Υόρκη και η δεύτερη το 
φθινόπωρο στην Θεσσαλονίκη.

Γεραπετρίτης και Φιντάν
Το δεύτερο «κόκκινο τηλέφωνο» 
θα σηκώνουν οι υπουργοί Εξωτε-
ρικών. Ο κ. Γεραπετρίτης και ο κ. 
Φιντάν είναι πολύ στενοί συνερ-
γάτες των δύο ηγετών και της απο-
λύτου εµπιστοσύνης τους. Ενώ 
έχουν και ένα κοινό στην προη-
γούµενη θητεία τους. Ήταν αρχη-
γοί των µυστικών υπηρεσιών των 
χωρών τους. Αυτοί είναι που θα 
σηκώσουν και το µεγάλο βάρος 
του πολιτικού διαλόγου και θα δι-
αχειριστούν το δύσκολο ζήτηµα 
των θαλασσίων ζωνών. Η αναβάθ-
µιση των διερευνητικών επαφών 
στο επίπεδο των υπουργών Εξω-
τερικών αποδεικνύει ότι υπάρ-
χει διάθεση να γίνει προσπάθεια 
για την διευθέτηση του ζητήµατος, 
ενώ είναι πιθανό το ενδεχόµενο 
να δηµιουργηθεί ένα νέο σχήµα 
διαλόγου, πέραν των διερευνητι-
κών επαφών. Κοµβικός αναµένε-
ται ο ρόλος και της υφυπουργού 
Εξωτερικών, Αλεξάνδρας Παπα-
δοπούλου, που γνωρίζει πολύ κα-
λά το πεδίο των ελληνοτουρκικών 
και διατηρεί εξαιρετικές σχέσεις 

µε την Ουάσιγκτον και το Κογκρέ-
σου, αφού ήταν πρεσβευτής της 
χώρας στην αµερικανική πρωτεύ-
ουσα την τελευταία τριετία, περί-
οδο που αναπτύχθηκαν πολύ οι 
σχέσεις µε την Αθήνα και η πλειο-
ψηφία των γερουσιαστών υιοθέτη-
σε τις ελληνικές θέσεις για την επι-
θετικότητα της Τουρκίας.

 Ο τρίτος δίαυλος επικοινωνί-
ας είναι αυτός µεταξύ της διπλω-
µατικής συµβούλου του πρωθυ-
πουργού, Μαρίας Μπούρα και 
του επικεφαλής συµβούλου του 
κ. Ερντογάν, Τσαγατάι Κιλίτς. Θα 
έχουν πιο συχνή επικοινωνία και 
θα επιβλέπουν το χρονοδιάγραµ-
µα προώθησης των συµφωνηµέ-
νων και της επίλυσης των προβλη-
µάτων που µπορεί να ανακύπτουν.

Εξίσου σηµαντική είναι η σχέ-
ση που χτίζουν ο υπουργός Εθνι-
κής Άµυνας, Νίκος ∆ένδιας µε τον 
οµόλογο του Γιασάρ Γκιουλέρ. Εί-
ναι αυτοί που θα προωθήσουν τα 
Μέτρα Οικοδόµησης Εµπιστοσύ-
νης και  θα διασφαλίσουν την ηρε-
µία στο Αιγαίο.

 
∆ύσκολος δρόµος 
Το να φτάσουν οι δύο χώρες στη 
Χάγη δεν είναι καθόλου εύκο-
λη υπόθεση ούτε υπάρχουν εγ-
γυήσεις ότι αυτό θα συµβεί. Ακό-
µα, όµως, και αν οι δύο χώρες δεν 
φτάσουν στο επίδικο, η διατήρη-
ση του καλού κλίµατος και της συ-
νεργασίας θα είναι µία κατάκτηση. 
Η λύση του ∆ιεθνούς ∆ικαστηρί-
ου θα απαιτήσει χρόνο και µεγά-
λη προσπάθεια για να γίνει πραγ-
µατικότητα. Μία λύση «µε όρους 
οι οποίοι θα είναι συµβατοί µε την 
υπεράσπιση των εθνικών συµφε-
ρόντων», όπως διαµηνύει ο πρω-
θυπουργός. Μία συµφωνία τέ-
τοιου τύπου «µπορεί ενδεχοµένως 
να  να συνεπάγεται και κάποιες 
υποχωρήσεις από κάποιες θέσεις 

οι οποίες µπορούν να αποτελούν 
την αφετηρία µιας διαπραγµάτευ-
σης» όπως λέει ο κ. Μητσοτάκης, 
όµως στο τέλος της διαδροµής, 
εφόσον φτάσουµε εκεί, «µείζο-
να ρόλο θα παίξουν η Βουλή και 
τα κόµµατα», όπως διευκρινίζει. 
Ο ίδιος πιστεύει ότι αν η ιστορία 
προσφέρει την ευκαιρία να λύσου-
µε αυτή τη διαφορά µε την Τουρ-
κία θα πρέπει να το κάνουµε από 
το να χαθεί το momentum και να 
παραµείνει ανεπίλυτη χωρίς όφε-
λος για κανέναν.

 
F-16: Οι αυστηρές
προϋποθέσεις 
Το δεύτερο µεγάλο όφελος για την 
Ελλάδα είναι η εξασφάλιση όρων 
από την πλευρά του Κογκρέσου 
για την παραχώρηση των F16 στην 
Τουρκία και περαιτέρω ενίσχυ-
ση των ελληνικών Ενόπλων ∆υ-
νάµεων. Σύµφωνα µε πληροφο-
ρίες στη συµφωνία για τα F16 θα 
περιλαµβάνονται αυστηρές προϋ-
ποθέσεις να µην χρησιµοποιηθούν 
εναντίων των συµφερόντων των 
ΗΠΑ και συµµάχων, φωτογραφί-
ζοντας την Ανατολική Μεσόγειο 
και το Αιγαίο και µε ειδική αναφο-
ρά στις παραβιάσεις του ελληνι-
κού εναέριου χώρου. Από την άλ-
λη, ο Λευκός Οίκος έχει δεσµευθεί 
για ισχυρά ανταλλάγµατα προς την 
Αθήνα σε εξοπλιστικά προγράµµα-
τα. Σε αυτά περιλαµβάνονται, σύµ-
φωνα µε ορισµένες πηγές, η ταχύ-
τερη παράδοση των αεροσκαφών 
πέµπτης γενιάς F35 που έχει εξα-
σφαλίσει η χώρα µας και ευνοϊ-
κότερους όρους χρηµατοδότησης 
για την προµήθεια τους. Επίσης, το 
επόµενο διάστηµα θα ανακοινω-
θεί η παραχώρηση στο υπουργείο 
Εθνικής Άµυνας οπλικών συστη-
µάτων και πυροµαχικών στο πλαί-
σιο της αµυντικής συνεργασίας που 
έχουν υπογράψει οι δύο χώρες. 

Για να προχωρήσει η τολµηρή ατζέντα ορίστηκαν τρεις απευθείας
τηλεφωνικές γραµµές. Η πρώτη είναι µεταξύ του Μητσοτάκη και 
Ερντογάν, η δεύτερη µεταξύ Γεραπετρίτη και Φιντάν και η τρίτη

µε τους συµβούλους Μαρία Μπούρα και Τσαγατάι Κιλίτς

Ο ΜΑΚΡΥΣ ∆ΡΟΜΟΣ ΓΙΑ ΤΗ ΧΑΓΗ
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Αντίθετα µας είπε πως 
η υποψηφιότητά της 
αφορά όλους: «Αφορά 
την Ελλάδα, αφορά την 
κοινωνία». Από πότε 
την κοινωνία; Πρώτα 
απ’ όλα, αφορά τον 
εαυτό της, δεύτερον τον 
Αλέξη Τσίπρα που την 
προωθεί, τρίτο το κόµµα 
άντε και τα µέλη 
που θα ψηφίσουν. 
Και εδώ τελειώνουµε...

ΑΝΑΛΥΣΗ/

Αχ… ΣΥΡΙΖΑ,
         Αχ... ΕΦΗ

Αντίθετα µας είπε πως 
η υποψηφιότητά της 
αφορά όλους: «Αφορά 
την Ελλάδα, αφορά την 
κοινωνία». Από πότε 
την κοινωνία; Πρώτα 
απ’ όλα, αφορά τον 
εαυτό της, δεύτερον τον 
Αλέξη Τσίπρα που την 
προωθεί, τρίτο το κόµµα 
άντε και τα µέλη 
που θα ψηφίσουν. 
Και εδώ τελειώνουµε...

Αχ…Αχ… ΣΥΡΙΖΑ,ΣΥΡΙΖΑ,
                  Αχ... ΕΦΗΕΦΗ
Η κυρία Αχτσιόγλου µας είπε για
τις «κορυφαίες στιγµές» του Τσίπρα αλλά
ξέχασε τις τραγωδίες: ∆ηµοψήφισµα, 
«κωλοτούµπα», κλειστές τράπεζες, τρίτο 
µνηµόνιο, φορολαίλαπα, κυβερνητική αποτυχία  
αλλά και τη συµφωνία των Πρεσπών

                  
Γράφει ο: Ανδρέας Κωνσταντάτος
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Όταν ανακοίνωσε την υποψηφιότητα της, δεν είπε τίποτα για πολλά 
χαρακτηριστικά του εαυτού της, όπως  το αριστερό πάθος της, το δόγµα της 
πως «η κανονικότητα δεν ταιριάζει στον ΣΥΡΙΖΑ, αλλά η αναταραχή» και 

«διέσχισε τη σκέψη µας» µε µια ωραία έκθεση που πληµµύριζε µε το «εγώ» της

Μ
ε δύο ζ ητήµατα 
ασχολε ίτα ι,  από 
ότ ι  µαθαίνουµε, 
ο   πρώην πρόε-

δρος του ΣΥΡΙΖΑ, την εκλογή 
της κας Έφης Αχτσιόγλου στη θέ-
ση που άφησε κενή και τη σύστα-
ση «Ιδρύµατος Αλεξίου Τσίπρα»! 

Ως πρώην πρωθυπουργός, 
το δικαιούται,  όπως πολλοί πριν 
από αυτόν. Θέλει να αφήσει την 
πολιτική παρακαταθήκη του στην 
ιστορία και τους έλληνες. Ολό-
κληρη ή τη µισή;  

Γιατί η εκλεκτή του υποψήφια 
στην οµιλία της, στο Ωδείο Αθη-
νών, αναφέρθηκε µόνο σε δύο 
«κορυφαίες στιγµές» του κ. Τσί-
πρα: «Στην ανάληψη της διακυ-
βέρνησης της χώρας υπό συνθή-
κες χρεοκοπίας και στο συνέδριο 
του 2022 που πάρθηκε η απόφα-
ση διεύρυνσης του ΣΥΡΙΖΑ».  

Προσπέρασε το δηµοψήφι-
σµα, την «κωλοτούµπα», το τρίτο 
µνηµόνιο, τη φορολαίλαπα, την 
κυβερνητική αποτυχία, αλλά πα-
ραδόξως ξέχασε και τη συµφω-
νία των Πρεσπών, για την οποία 
περηφανεύεται ο πρώην πρωθυ-
πουργός και που, φυσικά, θα κα-
τέχει σηµαντική θέση στο Ίδρυµά 
του, όποτε κι αν γίνει.   
Η τεχνητή ωραιοποίηση 
Η ωραιοποίηση της πολιτικής 
φυσιογνωµίας και πρακτικής του 
ΣΥΡΙΖΑ και η ηρωοποίηση του 
ηγέτη τους, είχε αναχθεί σε ύψι-
στο κοµµατικό και πολιτικό κα-
θήκον όλων των στελεχών, ακο-
λουθώντας πρακτικές αρχηγικών 
κοµµάτων. Ισχύει και τώρα που ο 
Τσίπρας είναι πρώην.

 Παραβλέπω τον σουρεαλι-
σµό της πολιτικής παρακαταθή-
κης -είναι σύνηθες φαινόµενο 
στον ΣΥΡΙΖΑ-   και παραµένω 
στις εκλογικές διαδικασίες και 
στον κ. Τσίπρα, ο οποίος στην 
αποχαιρετιστήρια οµιλία του στο 
Ζάππειο δήλωσε «παρών και τώ-
ρα και κατά και µετά τις εκλογές» 

του νέου αρχηγού του κόµµατος.
Τι σηµαίνει αυτό, δεν µας το 

εξήγησε. Σηµαίνει ότι θα παρεµ-
βαίνει στις εσωκοµµατικές δια-
δικασίες, ότι είναι εγγυητής της 
ενότητας;   Μέχρι στιγµής δεν 
έχουµε καµιά δηµόσια παρέµβα-
ση του για τις απόψεις του. Ανε-
πίσηµα όµως δείχνει να κινείται 
προς την εκλεκτή του κα Αχτσιό-
γλου και συµφωνούν πως η εκλο-
γή του νέου προέδρου πρέπει να 
τελειώσει µε fast track διαδικασί-
ες κι ας «πληγωθεί» η εικόνα του 
από µια νέα ήττα στις περιφερει-
ακές εκλογές. 

  
Μην αρχίσουν 
τα µαχαιρώµατα
 Να µην πάρει χρόνο και αρχί-
σουν τα µαχαιρώµατα, οι απο-
καλύψεις και η  ειλικρινής αυτο-
κριτική, που θα βγάλει στο φώς,  
πολιτικές και ιδεολογικές αντι-
φάσεις, προγραµµατικές  αδυνα-
µίες, λάθη προσώπων, παραλεί-
ψεις, φοιτητική ανεµελιά και µια 
παρέα ταβερνιακή που διαχειρι-
ζόταν τον ΣΥΡΙΖΑ . 

Έτσι θα κουκουλωθούν  οι 
υπαίτιοι και τα αίτια της µεγάλης 
συντριβής, που ξεκίνησε µετά το 
2015 και καταγράφηκε σε αλλε-
πάλληλες   εκλογές, χωρίς κα-
νείς τόσα χρόνια να παραλάβει 
το µήνυµα των ψηφοφόρων του 
κόµµατος στην Κουµουνδούρου. 
Ακόµα κι αν το παραλάµβαναν, 
ίσως, να µην το κατανοούσαν και 
να το έβαζαν  κάτω από το χαλί 
για να συνεχίσουν την ανέµελη 
ζωή τους.

   
 Η Αχτσιόγλου  
και το «δίκιο» της
Γι’ αυτό η κα Αχτσιόγλου, όταν 
ανακοίνωσε την υποψηφιότητα 
της, ξέχασε τι εστί ΣΥΡΙΖΑ. Ξέ-
χασε ακόµα και πολλά χαρακτη-
ριστικά του εαυτού της, όπως  το 
αριστερό πάθος της, το δόγµα της 
πως «η κανονικότητα δεν ταιριά-

ζει στον ΣΥΡΙΖΑ, αλλά η ανα-
ταραχή» και «διέσχισε τη σκέψη 
µας» µε µια ωραία έκθεση που 
πληµµύριζε µε το «εγώ» της. 

 Είπε πως η υποψηφιότητά της 
αφορά όλους: «Αφορά την Ελλά-
δα, αφορά την κοινωνία». Από 
πότε την κοινωνία;

Πρώτα απ’ όλα, αφορά τον 
εαυτό της, δεύτερον τον Αλέξη 
Τσίπρα που την προωθεί, τρίτο 
το κόµµα άντε και τα µέλη που θα 
ψηφίσουν. Και εδώ τελειώνουµε. 
Για  να αφορά όλους, θα πρέπει 
πρώτα να εκλεγεί και κατόπιν να 
µας πει πως θα πολιτευτεί και τι 
πρεσβεύει  για τη χώρα. Ακού-
σαµε όµορφα καλογραµµένα λό-
για, που από το κόµµα της και τον 
κ. Τσίπρα, ο ελληνικός λαός έχει 
χορτάσει τόσο που τα απέρριψε 
σε όλες τις εκλογικές αναµετρή-
σεις από το 2015 και µετά. Ούτε 
κι αυτό ακόµα δεν έγινε αντιλη-
πτό από τα µεγαλοστελέχη του 
ΣΥΡΙΖΑ.

Σκέφτεστε πόσο κουραστικό 
θα ήταν να ακούµε από κάθε υπο-
ψήφιο για την προεδρία ενός κόµ-
µατος πως η υποψηφιότητα του 
αφορά την Ελλάδα;

Ως πολιτική της πρόταση της 
καταγράφηκε η φράση «είµαι µε 
το δίκιο». Τουλάχιστον το ΚΚΕ το 
προσδιορίζει περισσότερο όταν 
φωνάζει πως «νόµος είναι το δί-
κιο του εργάτη», η ίδια το περιέ-
βαλε µε περισσή ασάφεια. Ποίου 
το δίκιο; Του εργάτη, του εργοδό-
τη, του επιχειρηµατία, του εφο-
πλιστή, του άνεργου, της νοικοκυ-
ράς, του µικροµεσαίου; Με αυτή 
την απορία θα µείνω...

Μου έφερε στη σκέψη κά-
τι από τις οµιλίες Ανδρουλάκη, 
όταν αναφέρεται γενικώς   στη 
σοσιαλδηµοκρατία, «δια πάσαν 
νόσον...».

    Βεβαίως έχουµε χρόνο 
µπροστά µας να ακούσουµε πε-
ρισσότερα, καθώς περιµένουµε 
και τους υπόλοιπους υποψήφιους, 

που φαίνεται, πως απλά θα πλαι-
σιώσουν την κα Αχτσιόγλου. Τον 
Ε. Τσακαλώτο, τον Ν. Παππά, 
ίσως και τον Πολάκη που θέλει 
να καταµετρήσει τη δύναµη του 
στο κόµµα, για παν ενδεχόµενο.

Τουλάχιστον, αυτή τη φο-
ρά, δεν θα είναι ένας υποψήφιος 
και αυτό αποτελεί τεράστιο βήµα 
στην αργή πορεία του ΣΥΡΙΖΑ 
προς την εσωκοµµατική δηµο-
κρατία, την οποία έχουν κερδίσει 
τα λεγόµενα αστικά κόµµατα εδώ 
και δεκαετίες…

Παράκλητος ο Τσίπρας 
Πρωτοκλασάτα στελέχη και φίλοι 
του πρώην προέδρου βλέποντας 
πως  κανείς,  δεν  φαίνεται αυτή 
την ώρα ικανός να αναστήσει το 
κόµµα που οδηγείται σε αναταρά-
ξεις. Μάλιστα, ζητούν από τον κ. 
Τσίπρα  να παρέµβει  και να βά-
λει  κάποια τάξη στο µαγαζί που 
διοικούσε από το 2008. Η αλή-
θεια είναι πως,  παρότι πρώτος  
λαϊκιστής, τοξικός, διχαστικός, 
µε  εµµονή στις υπερβολές και τα 
ψέµατα, ο Αλέξης Τσίπρας ήταν 
η συγκολλητική ουσία στις συνι-
στώσες που τώρα ανασυντάσσο-
νται και αυξάνονται.  Αλλά φυσι-
κά και δεν θα επιστρέψει και δεν 
θα παρέµβει ανοιχτά σ’ ένα κόµµα 
που πνέει τα λοίσθια. Ως «παρών» 
όµως θα κατευθύνει τις  εσωκοµ-
µατικές εξελίξεις ώστε να ολοκλη-
ρωθούν γρήγορα πριν ανοίξουν 
τα στόµατα και η πολιτική του πα-
ρακαταθήκη σκιαστεί και από   
εσωκοµµατικά µαχαιρώµατα.

«Ο κάθε ένας µε το µπόι και 
τη σκιά του» είπε απευθυνόµενη 
στον πρώην πρόεδρο της,  η κα 
Σακοράφα, που πρόλαβε και πα-
ραιτήθηκε από το... Βαρουφάκειο 
Ίδρυµα πριν τη διαγράψουν. Κά-
πως έτσι το έκανε και ο Τσίπρας  
και άφησε πίσω του τα «ορφανά» 
του να µετρηθούν µε το µπόι  τους 
και όχι µε τη  σκιά  τους, για  την 
καρέκλα του.  
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Τ
η ν  υ π ο ψ η φ ι ό τ η τ ά 
του για την προεδρία 
του ΣΥΡΙΖΑ ανακοί-
νωσε στο Impact Hub 

στου Ψυρρή ο βουλευτής και πρώ-
ην υπουργός Οικονοµικών επί 
ΣΥΡΙΖΑ Ευκλείδης Τσακαλώτος.

«Σας κάλεσα εδώ για να ανα-
κοινώσω την υποψηφιότητά µου 
σε µια δύσκολη στιγµή, µετά από 
τόσο µεγάλη ήττα, βεβαίως χρειά-
ζεται µεγάλη συζήτηση για τις αι-
τίες της ήττας, αναστοχασµό, προ-
βληµατισµό, κάτι που δεν µπορεί 
να γίνει σε σύντοµο χρονικό δι-
άστηµα. Θα έχουµε την ευκαιρία 
στο έκτακτο συνέδριο για να τα συ-
ζητήσουµε. Η υποψηφιότητά µου 
στηρίζεται στη συνέχεια και στην 
τοµή», είπε, κάνοντας αναφορά 
στην έξοδο από τα µνηµόνια στη 

Συµφωνία των Πρεσπών. 
Ο κ. Τσακαλώτος υποστήριξε 

ότι ο ΣΥΡΙΖΑ θα πρέπει να είναι 
αριστερό κόµµα και θα απευθυν-
θεί σε εργαζόµενους, από ντελίβε-
ρι µέχρι εργαζόµενους στον τουρι-
σµό. «Έχουµε µία ταξική κοινωνία 
που καθορίζεται το µέλλον των 
παιδιών από τη στιγµή που έχουν 
γεννηθεί», ανέφερε. «Θέλουµε 
να απευθυνθούµε στη ΛΟΑΤΚΙ 
κοινότητα ή στους ανθρώπους µε 
αναπηρία που δεν έχουν σχέση µε 
την Αριστερά. Αλλά είναι άλλη η 
ερώτηση πού απευθύνεσαι και άλ-
λη η ερώτηση για το ποιος είσαι 
εσύ που απευθύνεσαι», είπε, προ-
σθέτοντας ότι θα πρέπει να εξηγή-
σει ο ΣΥΡΙΖΑ τις θέσεις του, τις 
προτάσεις του. «Πιστεύω ότι στις 
εκλογές είχαµε µια θολή ταυτότη-

τα. Αυτό δεν το λένε µόνο Αριστε-
ροί και Αριστερές, αλλά δηµοσκό-
ποι, πολιτικοί επιστήµονες, ότι το 
στίγµα του ΣΥΡΙΖΑ δεν ήταν σα-
φές στις εκλογές». 

Καρανίκας: 
Φοροεισπράκτορας, έκανε 
ό,τι και οι κακοί αστοί
∆ριµεία επίθεση κατά του Ευ-
κλείδη Τσακαλώτου  εξαπέλυ-
σε ο πρώην σύµβουλος του Αλέ-
ξη Τσίπρα, Νίκος Καρανίκας. 
Σε ανάρτησή του στο Facebook, 
στην οποία γίνεται αναφορά και 
στον πρώην αναπληρωτή υπουρ-
γό Οικονοµικών των κυβερνή-
σεων ΣΥΡΙΖΑ, Γιώργο Χουλια-
ράκη, ο Νίκος Καρανίκας ασκεί 
κριτική για την υπερφορολόγη-
ση των 37 δισ. σε βάρος της µε-

σαίας τάξης χρησιµοποιώντας 
εκφράσεις όπως «φοροεισπρά-
κτορες».

Παράλληλα σηµειώνει ότι το 
δίδυµο Τσακαλώτος- Χουλιαρά-
κης προχώρησαν σε «υπερσυσ-
σώρευση» των χρηµάτων αυτών 
στα ταµεία του Κράτους και δεν 
τα αξιοποίησαν «επενδυτικά και 
αναπτυξιακά όπως ακριβώς έκα-
ναν και οι κακοί Αστοί».

«Οι υπουργοί µας Τσακαλώ-
τος και Χουλιαράκης έκαναν το 
ανάλογο µε αυτό που έκαναν οι 
αντίπαλοι µας, οι κακοί Αστοί µε 
την υπερσυσσώρευση που δηµι-
ούργησε την γνωστή κρίση της 
δεκαετίας, αλλά οι κατά τ άλλα 
αριστεροί το έκαναν προς όφελος 
του Κράτους- τραπεζών και αυτό 
όπως ξέρουµε και είδαµε δεν ση-
µαίνει ότι είναι πάντα προς όφε-
λος του εργαζοµένου λαού - της 
Αγοράς» συνεχίζει ο Νίκος Καρα-
νίκας στην ανάρτησή του.

Συνεχίζοντας, δε, τη σφο-
δρή επίθεσή του προς το δίδυ-
µο του ΥΠΟΙΚ των κυβερνή-
σεων ΣΥΡΙΖΑ ο κ. Καρανίκας 
γράφει: «Οι συγκεκριµένοι υπουρ-
γοί µας έπραξαν ως δογµατικοί 
φοροεισπράκτορες κρατιστές και 
δεν ενδιαφέρθηκαν για την ανά-
πτυξη και το επιχειρείν καθώς θε-
ωρούν µάλλον την ανάπτυξη και 
το επιχειρείν εχθρό του σοσιαλι-
σµού και προτιµούν η ανάπτυξη 
να είναι στα χέρια των αστών και 
των αποφοίτων του Harvard που 
έχουν την αυτοπεποίθηση των 
πλουσίων».

«Ο κ, ζήτησε µόνο ο Τσί-
πρας συγνώµη και παραιτήθη-
κε, δίχως να ακολουθήσουν και 
οι υπόλοιποι υπεύθυνοι, αλλά 
πρόγραµµα αναπτυξιακό και δι-
αφορετικής φορολογίας ακό-
µα δεν είδαµε, ούτε ακούσαµε, 
αντιθέτως αναπαράγονται Μαρ-
ξιστικές ασάφειες και αριστερές 
ταυτότητες µιας προηγούµενης 
εποχής» καταλήγει ο Νίκος Κα-
ρανίκας στην ανάρτηση-κατα-
πέλτη για Ευκλείδη Τσακαλώ-
το και Γιώργο Χουλιαράκη.

Ήδη, την δική της υποψηφι-
ότητα έχει ανακοινώσει η Έφη 
Α χ τσ ιόγλου,   ε νώ αναµέ νε -
ται και αυτή του Νίκου Παπ-
πά. Άγνωστο µέχρι στιγµής τι 
θα πράξει τελικά ο Παύλος Πο-
λάκης.  

«Στις εκλογές, εµείς στον ΣΥΡΙΖΑ, είχαµε µια θολή ταυτότητα…»

Στην κούρσα και... 

ΤΣΑΚΑΛΩΤΟΣ 

Oι 13 «γαλάζιοι»
εκλεκτοί για τις
Περιφέρειες 
Τα 13 πρόσωπα στα οποία 
δίνει το «χρίσµα» για τις πε-
ριφερειακές εκλογές ανα-
κοίνωσε η Νέα ∆ηµοκρα-
τία  µετά από εισήγηση 
της  επιτροπής εκλογικού 
αγώνα για τις προσεχείς αυ-
τοδιοικητικές εκλογές, και µε 
απόφαση του πρωθυπουρ-
γού και προέδρου του κόµµα-
τος, Κυριάκου Μητσοτάκη. 

Οι 13 υποψήφιοι 
περιφερειάρχες είναι: 
� Ανατολικής Μακεδονί-
ας-Θράκης: Χρήστος Μέτιος
� Αττικής: Γιώργος Πατούλης
� Βορείου Αιγαίου: Αλκιβιά-
δης Στεφανής
� ∆υτικής Ελλάδας: Νεκτάρι-
ος Φαρµάκης
� ∆υτικής Μακεδονίας: Γιώρ-
γος Κασαπίδης
� Ηπείρου: Αλέξανδρος Κα-
χριµάνης
� Θεσσαλίας: Κωνσταντίνος 
Αγοραστός
� Ιονίων Νήσων: Ρόδη Κρά-
τσα
�  Κεντρικής Μακεδονίας: 
Απόστολος Τζιτζικώστας
� Νοτίου Αιγαίου: Γιώργος 
Χατζηµάρκος
� Πελοποννήσου: ∆ηµήτρι-
ος Πτωχός
� Στερεάς Ελλάδας: Φάνης 
Σπανός
Ειδικά, δε, για την  Κρή-
τη η Νέα ∆ηµοκρατία ανα-
κοίνωσε ότι θα στηρίξει την 
ανεξάρτητη υποψηφιότη-
τα του Σταύρου Αρναουτά-
κη, ο οποίος «παίζει» χωρίς 
αντίπαλο και διατηρεί εξαι-
ρετική σχέση µε τον Κυριά-
κο Μητσοτάκη. Από τους 13 
της «γαλάζιας λίστας» οι δέ-
κα είναι πρόσωπα γνωστά 
και εν ενεργεία περιφερειάρ-
χες. Πρόκειται για τους κ.κ. 
Πατούλη, Τζιτζικώστα, Αγο-
ραστό, Σπανό, Καχριµάνη, 
Μέτιο, Κασαπίδη, Φαρµά-
κη, Κράτσα και Χατζηµάρκο. 
Νέοι υποψήφιοι είναι οι κ.κ. 
Πτωχός και Στεφανής.

Ο στόχος της Νέας ∆ηµο-
κρατίας, προφανώς, είναι το 
βράδυ των εκλογών ο χάρτης 
να είναι και πάλι γαλάζιος.
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να «χαρίζεις» 1 εκατ. ευρώ; 
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Ο
ύτε ο Θεός αλλά ούτε ο 
...διάβολος θέλει όσα 
συµβαίνουν στην φηµι-
σµένη παραλία Λια στη 

Μύκονο και στο beach bar που βρί-
σκεται εκεί.

Πιο συγκεκριµένα. Όλα ξεκίνη-
σαν το 1990 όταν η Ιερά Μονή Πανα-
γίας Τουρλιανής ενοικίασε 190 στρέµ-
µατα στην Paradise Α.Ε. 

Αυτή η σύµβαση έληγε το 2014. 
Τότε όµως, η Paradise Α.Ε. το υπε-
νοικίασε σε Ιταλούς επιχειρηµατί-
ες. Πρέπει σε αυτό το σηµείο να υπο-
γραµµίσουµε πως η Μονή αν και 
ανακοίνωσε επίσηµα πως αυτό έγινε 
χωρίς να ερωτηθεί, δεν έκανε καν τον 
κόπο να τους ψάξει έστω µέσα από το 
Google ποιοι είναι αυτοί οι επιχειρη-
µατίες. Να δει π.χ. το ποινικό τους µη-
τρώο; Αυτό είχε ως αποτέλεσµα από 
το 2014 να έχει καταπατηθεί η συγκε-
κριµένη έκταση.

Τι πληρώνουν οι Ιταλοί 
Και πάµε στην καρδιά του προβλήµα-
τος. Οι Ιταλοί επιχειρηµατίες πληρώ-
νουν 120.000 ευρώ το χρόνο. Αυτό, 
όπως είπαµε, συµβαίνει πλέον για 9 
χρόνια. Περισσότερο από 1 εκατ. ευ-
ρώ δηλαδή έχει χάσει η Ιερά Μονή. 

Το εντυπωσιακό είναι πως και 
ο προηγούµενος Ηγούµενος και ο 
Ηγούµενος Αλέξιος της Μονής από 
το 2014 και σύµφωνα µε δήλωσή του 
δεν έχει κάνει κάτι για την άµεση από-
δοση του µίσθιου για το συµφέρον της 
Μονής. 

Εύλογα κάποιοι διερωτώνται για-

τί ο Ηγούµενος Αλέξιος αρνείται να 
πρωτοκολλήσει εκδήλωση ενδιαφέ-
ροντος µε δεκαπλάσιο τίµηµα µε πέ-
ντε χρόνια µπροστά τα ενοίκια και 
ποσοστό επί των κερδών και παροχή 
φιλανθρωπιών 5% προς τη Μητρόπο-
λη Σύρου.   

Μάλιστα, αυτοί που γνωρίσουν 
πρόσωπα και πράγµατα θέτουν και 
ένα ακόµα ερώτηµα που δείχνει πολ-
λά. Ρωτάνε, λοιπόν, γιατί ο Ηγούµε-
νος Αλέξιος δεν έχει προσκοµίσει τίτ-
λο σπουδών στην Ιερά Μητρόπολη 
Σύρου µέχρι σήµερα παρότι λέει ότι 
έχει; Κάτι που, αν ισχύει, θα πρέπει η 
Μητρόπολη Σύρου να πράξει τα δέο-
ντα εις βάρος του.

Τα µπλοκ του ηγούµενου
Και για να µπούµε ακόµα περισσότε-
ρο στα ενδότερα αυτής της υπόθεσης. 
Έχει ο ηγούµενος Αλέξιος αριθµηµέ-
να µπλοκ από το 1 έως το 50, χωρίς 
όµως η Μητρόπολη Σύρου να γνω-

ρίζει πόσα µπλοκ έχει; Αλήθεια ξέρει 
κάποιος πόσα έχει εκδώσει µέχρι σή-
µερα και πόσα έσοδα έχει αποδώσει;    

Η εφηµερίδα µας επικοινώνησε 
µε τον Ηγούµενο Αλέξιο ο οποίος µας 
δήλωσε πως είναι µία υπόθεση που 
ήρθε στο προσκήνιο πριν από δύο 
χρόνια και πλέον έχει πάρει τον δρό-
µο της ∆ικαιοσύνης και είναι σε ανα-
µονή των δικαστικών αποφάσεων. 

Ποιο είναι το µοναστήρι 
Η Παναγία Τουρλιανή είναι το ση-
µαντικότερο µοναστήρι της Μυκόνου 
και η πολιούχος του νησιού. Βρίσκε-
ται στην Άνω Μερά Μυκόνου σε από-
σταση επτά χιλιοµέτρων από τη Χώρα 
της Μυκόνου

Κατά την παράδοση το Μοναστή-
ρι της Παναγίας Τουρλιανής κτίστη-
κε από φυγάδες Μοναχούς της Αρχό-
ντισσας Πάρου, που ζήτησαν άσυλο 
στο νησί της Μυκόνου. Οι Μοναχοί 
κατέφυγαν στο άνω µέρος του νησιού, 

στον µικρό ναό της Παναγίας, όπου 
υπηρετούσε η Μοναχή Τούρλη.

Σύµφωνα µε µία άλλη εκδοχή το 
όνοµα του µοναστηριού οφείλεται στο 
γεγονός ότι η θαυµατουργή εικόνα της 
Παναγίας βρέθηκε στη θαλάσσια πε-
ριοχή Τούρλος έξω από τη Χώρα της 
Μυκόνου. Η θαυµατουργή εικόνα της 
Παναγίας θεωρείται ότι είναι έργο του 
Ευαγγελιστή Λουκά. Ανήκει στη Ιερά 
Μητρόπολη Σύρου.

Το µοναστήρι της Παναγιάς της 
Τουρλιανής ιδρύθηκε το 1542 εκεί 
όπου παλιότερα υπήρχε µία εκκλη-
σία των Εισοδίων της Παναγίας. Στα 
1757 – 1767 έγινε ανακαίνιση της µο-
νής από τον ιεροµόναχο Ιγνάτιο Μπά-
σουλα και απέκτησε έτσι τη σηµερινή 
της µορφή. Η µονή είναι αφιερωµένη 
στην Κοίµηση της Θεοτόκου.

Τον ∆εκαπενταύγουστο γίνεται 
µεγάλο πανηγύρι στη µονή. Στις 23 
Αυγούστου (Απόδοση της Κοιµήσε-
ως της Θεοτόκου) είναι η κύρια γιορτή 

του µοναστηριού. Η εικόνα της Πανα-
γίας Τουρλιανής µεταφέρεται µε λιτα-
νεία κάθε πρώτη Κυριακή της Σαρα-
κοστής στην Χώρα, σε έναν από τους 
τρεις ενοριακούς ναούς της Χώρας 
(Μεγάλη Παναγιά, Πανάχραντος, 
Αγία Κυριακή), όπου παραµένει µέ-
χρι το Σάββατο του Λαζάρου.

Το καθολικό της µονής είναι τρί-
κλιτος σταυροειδής βυζαντινός να-
ός µε τρούλο και διαθέτει ένα πανύ-
ψηλο µαρµάρινο κωδωνοστάσιο. Το 
κεντρικό κλίτος του καθολικού είναι 
αφιερωµένο στην Κοίµηση της Θεο-
τόκου, το αριστερό κλίτος είναι αφιε-
ρωµένο στο Γενέσιο της Θεοτόκου και 
το δεξιό κλίτος στον Άγιο Ιγνάτιο τον 
Θεοφόρο. Το καθολικό της µονής δι-
αθέτει ένα επιβλητικό επιχρυσωµένο 
ξυλόγλυπτο τέµπλο σε στυλ µπαρόκ, 
το οποίο φιλοτεχνήθηκε και κατα-
σκευάστηκε το 1775 από καλλιτέχνες 
της Φλωρεντίας. Το τέµπλο έχει µή-
κος 10,20 µέτρα και καλύπτει και τα 
τρία κλίτη του ναού. Οι εικόνες του τέ-
µπλου έγιναν από τον αγιογράφο Ιω-
άννη τον εκ Κερκύρας.

Στην µονή λειτουργεί εκκλησι-
αστικό µουσείο. Στα εκθέµατα περι-
λαµβάνονται εικόνες, χρυσοκέντητοι 
επιτάφιοι, αλλά και οι πρώτες καµπά-
νες της Μονής.

Στις αρχές του 20ου αιώνα το µο-
ναστήρι λειτούργησε ως γηροκοµείο 
και αργότερα ως ορφανοτροφείο. Με 
δωρεάν παραχώρηση οικοπέδων του 
µοναστηριού δηµιουργήθηκαν νηπια-
γωγείο, δηµοτικό σχολείο, πλατεία και 
πνευµατικό κέντρο

Τι απαντά ο Ηγούµενος Αλέξιος της Ιεράς Μονή Παναγίας Tουρλιανής 
Μυκόνου στην Today Press για το θέµα του beach bar στην παραλία Λια
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Ο 
καταιγισµός σχολίων, 
αντιδράσεων, κρατι-
κών παρεµβάσεων, νο-
µικών επισηµάνσεων 

και οικονοµικών εκτιµήσεων που 
ακολούθησαν την δηµοσιοποίηση 
του βίντεο µε τον σερβιτόρο που 
χώνεται βαθιά µέσα στο νερό για 
να πάει το ποτό στον ξαπλωµένο 
σε πλωτό ντιβάνι πελάτη, ανέδει-
ξε µια σειρά από εξαιρετικά πολύ-
πλοκα και φλέγοντα ζητήµατα.

 Και µόνο το γεγονός ότι η ει-
κόνα ταξίδεψε σ’ όλα τα µήκη και 
τα πλάτη της υφηλίου, ενώ εδώ 
στην Ελλάδα (εν µέσω εκλογών) 
πήρε την µερίδα του λέοντος στην 
τηλεοπτική παρουσίαση επί µία 
βδοµάδα, δείχνει ότι «σκάλισε» 
κάτι που ήδη υπήρχε και απασχο-

λούσε την κοινωνία. Θέλω να πω, 
δεν ήταν µόνο το hot της παράδο-
ξης εικόνας που κίνησε το ενδια-
φέρον, ήταν κι άλλα πολύ βαθύτε-
ρα ζητήµατα. 

Ας το ξαναδούµε 
πιο ψύχραιµα
Τώρα που το γεγονός έφυγε από 
την άµεση επικαιρότητα, είναι η 
σωστή στιγµή να το ξαναδούµε 
πιο ψύχραιµα. Για να συνειδητο-
ποιήσουµε ότι απ’ όποια πλευρά 
κι αν το πιάσει κανείς υπάρχει λό-
γος και αντίλογος, άρα το θέµα εί-
ναι πιο πολύπλοκο απ’ όσο φαίνε-
ται από πρώτη µατιά. Πρώτα απ’ 
όλα, υπάρχει το θέµα της εργατι-
κής νοµοθεσίας, αλλά και της αξι-
οπρέπειας της εργασίας. Πολύ µε-

λάνι καταναλώθηκε επ’ αυτών, µε 
αφορµή το συγκεκριµένο περιστα-
τικό. Οι δικηγόροι και οι εργατο-
λόγοι είπαν ότι είναι απαράδεκτο 
να δουλεύει κάποιος µε το νερό 
να φθάνει ως την µέση του ή ίσως 
και ως τον λαιµό του. Άκουσα και 
επιχειρήµατα για πιθανά δερµατι-
κά νοσήµατα που θα δηµιουργη-
θούν, για υποθερµία, για στολή ερ-
γασίας που θα ‘πρεπε να υπάρχει, 
για κίνδυνο πνιγµού ή ηλίασης και 
άλλα τέτοια. 

Οι θεωρίες για 
εργασιακούς µεσαίωνες, 
δεν ισχύουν!
Τα ακούω όλα µε προσοχή. Φυ-
σικά, κορυφαίο ήταν και το επι-
χείρηµα ότι ο εργαζόµενος πρέπει 
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ΓΚΑΡΣΟΝΙ
μέσα στο νερό

Οικονοµία, εργασιακές συνθήκες, 
παγκόσµιος ανταγωνισµός, τουριστικές τάσεις

Του ∆ηµήτρη Καµπουράκη

Μια δεύτερη, ψύχραιμη ματιά 
τώρα που έπεσε ο κουρνιαχτός 

Ρόδος



να εργάζεται μέσα σε συνθήκες 
προσωπικής αξιοπρέπειας. Αλλά 
ακούω και το αντεπιχείρημα ότι ο 
εργαζόμενος συναινεί με τον συ-
γκεκριμένο τρόπο εργασίας διό-
τι έχει πολύ ψηλό μισθό και καλά 
μπουρμπουάρ. Ποιος μπορεί να 
απαγορεύσει σ’ έναν εργαζόμενο 
να σκεφτεί μ’ αυτό τον τρόπο; Κα-
νένας. Στο μεταξύ, οι θεωρίες για 
εργασιακούς μεσαίωνες και άλλα 
παρόμοια, στο συγκεκριμένο δεν 
ισχύουν. Τα μαγαζιά εστίασης ψά-
χνουν εργαζόμενους και δεν βρί-
σκουν, άρα η πεπαλαιωμένη αντί-

ληψη ότι ο εργοδότης υποχρεώνει 
τον υπάλληλο της να εξευτελίζεται 
για να κρατήσει την δουλειά του, 
είναι άνευ αντικειμένου στις μέ-
ρες μας. Οι επιχειρήσεις παρακα-
λούν τους εργαζόμενους να πάνε 
να πιάσουν δουλειά. Οπότε έχου-
με να κάνουμε με μια επιλογή που 
κινείται σε μια κρίσιμη γραμμή 
ανάμεσα στον εργοδότη και στον 
υπάλληλο, που όμως είναι εθελο-
ντική. Εξαρτάται από την αμοιβή, 
από το πως βλέπει ο καθένας μας 
την εργασία του, από την προσω-
πική αποδοχή κάθε εργαζόμενου 
των όρων της δουλειάς του. 

Η πολύπλοκη 
αγορά εργασίας 
Ενδεχομένως, μια αυστηρή δημό-
σια υπηρεσία ελέγχων να διαπι-
στώσει παραβίαση κομματιών της 
εργατικής νομοθεσίας, αλλά θα εί-
ναι μια απόφαση τραβηγμένη απ’ 
τα μαλλιά. Εφόσον ο υπάλληλος 
είναι δηλωμένος, ασφαλισμένος, 
καλοπληρωμένος και αποδέχε-
ται τους όρους εργασίας του, κα-
νένας κρατικός έλεγχος δεν μπο-
ρεί να μπει ανάμεσα σ’ αυτόν και 
τον εργοδότη. Σε τελευταία ανά-
λυση, κάποιος θέλει να δουλέ-
ψει σκληρά για να έχει καλύτερες 
απολαβές, ποιος δικαιούται να του 
το απαγορεύσει εφόσον τα τυπικά 
της εργασίας του τηρούνται στο 
ακέραιο; Ο συνδικαλιστής βέβαια 
και ο εργατολόγος θα κάνουν τη 
δουλειά τους και θα καταγγείλουν, 
όμως η πραγματικότητα στην αγο-
ρά εργασίας είναι πιο πολύπλο-
κη από την στενή εφαρμογή του 
γράμματος του νόμου. 

Ο έλεγχος 
από την Πολιτεία 
Πέραν τούτων όμως, στο συγκε-
κριμένο κατάστημα υπήρχαν θέ-
ματα νομιμότητας της λειτουργί-
ας του. Αυτό είναι άλλο ζήτημα 
που δεν αφορά την εργατική νο-
μοθεσία, αλλά τις σχέσεις κράτους 
και επιχειρηματιών. Εδώ το κρά-

τος πρέπει να είναι αμείλικτο, να 
τηρεί τους νόμους του και να μην 
αφήνει παραθυράκια. Αν ένα κα-
τάστημα έχει τα τυπικά για να λει-
τουργήσει, το κράτος πρέπει να το 
διευκολύνει και να το προστατεύ-
σει. Αν δεν τα έχει, τότε το κράτος 
πρέπει να το κλείνει. Μέσος όρος 
σ’ αυτά δεν υπάρχει. Αν η επιχεί-
ρηση πήρε άδεια για καντίνα και 
κατέληξε στα μουλωχτά ένα τε-
ράστιο μαγαζί που πιάνει όλη την 
παραλία, είναι απαράδεκτο και πέ-
ραν πάσης λογικής. Είναι η από-
δειξη των ελληνικών παθογενει-
ών. Αλλά δεν έχει σχέση με την 
συμπεριφορά στους εργαζόμενους 
του, μπορεί ένας νόμιμος εργοδό-
της να λιώνει τους υπαλλήλους του 
κι ένας παράνομος να τους φέρε-
ται με το γάντι. 

Το ίδιο ακριβώς ισχύει και για 
τις περίφημες κατασκευές μέσα 
στην θάλασσα, για τις οποίες κα-
ταναλώθηκε τόση φαιά ουσία. Αυ-
τές οι ξαπλώστρες εκεί που σκά-
ει το κύμα ή και βαθύτερα μέσα 
στην θάλασσα, προφανώς είναι 
παράνομες  με βάση το γράμμα 
του νόμου. Για να υπάρξει σταθε-
ρή κατασκευή μέσα στην θάλασ-
σα χρειάζονται ειδικές άδειες που 
δεν χορηγούνται εύκολα και πά-
ντως δίνονται πολύ δύσκολα για 
λόγους αναψυχής. Από την άλλη, 
πρόκειται για ημισταθερές κατα-
σκευές που προφανώς ξηλώνο-
νται εύκολα και απομακρύνονται, 
οπότε είναι στο όριο του νόμου. 
Απλώς προσφέρουν μια ψευδαί-
σθηση παραπάνω πολυτέλειας 
από τα συνηθισμένα μπαρ της πα-
ραλίας, η οποία υποτίθεται ότι ανε-
βάζει το επίπεδο τουριστικών υπη-
ρεσιών που προσφέρει η περιοχή 
ή το νησί ολόκληρο. 

Οι ανταγωνιστές 
Εδώ μπαίνουμε σ’ ένα άλλο ευαί-
σθητο οικονομικά θέμα. Με βάση 
την σκληρή οικονομική λογική, η 
Ρόδος, η Σαντορίνη ή η Μύκονος, 
στον παγκόσμιο τουριστικό χάρτη 

δεν ανταγωνίζονται την Κάρπα-
θο ή την Λήμνο, αλλά τη Μαγιόρ-
κα, την Κυανή Ακτή, τις παραλί-
ες του Μεξικού ή το Σαρμ ελ Σέιχ. 
Εφόσον λοιπόν εκεί προσφέρο-
νται τέτοιας ποιότητας υπηρεσίες 
στους πελάτες με βαριά βαλάντια, 
το ίδιο πρέπει να κάνουν και οι δι-
κοί μας υψηλοί προορισμοί. Είναι 
κι αυτή μια οπτική του πράγματος, 
την οποία ο μέσος Έλληνας μπορεί 
να αγνοήσει ή και να λοιδορήσει, 
όμως οι επαγγελματικά ασχολού-
μενοι με τον τουρισμό και τα έσο-
δα του είναι υποχρεωμένοι να λά-
βουν υπ’ όψη. 

Σ’ αυτή την ανοικτή βεντάλια 
που πιάνει από τα εργασιακά μέ-
χρι τα βαριά οικονομικά ζητήμα-
τα κι από τα θέματα προσωπικής 
αξιοπρέπειας μέχρι τις πολεοδομι-
κές παραβάσεις στους αιγιαλούς, 
όλοι μας πρέπει να αναλογιστούμε 
αν μπορεί να βρεθεί η περίφημη 
χρυσή τομή που οριακά ικανοποι-
εί όλους τους εμπλεκόμενους χω-
ρίς υπερβολές ή μεγάλα κόστη. Η 
απάντηση είναι πως δεν υπάρχει 
χρυσή τομή γι αυτά τα θέματα, κα-
θότι η επιχειρηματικότητα, ο τουρι-
σμός, οι εργασιακές σχέσεις και τα 
οικονομικά θέματα είναι δυναμικά 
μεγέθη που αλλάζουν ανάλογα με 
τις συνθήκες. Προσωπικά θα μου 
φαινόταν γελοίο να είμαι ξαπλω-
μένος μέσα στην θάλασσα και να 
ζητώ από ένα βουτηγμένο ως τον 
λαιμό γκαρσόνι να μου φέρνει το 
ποτό μου. 

Αν δεν το βρει 
στην Ελλάδα...
Δεν θεωρώ καν ότι κάτι τέτοιο 
αποτελεί πολυτέλεια, νομίζω ότι 
πρόκειται απλώς για μια υπερφί-
αλη και ρηχή αντίληψη της ζωής 
δίχως κανένα νόημα. Δεν μπορώ 
όμως να επιβάλλω αυτή την θέ-

ση σε κανέναν και έχω επίγνω-
ση ότι εκείνος που ζει μ’ αυτό τον 
τρόπο, αν δεν τον βρει στην Ελλά-
δα θα πάει αλλού για τις διακοπές 
του. Από την άλλη, πολύ θα ήθε-
λα να πω «δεν έχω ανάγκη τα δο-
λάρια ή τα ευρώ του κάθε ξιπασμέ-
νου πλούσιου», αλλά κι αυτό είναι 
παρατραβηγμένο. Ξέρω πολλούς 
ανθρώπους που θεωρούν μεγαλύ-
τερη αναξιοπρέπεια να είναι άνερ-
γοι και άφραγκοι δίχως προοπτι-
κή προκοπής, παρά να βουτάνε ως 
την μέση στο νερό κατά την διάρ-
κεια της καλοπληρωμένης εργασί-
ας τους. Όπως το δει καθένας. 

Οι ξεπερασμένες τάσεις 
Ξέρω βέβαια ότι οι μακροπρόθε-
σμες τάσεις του παγκόσμιου του-
ρισμού είναι στην αντίθετη κατεύ-
θυνση από την φωτογραφία που 
έκανε διάσημη την Ρόδο. Οι πε-
ριττές και εξόφθαλμες δήθεν πο-
λυτέλειες θεωρούνται πια ξεπε-
ρασμένη τάση. Ο βιωματικός 
τουρισμός που ζητά το αληθινό 
και όχι το εξεζητημένο, που ψά-
χνει το ατομικό ή οικογενειακό κι 
όχι το μαζικό, που ενδιαφέρεται 
για το απλό κι όχι για  το πολύ-
πλοκο, που ικανοποιείται από το 
σοφά προσγειωμένο κι όχι από το 
υπερβολικό ή το υπερπολυτελές, 
κερδίζει συνεχώς έδαφος. Ενδέ-
χεται αυτές οι σκηνές της Ρόδου 
να αφορούν έναν τουρισμό που 
ανήκει στο παρελθόν, αλλά και 
η μετάβαση αυτή στον βιωματι-
κό τουρισμό δεν θα γίνει από την 
μια στιγμή στην άλλη. Όσο για το 
ίδιο γκαρσόνι που η φωτογραφία 
του έγινε παγκόσμιο σύμβολο ερ-
γασιακής εκμετάλλευσης, σε δυο 
δεκαετίες από σήμερα δεν έχουμε 
ιδέα πως θα το σκέφτεται. Ίσως να 
μνημονεύει αυτό τον τρόπο δου-
λειάς του ως μια ευκαιρία για να 
προκόψει ή σαν ένα κάτεργο των 
νιάτων του. Εξαρτάται από το πώς 
θα είναι αυτός ο άνθρωπος τότε 
και από το πώς θα είναι τότε ο κό-
σμος γύρω του. 
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Ο
ι εκλογές έχουν τελειώ-
σει. Έχουν περάσει πε-
ρίπου δύο εβδοµάδες 
και στην Αθήνα γίνε-

ται µία διαδήλωση για τα γεγονότα 
στη Γαλλία. Το κέντρο έχει γεµίσει 
µε άτοµα της εξωκοινοβουλευτικής 
αριστεράς. Κλούβες µε ΜΑΤ και 
πολίτες όλων των ηλικιών βρίσκο-
νται µπροστά από τη Βουλή, έξω 
από τη γαλλική πρεσβεία. Εκείνη 
την στιγµή περνάει κι ο Παύλος Γε-
ρουλάνος, µε κάζουαλ ντύσιµο, χω-
ρίς γραβάτα και χαιρετάει τον κόσµο 
που παρακολουθεί την εξέλιξη της 
διαδήλωσης. Πιάνει κουβέντα µε 
τους περαστικούς. ∆εν άλλαξε τί-
ποτα από την στιγµή που εκλέχθηκε 
βουλευτής µε το ΠΑΣΟΚ στην Ά  
Αθήνας. Τον πλησιάζω κι εγώ, µου 
εξηγεί πως είναι βουλευτής της πε-
ριφέρειας του κι έτσι θα συνεχίσει 
να εργάζεται κρατώντας επαφή µε 
τον κόσµο. Μίλησε για τα προβλή-
µατα της πόλης, στάθηκε στις ανισό-
τητες και τόνισε πως η Αθήνα χρειά-
ζεται αλλαγές και όραµα.

   
■  Είστε ξανά βουλευτής, µετά 
από περίπου 10 χρόνια. Όλο αυτό 
το διάστηµα µείνατε στο ΠΑΣΟΚ 
και µάλιστα στην πρώτη γραµµή. 
Πώς νιώσατε τη στιγµή της ορκω-
µοσίας και µε ποιους περάσατε το 
πρώτο βράδυ της νέας κοινοβου-
λευτικής θητείας;

Τη στιγµή της ορκωµοσίας ένιω-
θα βαθιά ευγνωµοσύνη και συγκί-
νηση. Ευγνωµοσύνη για τους αν-
θρώπους που µε στήριξαν µε την 
εµπιστοσύνη και την ψήφο τους τόσα 
χρόνια. Συγκίνηση, διότι µετά από 

µια δεκαετία επέστρεψα σε αυτόν τον 
ναό της ∆ηµοκρατίας, ως βουλευτής 
του Πανελληνίου Σοσιαλιστικού Κι-
νήµατος. Στο ΠΑΣΟΚ έµεινα, διότι 
πιστεύω ότι είναι το µόνο κόµµα στην 
Ελλάδα που πιστεύει βαθιά στην Ελ-
ληνίδα και τον Έλληνα και ότι, αν 
απελευθερώσουµε τις αστείρευτες 
δυνάµεις µας, η Ελλάδα θα διαπρέ-
ψει. Όταν είχε γίνει µόδα να το εγκα-
ταλείπεις και υπερασπίστηκα το ίδιο 
αλλά και τα σύµβολά του, όταν είχε 

γίνει µόδα να τα κρύβεις. Άρα ένιω-
θα και πολύ περήφανος ότι συνέβα-
λα στο να βρουν όλα και πάλι τον 
δρόµο τους. Το βράδυ της ορκωµο-
σίας µου, βρισκόµουν στον Action24 
µε τους Γιώργο Πιέρρο, ∆ηµήτρη Τά-
κη και Ελένη Καλογεροπούλου, υπε-
ρασπιζόµενος τη δική µας προσέγγι-
ση στην πολιτική συγκυρία.

■  Υπήρξε κάποια ιδιαίτερη στιγ-
µή αυτήν την προεκλογική περί-

οδο που ξεχωρίσατε;
Μου έχει αποτυπωθεί έντονα η 

φράση ενός ανθρώπου στην Κυψέ-
λη. Μου είπε «Έχω να ψηφίσω περί-
που 10 χρόνια, αλλά φέτος θα πάω. 
Νιώθω ότι κάτι µπορεί να αλλάξει». 
Αυτό µε είχε γεµίσει ελπίδα ότι ο κό-
σµος θα επιστρέψει στην κάλπη και 
την πρώτη Κυριακή αυτό αποτυπώ-
θηκε µε αύξηση του αριθµού των πο-
λιτών που προσήλθαν. ∆υστυχώς, 
όµως, φάνηκε πως ήταν κάτι παρο-

ΠΑΥΛΟΣ ΓΕΡΟΥΛΑΝΟΣ
 (ΒΟΥΛΕΥΤΗΣ ΠΑΣΟΚ – ΚΙΝΑΛ, Α’ ΑΘΗΝΑΣ)

«Η Αθήνα χρειάζεται 
αλλαγές και όραμα»

 «Αποτελεί µία µικρογραφία της Ελλάδας και αντιµετωπίζει το πρόβληµα των ανισοτήτων µε µεγαλύτερη έντα-
ση. Από τη µια µεριά µια πόλη γεµάτη ζωντάνια και πολιτισµό. Από την άλλη χαρακτηρίζεται από ανασφάλεια, 

φτώχεια και µιζέρια. Και αυτή η αντίφαση βιώνεται, καθηµερινά σχεδόν, σε κάθε γειτονιά»

‘‘«Στόχος του ΠΑΣΟΚ 
δεν είναι να είµαστε 
πίσω από ή απέναντι 
σε κανένα κόµµα. 
Είναι να εφαρµόσουµε 
το πρόγραµµά µας 
για το καλό 
της ελληνικής 
κοινωνίας» 

Του Παναγιώτη Φωτεινού  Παναγιώτη Φωτεινού 



δικό και τη δεύτερη Κυριακή η τάση 
της συµµετοχής συνέχισε την πτωτι-
κή της πορεία. Σήµερα, πάνω από 
2.500.000 Ελληνίδες και Έλληνες 
έχουν σταδιακά αποχωρήσει από τις 
κάλπες σε σχέση µε το 2009. Αυτό, 
πρέπει να µας προβληµατίζει ως πο-
λιτικό σύστηµα. Πρόκειται για αν-
θρώπους που ασχολούνται µε τα 
κοινά, είναι ενεργοί και έχουν απο-
γοητευτεί από το σύνολο του πολιτι-
κού συστήµατος. Όσο πιο σωστά συ-
µπεριφερθούµε ως πολιτικοί και όσο 
πιο γρήγορα καταλάβουµε τι σηµαί-
νει αυτή η αποχή και δουλέψουµε, 
για να τη διορθώσουµε, τόσο πιο εύ-
κολα θα µπορέσουµε να συµβάλλου-
µε, ώστε η χώρα, η Ελληνίδα και ο 
Έλληνας, να σταθούν στα πόδια τους.

n  Το ΠΑΣΟΚ έχει πλέον διψή-
φιο ποσοστό µετά από χρόνια 
και δείχνει ανανεωµένο. Ωστό-
σο, δεν δείχνει να καρπώνεται 
τη φθορά τού ΣΥΡΙΖΑ. Τι πι-
στεύετε πως πρέπει να κάνετε 
ως χώρος, ώστε να γίνετε ο αντί-
παλος πόλος της Κυβέρνησης;

Το ΠΑΣΟΚ αύξησε τη δύναµή 
του κατά 50% και αυτό είναι ένα κα-
τόρθωµα, δεδοµένης της συγκυρί-
ας και της λυσσαλέας επίθεσης που 
δέχτηκε και από δεξιά και από αρι-

στερά. Επίσης, σύµφωνα µε τους 
αναλυτές, το ΠΑΣΟΚ καρπώθηκε 
µεγαλύτερο κοµµάτι των απωλειών 
τού ΣΥΡΙΖΑ αλλά έχασε κάποιους 
δικούς του ψηφοφόρους προς τη 
Νέα ∆ηµοκρατία που ήθελαν να 
τη στηρίξουν απέναντι στο κόµµα 
του κ. Τσίπρα. Αλλά, πέρα από τα 
νούµερα, δικός µας εκλογικός στό-
χος δεν είναι να είµαστε πίσω από 
ή απέναντι σε κανένα κόµµα. Στό-
χος µας, είναι να εφαρµόσουµε το 
πρόγραµµά µας για το καλό της ελ-
ληνικής κοινωνίας και για να το πε-
τύχουµε αυτό πρέπει να πείσουµε 
ότι θέλουµε και µπορούµε να γί-
νουµε Κυβέρνηση. Για να συµβεί 
αυτό, θα πρέπει πρώτη προτεραιό-
τητά µας να είναι η επανασύνδεση 
του κόµµατος µε την κοινωνία, να 
ακουστούν οι ιδέες µας και να κρι-
θούν, να επικοινωνήσουµε το πρό-
γραµµά µας από γειτονιά σε γειτονιά 
στην Αθήνα και από άκρη σε άκρη 

στην Ελλάδα. Και να το κάνουµε κα-
θηµερινά, συνέχεια, να µη σταµατή-
σουµε ούτε λεπτό. Μέχρι ο κόσµος 
να µας εµπιστευτεί ξανά και να πει-
στεί ότι θα κάνουµε τη ζωή του κα-
λύτερη. Από τη µία πλευρά, πρέπει 
να εκφράσουµε περισσότερο τον κό-
σµο που πιέζεται οικονοµικά και κοι-
νωνικά και από την άλλη να είµαστε 
η εναλλακτική αξιόπιστη πρόταση 
για τη διακυβέρνηση της χώρας. Εί-
ναι δύσκολο έργο αλλά, µε συνέ-
πεια, θα µπορέσουµε να πείσουµε 
τον ελληνικό λαό πως εµείς είµαστε 
η µόνη εναλλακτική. ∆εν είναι κάτι 
που µπορεί να γίνει από τη µία µέρα 
στην άλλη. Αξιολογούµε κάθε µας 
βήµα, καθώς και τι πρέπει να διορ-
θώσουµε και προχωράµε.

n  Το  2019 διεκδικήσατε τον ∆ή-
µο της Αθήνας πήρατε 13,19 % και 
27.504 σταυρούς. Το ΠΑΣΟΚ τότε 
πήρε µόλις 5,16% µε 12.255 σταυ-

ρούς, πήρατε δηλαδή προσωπικά πε-
ρίπου 15.000 παραπάνω ψηφοδέλτια 
από αυτά που πήρε το κόµµα σας. Φέ-
τος ανεβήκατε λίγο σαν κόµµα, πή-
γατε στο 6,86% και πήρατε 5.033 ψή-
φους. Πάλι όµως, η δυναµική που 
αναπτύξατε τότε στις δηµοτικές εκλο-
γές δεν εκφράστηκε και στις τελευ-
ταίες εκλογές. Τι πρέπει να κάνετε 
σαν χώρος, για να αυξήσετε τα πο-
σοστά σας στην Ά  Αθηνών και γενι-
κά στα αστικά κέντρα;

∆υστυχώς, οι βουλευτές όλων 
των κοµµάτων στις µεγάλες Περι-
φέρειες θεωρούν ότι ο κόσµος τούς 
ψηφίζει, για να έχουν έναν πανελ-
λαδικό κοινοβουλευτικό ρόλο, χω-
ρίς να επικεντρώνονται στα πραγµα-
τικά προβλήµατα των Περιφερειών 
τους. Η δική µου θέληση είναι να εί-
µαι πρώτα από όλα βουλευτής της 
Περιφέρειάς µου, της Α’ Αθήνας, και 
έτσι θα εργαστώ. Κρατώντας άµεση 
επαφή µε τον κόσµο, οργώνοντας 
κάθε γειτονιά, δρόµο-δρόµο, πόρ-
τα-πόρτα, κάθε µέρα, από τώρα και 
µέχρι να µας ξανακρίνει ο ελληνι-
κός λαός. Αυτός είναι και ο τρόπος 
να πετύχουµε όλοι µαζί ένα καλύτε-
ρο αποτέλεσµα. Έχοντας υποψηφί-
ους που γνωρίζουν από πρώτο χέρι 
τα προβλήµατα των πολιτών που κα-
λούνται να εκπροσωπήσουν, έχου-
µε καταφέρει να θέσουµε τις βάσεις, 
ως ΠΑΣΟΚ, για την επανασύνδεσή 
µας µε την κοινωνία και έτσι θα συ-
νεχίσουµε.

n  Ποιο θεωρείται το µεγαλύτερο 
πρόβληµα της Αθήνας σήµερα;
 Τις ανισότητες και τα προβλήµατα 
που δηµιουργούν στην κοινωνική 
συνοχή. Από την προεκλογική µου 
εκστρατεία στον ∆ήµο της Αθήνας, 
µιλάω για τις µεγάλες αντιφάσεις 
που βιώνει η πόλη. Η Αθήνα απο-
τελεί µία µικρογραφία της Ελλάδας 
ολόκληρης και αντιµετωπίζει το πρό-
βληµα των ανισοτήτων µε µεγαλύ-
τερη ένταση. Από τη µια µεριά είναι 
µια πόλη γεµάτη ζωντάνια και πολι-
τισµό. Από την άλλη χαρακτηρίζεται 
από ανασφάλεια, φτώχεια και µιζέ-
ρια. Και αυτή η αντίφαση βιώνεται, 
καθηµερινά σχεδόν, σε κάθε γειτο-
νιά. Αλλά και µεταξύ τους οι γειτο-
νιές έχουν µεγάλες, ευδιάκριτες δια-
φορές. Αλλού το πρόβληµα είναι τα 
ναρκωτικά, αλλού η εγκληµατικότη-
τα, αλλού ο θόρυβος, αλλού οι συ-
γκοινωνίες, η πρόσβαση και η κίνη-
ση. Η πόλη, χρειάζεται αλλαγές που 
θα βάλουν τον πολίτη στο επίκεντρο 
και ένα όραµα που θα της προσδώσει 
πάλι την αίγλη της, ως κέντρο πολιτι-
σµού και γραµµάτων.
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‘‘

«Πρέπει να εκφράσουµε περισσότερο τον κόσµο που 
πιέζεται οικονοµικά και κοινωνικά και από την άλλη 
να είµαστε η εναλλακτική, αξιόπιστη πρόταση για τη 
διακυβέρνηση της χώρας. Είναι δύσκολο έργο...»

Στις αυτοδιοικητικές εκλογές πρέπει να 
θυμίσουμε στον κόσμο τη διαχρονική, 
ουσιαστική και βαθιά πολιτική σχέση του 
ΠΑΣΟΚ με την Τοπική Αυτοδιοίκηση
n  Είστε αισιόδοξος για τις αυτοδιοικητικές 
εκλογές που αποτελούν το επόµενο µεγάλο στοί-
χηµα για το ΠΑΣΟΚ και ποιος είναι ο στόχος;

Στόχος µας, για τις αυτοδιοικητικές εκλογές, είναι 
να θυµηθεί ο κόσµος τη διαχρονική, ουσιαστική και 
βαθιά πολιτική σχέση του ΠΑΣΟΚ µε την Τοπική Αυ-
τοδιοίκηση. Να τους θυµίσουµε ότι η προοδευτική δια-
κυβέρνηση δεν µπορεί να επιτευχθεί χωρίς αποσυγκέ-
ντρωση της εξουσίας, γιατί κανένας εκσυγχρονισµός 
δεν είναι εφικτός, αν όλη η εξουσία συγκεντρώνεται 

στο πρωθυπουργικό γραφείο. Χρειάζεται να εµπιστευ-
τούµε θεσµούς, όπως είναι η Τοπική Αυτοδιοίκηση, τα 
Επιµελητήρια, οι Συνεταιρισµοί και τα Πανεπιστήµια, 
για να µπορέσει η χώρα να πάει µπροστά. ∆ιότι µόνο 
έτσι µπορεί να εκφραστεί πολιτικά η εµπιστοσύνη του 
πολιτικού συστήµατος στον πολίτηκαι αυτό είναι απα-
ραίτητο, αν θέλουµε οι πολίτες να εµπιστευτούν την πο-
λιτική. Ο δικός µας ο ρόλος είναι να δώσουµε ξανά το 
ιδεολογικό πρόταγµα στις συλλογικότητες που ανέκα-
θεν ήταν συνδεδεµένες µε το ΠΑΣΟΚ.

n  Η Αθήνα, που γνωρίζετε 
καλά, ποιας ευρωπαϊκής πό-
λης τα βήµατα πρέπει να ακο-
λουθήσει, για να γίνει πιο 
ανθρώπινη για τους κατοί-
κους της αλλά και ελκυστική 
στους τουρίστες;
Η Αθήνα, σε σχέση µε τις άλλες 
πόλεις της Ευρώπης, έχει µια 
υπέροχη ιδιαιτερότητα: µπορεί 
να αναπτυχθεί όπως εµείς θέ-
λουµε. Γιατί; ∆ιότι έχει τεράστι-
ες δυνατότητες ανάπτυξης στο 
τρίγωνο Κεραµεικού, Κολω-
νού, Ρουφ. Μία περιοχή µε τε-
ράστιες δυνατότητες που µπο-
ρεί να δώσει νέα δυναµική στην 
πόλη. Έχει υπέροχους αρχαιο-
λογικούς χώρους όπως η Ακα-
δηµία Πλάτωνος, έχει µεγά-
λα κέντρα πολιτισµού όπως το 
ίδρυµα Κακογιάννη, το Ίδρυ-
µα Μείζονος Ελληνισµού και το 
Μουσείο Μπενάκη. Έχει σηµα-
ντικές εστίες σπουδών όπως η 
Σχολή Καλών Τεχνών, τη ∆ρα-
µατική Σχολή του Εθνικού Θε-
άτρου «Ειρήνη Παππά» και το 
Γεωπονικό. Ανάµεσα σε αυτούς 
τους χώρους υπάρχει ένα µεγά-
λο πάρκινγκ. Φανταστείτε να 
κάναµε εκεί εργατικές κατοικί-
ες και φοιτητικές εστίες, φαντα-
στείτε να υπήρχε ένα επισκέψι-
µο κέντρο χειροτεχνίας, όπου 
θα συνδέαµε τον τουρισµό µε 
επαγγέλµατα που σήµερα χά-
νονται. Φανταστείτε εκεί, ένα 
κέντρο µεσογειακής διατροφής 
που θα προωθούσε την ελληνι-
κή γαστρονοµία και τα ελληνικά 
προϊόντα. Φανταστείτε εκεί, για-
τί όχι, ένα από τα πιο εµβληµα-
τικά µουσεία της πατρίδας µας, 
ώστε να την αναβαθµίσουµε και 
πολιτισµικά και τουριστικά. Όλα 
αυτά, εµείς τα εντάσσουµε σε 
ένα σχέδιο που κατέθεσα πριν 
τις δηµοτικές εκλογές του 2019 
που ονοµάζεται ∆.Ι.Α. (∆υτική 
Ιστορική Αθήνα). Σκοπός του 
είναι να γίνει η Αθήνα και πάλι 
κέντρο γραµµάτων και τεχνών, 
όπως ήταν στο µεγαλύτερο µέ-
ρος της ιστορίας της.

Η Αθήνα, 
σε σχέση με 
τις άλλες πόλεις 
της Ευρώπης, 
έχει μια υπέροχη 
ιδιαιτερότητα: 
μπορεί να 
αναπτυχθεί όπως 
εμείς θέλουμε
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Κ
αι επισήµως ο κ. Αθανά-
σιος Μαρτίνος υπέβαλε 
την παραίτησή του από δι-
οικητής του Αγίου Όρους. 

Στην επιστολή παραίτησης στέκεται 
ιδιαίτερα στην «άριστη συνεργασία» 
που είχε µε το σύνολο των µοναχών, 
την Ιερά Επιστασία και, βεβαίως, 
την κυβέρνηση η οποία τον επέλε-
ξε  και η οποία είχε ενηµερωθεί για 
την απόφασή του εδώ και αρκετούς 
µήνες.

Ο κύκλος της παρουσίας του 
στον Άθω που άνοιξε το 2019 έκλει-
σε µε το τέλος της τετραετούς θητείας 
του, καθώς ο ίδιος, όπως έγινε γνω-
στό, αρνήθηκε να συνεχίσει ως διοι-
κητής. Μοιραία η αποχώρηση Μαρ-
τίνου άνοιξε, όπως ήταν φυσικό και 
τη συζήτηση για τη διαδοχή για την 
οποία δίνουν ειδικό βάρος η κυβέρ-
νηση, το Φανάρι, οι Ρώσοι αλλά και 
οι Αµερικανοί.

Είναι ίσως η πρώτη φορά κα-

τά την οποία «το ενδιαφέρον τρίτων 
δεν έχει άβατο», όπως και οι ενδι-
αφερόµενοι οι οποίοι αυξάνονται 
και πληθύνονται καθηµερινά προ-
σπαθώντας να «στριµωχτούν» µε-
ταξύ Μαξίµου, υπουργείου Εξω-
τερικών και Φαναρίου. Η ευθύνη 
του διορισµού του νέου διοικητή 
την έχει τυπικά το υπουργείο Εξω-
τερικών το οποίο, όµως, δεν µπορεί 
να αγνοήσει τον Πρωθυπουργό και 
τον Οικουµενικό Πατριάρχη. Προς 

το παρόν πολλοί οι κλητοί από τους 
οποίους ένας θα είναι ο εκλεκτός!

Μέχρι αυτή τη στιγµή υποψήφι-
οι για τη θέση του διοικητή είναι ο 
πρώην υπουργός Προστασίας του 
Πολίτη κ. Λευτέρης Οικονόµου ο 
οποίος εδώ και πολλές δεκαετίες δι-
ατηρεί άριστες σχέσεις µε τις µονές 
και τους µοναχούς του Αγίου Όρους. 
Με απόφασή του, πρόσφατα ανα-
βάθµισε την αστυνοµική προστασία 
του Άθω. Ο κ. Οικονόµου είναι εκ 

των επικρατέστερων διαδόχων του 
κ. Μαρτίνου.

Ενδιαφέρον έχει δείξει ο πρώην 
υφυπουργός κ. Μάρκος Μπόλαρης, 
ο οποίος επίσης διατηρεί καλές σχέ-
σεις µε τους µοναχούς και αναµένε-
ται να ζητήσει τη βοήθεια του Οικου-
µενικού Πατριάρχη.

Ο κ. Βαρθολοµαίος από την 
πλευρά του δεν έχει απογοητεύσει 
τον οµότιµο καθηγητή της Θεολο-
γίας στο ΑΠΘ, κ. Μιχάλη Τρίτο ο 
οποίος, µάλιστα, πριν από λίγες µέ-
ρες είχε συνάντηση µε κορυφαίο 
πολιτειακό παράγοντα σε νοµό της 
Βόρειας Ελλάδας.

Ενδιαφέρον ,επίσης, υπάρχει 
και από τον πρώην υπουργό της 
Ν.∆ κ. Γιώργο Καλατζή. Υπάρχουν 
επίσης δύο άλλοι καθηγητές θεολό-
γοι, αλλά η κυβέρνηση τους έχει δι-
αµηνύσει ότι η «διοίκηση του Αγίου 
Όρους» απαιτεί πολυεπίπεδες γνώ-
σεις καθώς, λόγω της ρωσικής ει-

Ο πρώην υπουργός 
Προστασίας του 
Πολίτη κ. Λευτέρης 
Οικονόµου, ο οποίος 
εδώ και πολλές 
δεκαετίες διατηρεί 
άριστες σχέσεις µε 
τις µονές και τους 
µοναχούς του Αγίου 
Όρους και πρόσφατα 
αναβάθµισε την 
αστυνοµική προστασία 
του Άθω είναι εκ 
των επικρατέστερων 
διαδόχων του κ. 
Μαρτίνου
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Του 
Πάνου Μπαΐλη

Η αποχώρηση Μαρτίνου άνοιξε τη συζήτηση
για τη διαδοχή για την οποία δίνουν

ειδικό βάρος η κυβέρνηση, το Φανάρι,
οι Ρώσοι αλλά και οι Αµερικανοί

ΠΟΛΛΟΙ ΟΙ ΚΛΗΤΟΙ ΓΙΑ ΤΗ ΘΕΣΗ 
ΤΟΥ ∆ΙΟΙΚΗΤΗ, ΕΝΑΣ Ο ΕΚΛΕΚΤΟΣ



σβολής στην Ουκρανία και της κό-
ντρας Φαναρίου µε τα Πατριαρχεία 
Μόσχας και Σερβίας η κατάσταση 
χρειάζεται ειδικούς χειρισµούς».

Τα αγκάθια 
Πέραν αυτών, η είσοδος στη Βουλή 
του κόµµατος «Νίκη» η οποία στη-
ρίχτηκε από µονές και µέσα από το 
Άγιο Όρος, οι έλεγχοι από την Αρ-
χή για το ξέπλυµα µαύρου χρήµατος 
σε συγκριµένους µοναχούς, οι φή-
µες για δράση Ρώσων παραγόντων 
είναι από τα «αγκάθια» που θα απα-
σχολήσουν τη νέα διοίκηση.

Σε αυτή την τετραετία προσβλέ-
πει και το Φανάρι προκειµένου να 
λυθεί το θέµα µε τους καταληψί-
ες της µονής Εσφιγµένου, το οποίο 
απασχολεί την Εκκλησία από το 
1973.

Kαι µισθοφόροι Wagner 
Τα τρία τελευταία χρόνια λόγω της 

πανδηµίας η αναγνωρισµένη από 
το Φανάρι Μονή Εσφιγµένου έχει 
προβεί σε σωρεία καταγγελιών για 
τη δράση των καταληψιών κατά των 
εµβολίων,  για τα κειµήλια που φυ-
λάσσονται σε αυτή χωρίς να συντη-
ρούνται, αλλά κυρίως για τη φιλο-
ξενία σε αυτή ακραίων. Όπως έχει 
καταγγελθεί επίσηµα σε αυτή έχουν 
διαµείνει  ακόµη και µέλη της οµά-
δας Wagner αλλά και ακραίοι από 
τη Σερβία.

Τα οικονοµικά των µονών 
Τα οικονοµικά των µονών είναι ένα 
τεράστιο θέµα, αλλά η διαδροµή του 
χρήµατος δεν είναι στην αρµοδιότη-

τα του διοικητή. Είναι όµως των διω-
κτικών αρχών και µια τέτοια εξέλιξη 
µοιραία  θα συνεχίσει  να δηµιουρ-
γεί αναταράξεις στη µοναστική κοι-
νότητα. 

Ρώσοι, κατά κύριο λόγο, µεγι-
στάνες αλλά και Έλληνες στηρίζουν 
κάποιες µονές οι οποίες δεν έχουν 
καλές σχέσεις µε το Φανάρι. Έχει 
γραφεί ότι µοναστήρια όπως η Φι-
λοθέου, η Κωνσταµονίτου, η Καρα-
κάλλου και η Ξηροποτάµου, έχουν 
δεχτεί ενισχύσεις µε τη µορφή δω-
ρεών. ∆ωρεές έχουν δεχτεί και από 
µοναστήρια από το εξωτερικό, κυρί-
ως από την Αµερική. Ωστόσο, µετά 
τη ρωσική εισβολή στην Ουκρανία, 
οι ροές του χρήµατος έχουν µειωθεί 
δραµατικά. 

Ένα πρόσθετο «αγκάθι» είναι το 
θέµα της «Νίκης» και η στήριξη που 
της παρέχουν µονές όπως η Φιλο-
θέου, οµάδες ή µεµονωµένοι µονα-
χοί, όπως για παράδειγµα ο Ευθύµι-

ος που θεωρείται και... διάδοχος του 
Παϊσίου. 

‘Όλα αυτά έχουν δηµιουργή-
σει ένα κλίµα προβληµατισµού και 
για τον λόγο αυτό η κυβέρνηση έχει 
αποφασίσει να επιλέξει, αυτή τη φο-
ρά, ένα πρόσωπο ικανό να χειριστεί 
τα προβλήµατα που έχουν συσσω-
ρευτεί.

Το ενδιαφέρον της Μόσχας 
Αν και δεν είναι εύκολα αποδεκτό, 
ενδιαφέρον υπάρχει από τη Ρωσία 
, όχι τόσο γιατί ο Πούτιν είναι τακτι-
κός επισκέπτης, αλλά γιατί το Πα-
τριαρχείο Μόσχας θέλει να αυξήσει 

την επιρροή του σε βάρος του Οι-
κουµενικού Πατριαρχείου, σε µια 
διαπάλη η οποία έχει ενταθεί από το 
2016 και µετά.
Οι Αµερικάνοι, αν και δείχνουν 
αµέτοχοι, ενδιαφέρονται για τη δρά-
ση των Ρώσων  γενικότερα στην πε-
ριοχή αλλά και για τον Άθω όπου 
εκτιµούν ότι κατά το παρελθόν πα-
ρέλασαν σειρά πρακτόρων που εί-
χαν ως στόχο την αύξηση των µονα-
στηριών τα οποία θα στηρίζουν τις 
θέσεις της Μόσχας στην ορθόδοξη 
κοινότητα.
Αξίζει να σηµειωθεί ότι τα προη-
γούµενα χρόνια οι κυβερνήσεις εί-
χαν επιλέξει για διοικητές τρείς επι-
χειρηµατίες (∆αλακούρας, Λούλης, 
Μαρτίνος) ενώ σηµαντική ήταν και 
η περίοδος διοίκησης του Σταύ-
ρου Ψυχάρη την περίοδο 1996- 
2001. ∆ίπλα σε όλους αυτούς ήταν 
ο σηµερινός υποδιοικητής του Αγί-
ου Όρους κ. Αρίστος Κασµίρογλου.
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Αν και δεν είναι εύκολα αποδεκτό, ενδιαφέρον 
υπάρχει από τη Ρωσία, όχι τόσο γιατί

ο Πούτιν είναι τακτικός επισκέπτης, αλλά γιατί 
το Πατριαρχείο Μόσχας θέλει να αυξήσει 

την επιρροή του σε βάρος του Οικουµενικού 
Πατριαρχείου, σε µια διαπάλη η οποία

έχει ενταθεί από το 2016 και µετά

ΑΓΙΟ ΟΡΟΣ
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Tης 
Μάρθας 
Λεκκάκου

Ο 
Νίκος Κοροβέσης γεν-
νήθηκε στις 10 Ιουνίου 
1980.Με καταγωγή 
από το Γραµµατικό του 

Μαραθώνα Αττικής και τον Κακόβατο 
Ηλείας, µεγάλωσε µέχρι τα 24 χρόνια 
του στην Αθήνα ενώ επισκεπτόταν τα-
κτικά τον Κακόβατο όπου διέµενε µό-
νιµα ο αγαπηµένος του παππούς Νίκος 
Κουρουβάνης, ιδιοκτήτης ψαροταβέρ-
νας που αποτελούσε σηµείο αναφοράς. 

Το 2000 ο Νίκος Κοροβέσης πήρε 
την απόφαση να διαµείνει στον Κακό-
βατο όπου µαζί µε την οικογένειά του 
ανέπτυξαν µία σηµαντική επένδυση 
για την περιοχή, ένα ξενοδοχείο που 
κοσµεί πλέον τη γνωστή παραλία φι-
λοξενώντας πολύ συχνά πολιτικούς, 
θρησκευτικούς και επιχειρηµατικούς 
παράγοντες όπως και ανθρώπους της 
τέχνης, του πολιτισµού και του αθλητι-
σµού. 

Το 2017 έχοντας έντονη την επιθυ-
µία να προσφέρει και να ασχοληθεί µε 
τα κοινά, ο Νίκος Κοροβέσης εντάχθη-
κε στην Πολιτική Ακαδηµία της Νέας 
∆ηµοκρατίας και όπως ο ίδιος µας λέει 
στην TodayPress «το άνοιγµα προς τη 
νεολαία του Κυριάκου Μητσοτάκη έδει-
χνε µονόδροµος εκείνη την εποχή για 
την επαναφορά της παράταξης στο τιµό-
νι της χώρας».

Το «βάπτισµα του πυρός» για τον 
Νίκο Κοροβέση στην πολιτική έγινε µε 
την ενασχόλησή του στα τεκταινόµενα 
του νοµού Ηλείας. Καθώς δεν συµµε-
τείχε στο 

ΝΙΚΟΣ ΚΟΡΟΒΕΣΗΣ
 (ΑΝΤΙΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑΡΧΗΣ ΠΟΛΙΤΙΣΜΟΥ ΚΑΙ ΤΟΥΡΙΣΜΟΥ ∆ΥΤΙΚΗΣ ΕΛΛΑ∆ΑΣ)

 «Οι μάχες δίνονται 
και οι έντιμες μάχες 

κερδίζονται» 

‘‘
ΣΥΝΕΝΤΕΥΞΗ/

Η Περιφέρεια ξέφυγε 
από το «κλισέ» της 
συµµετοχής της σε 
δράσεις συλλόγων 
και φορέων. Πλέον 
σχεδιάζεται και 
υλοποιείται Ενιαίο 
Πρόγραµµα Πολιτισµού 
µε πάνω από 
250 δράσεις κατά 
έτος τα τελευταία 
δυο έτη

«Συνεχίζουµε για τη νέα 5ετία 2023 – 2028 µε τον Περιφερειάρχη Νεκτάριο Φαρµάκη, µε δύναµη, θέληση, 
αποφασιστικότητα, µε σκληρή δουλειά, µε σχέδιο, µε προγραµµατισµό και πρώτιστα µε αγάπη για τον τόπο µας!»



ψηφοδέλτιο των εθνικών εκλογών 
του 2019, είπε ένα µεγάλο «ναι» στο 
κάλεσµα του υποψήφιου τότε Περιφε-
ρειάρχη ∆υτικής Ελλάδας, Νεκτάριου 
Φαρµάκη. 

Εξελέγη 2ος Περιφερειακός Σύµ-
βουλος στην Ηλεία και ανέλαβε το 
χαρτοφυλάκιο του Πολιτισµού και του 
Τουρισµού µε αρµοδιότητες σε Ηλεία, 
Αχαΐα και Αιτωλοακαρνανία.

n Ποιο ήταν το στοίχηµα για εσάς 
µόλις αναλάβατε αντιπεριφε-
ρειάρχης Πολιτισµού και Τουρι-
σµού; 

Σε σχέση µε ό,τι παραλάβαµε ως 
νέας Περιφερειακή Αρχή συνολικά, 
το στοίχηµα ήταν να αναδείξουµε σύ-
ντοµα βασικά στοιχεία του οράµατος 
και του προγραµµατισµούµας. Αρχι-
κά  µε στρατηγικό στόχο την οριζόντια 
και ισοµερή ανάπτυξη σε όλη τη ∆υτι-
κή Ελλάδα, κατανέµοντας σε κάθε µία 
περιφερειακή ενότητα το 1/3 του προϋ-
πολογισµού. 

Μιλώντας για τους δικούς µου το-
µείς αρµοδιότητας τα στοιχήµατα ήταν 
πολλά και νοµίζω ότι τα κερδίσαµε. 

n Το 2020 σχεδιάσαµε το πρώτο 
ΕΣΠΑ Τουρισµού της ∆υτικής Ελ-
λάδας µε πόρους που άγγιξαν τα 4 
εκατοµµύρια ευρώ, πολλαπλασιά-
ζοντας τις δυνατότητες προβολής 
της ∆υτικής Ελλάδας στο εξωτε-
ρικό. Πλέον στόχος µας είναι ένα 
νέο ΕΣΠΑ για τα επόµενα έτη αξί-
ας 5 εκατοµµυρίων ευρώ, ώστε η 
∆υτική Ελλάδα να προβάλλεται 
διεθνώς µε τα πιο σύγχρονα µέ-
σα όπως της αξίζει. 

Ήδη, νέες αγορές, όπως αυτή τη Ισ-
ραήλ, πλαισιώνουν τον τουριστικό χάρ-
τη της ∆υτικής Ελλάδας αυξάνοντας κα-
τακόρυφα τις αφίξεις επισκεπτών σε 
πανελλαδικό επίπεδο. 

Και στον Πολιτισµό φέραµε πολύ 
σηµαντικές αλλαγές που είχε ανάγκη 
ο τόπος. Η Περιφέρεια ξέφυγε από το 
«κλισέ» της συµµετοχής της σε δράσεις 
συλλόγων και φορέων. Πλέον από την 
Περιφέρεια ∆υτικής Ελλάδας σχεδιά-
ζεται και υλοποιείται Ενιαίο Πρόγραµ-
µα Πολιτισµού µε πάνω από 250 δρά-
σεις κατά έτος τα τελευταία δυο έτη. 
Σπουδαίοι καλλιτέχνες και µουσικά 
σύνολα κατακλύζουν πλατείες και θέ-
ατρα προσφέροντας ψυχαγωγία και 
παιδεία στο κοινό. Πλέον η Περιφέ-
ρεια ∆υτικής Ελλάδας διεκδικεί πό-
ρους από ΕΣΠΑ ύψους 2 εκατοµµυρί-
ων ευρώ για τον Πολιτισµό. 

Και όλα αυτά µέσα σε µια µόνο θη-
τεία, µια πρώτη θητεία µε σπουδαίες 
εµπειρίες και σπουδαίους ανθρώπους. 
Πάντα κοντά στην καθηµερινότητα του 

πολίτη, µε σεµνότητα και ανθρωπιά! 

n Η ∆υτική Ελλάδα έχει πολύ 
µεγάλες τουριστικές δυνατότη-
τες και ήδη αποτελεί αγαπηµένο 
προορισµό για Έλληνες και ξέ-
νους επισκέπτες. Τι πρωτοβου-
λίες έχουν ληφθεί για την τουρι-
στική προβολή στην Περιφέρειά 
σας, ειδικά για τις περιόδους 2022 
– 2023 που δεν έχουµε και τις ειδι-
κές συνθήκες την πανδηµίας; 

� Ως προς τις πρωτοβουλίες που 
έχουµε λάβει για την τουριστική προ-
βολή της Περιφέρειας ∆υτικής Ελλά-
δας, θα σας αναφέρω ότι κατά την  περί-
οδο 2022- 2023, οι κύριες είναι οι εξής:

�  Υλοποιείται σύµφωνα µε τον 
προγραµµατισµό µας η προβολή του 
νέου µας branding υπό τη διακριτική 
ονοµασία OlympianLand. Μάλιστα το 
αµέσως προσεχές διάστηµα θα ξεκινή-

σει µεγάλη καµπάνια στο εξωτερικό.
� Ξεκίνησε η λειτουργία του νέου 

και καινοτόµου σάιτ τουριστικής προβο-
λής (www.olympianland.gr)

� Υλοποιούµε στοχευµένες δρά-
σεις φιλοξενίας δηµοσιογράφων και 
τουριστικών πρακτόρων από Ελλάδα 
και εξωτερικό

� Συµµετέχουµε σε Β2Β ηµερίδες 
στην Ελλάδα και το εξωτερικό - στοχεύ-
ουµε σε αγορές που ταιριάζουν στα µέ-
τρα µας

�  Επεκτείνουµε τη συµµετοχή 
µας σε διεθνείς εκθέσεις τουρισµού 
µέσω ΕΟΤ (TTR, Ρουµανίας, IFT, 
Σερβίας, ΙΜΤΜ, Ισραήλ, ΒΙΤ, Ιτα-
λία, ΙΤΒ, Γερµανία, FERIENMESSE, 
Αυστρία, IFTM Γαλλία, TTG, Ιτα-
λία, WTM, Ηνωµένο Βασίλειο, 
ITTF Πολωνία) και µεµονωµένα(-
∆ΕΘ, PHILOXENIA Θεσσαλονίκη, 
ERGOMARATHON,Ηµιµαραθώνι-
ος, AITE, Αθήνα) προκειµένου να δι-

ευρύνουµε το κοινό µας και να αυξή-
σουµε τους δυνητικούς επισκέπτες

� ∆ηµιουργούµε νέο οπτικοακου-
στικό υλικό και οργανώνουµε δράσεις 
προβολής της Περιφέρειας µε τον φοι-
τητικό πληθυσµό, µε σκοπό την αύξηση 
της κινητικότητας του φοιτητών εξωτερι-
κού στην περιοχή µας. Και συνεχίζου-
µε δράσεις προβολής του Θρησκευτι-
κού Τουρισµού µέσω της δηµιουργίας 
οπτικοακουστικού υλικού, καθώς και 
µέσω της αλληλεπίδρασης και της βιω-
µατικής πρακτικής µε προσκυνητές  και 
επισκέπτες της περιοχής µας.

� Κάνουµε χρήση καινοτόµων τε-
χνολογιών µέσω των οποίων προβάλ-
λονται ειδικά θεµατικά προϊόντα (VR) 
και η περιοχή µας και πραγµατοποί-
ηση ψηφιακών B2B συναντήσεων 
ε π ι χ ε ιρήσεων  τουρ ισ τ ι κού 
ενδιαφέρον τος (ξενοδοχεία, 
καταλύµατα)   µε διεθνείς και 

εσωτερικούς εκπροσώπους της 
τουριστικής αγοράς (τουριστικοί 
πράκτορες) π.χ. αποτύπωση σε 
αξιοθέατα ορεινών περιοχών 
της Ηλείας και ανάδειξή τους ως 
τουριστικοί προορισµοί.

� Υλοποιούµε ειδικές διαφηµιστι-
κές καµπάνιες µέσω τηλεόρασης,  δι-
αδικτύου  και Μέσων Μαζικής Ενη-
µέρωσης, στη βάση ανάπτυξης των 
παραπάνω καινοτόµων προϊόντων.

� Ενισχύουµε τα µέσα διαφηµιστι-
κής προβολής µέσω παραγωγής ειδι-
κών εντύπων (φυλλάδια σε ελληνικά 
και άλλες γλώσσες, χάρτης Π∆Ε, καρτ 
ποστάλ) προκειµένου να ενδυναµω-
θεί η παρουσία µας.

� Υλοποιούµε στοχευµένες δρά-
σεις προβολής που αναδεικνύουν την 
ιδιαίτερη τουριστική ταυτότητά µας, µέ-
σα από την προβολή πολιτισµικών και 
αθλητικών ενεργειών και γαστρονοµι-
κών εκδηλώσεων

� Προβάλλουµε τις τοπικές συντα-
γές και προϊόντα παραγωγών της Πε-
ριφέρειας στο πλαίσιο υλοποίησης της 
δράσης Ελληνικό Παραδοσιακό Πρω-
ινό Π∆Ε

n Όλα αυτά απαιτούν πόρους, 
χρηµατικούς και ανθρώπινους. 

� Ναι φυσικά και απαιτούνται και 
γί αυτό τα ποσά που επενδύουµε στον 
Τουρισµό είναι τουλάχιστον 8 φορές 
πιο πάνω από τον προϋπολογισµό που 
παραλάβαµε από την προηγούµενη 
Περιφερειακή Αρχή, όπου τότε ο συ-
νολικός προϋπολογισµός δεν ξεπερ-
νούσε τις 100.000,00 ενώ δεν υπήρχε 
καν  πρόβλεψη για χρηµατοδότηση µέ-
σω ΕΣΠΑ.

� Ειδικότερα, υλοποιούµε το πρό-
γραµµα τουριστικής προβολής της Πε-
ριφέρειας ∆υτικής Ελλάδας µέσω 
ΕΣΠΑ ποσού € 4 εκ. για την περίοδο 
2021-2023 και παράλληλα υλοποιούµε 
πρόγραµµα τουριστικής προβολής µέ-
σω ΚΑΠ ύψους περίπου € 550.000 µό-
νο για το 2023.

Επίσης, δαπανούµε: 
� € 150.000 ανά έτος για συµµετο-

χή σε εκθέσεις € 400.00 ανά έτος για 
διαφήµιση σε Ελλάδα και εξωτερικό€ 
110.000 ανά έτος για δηµιουργία και 
παραγωγή υπάρχοντος και νέου υλι-
κού τουριστικής προβολής

� € 250.000 ανά έτος για δηµιουρ-
γία και επέκταση της ιστοσελίδας του-
ριστικής προβολής µε νέες εφαρµογές

� € 100.000 ανά έτος για εκπαίδευ-
ση επαγγελµατιών του τουρισµού

Και συνεχίζουµε για τη νέα 5ετία 
2023 – 2028 µε τον Περιφερειάρχη 
Νεκτάριο Φαρµάκη, µε δύναµη, θέλη-
ση, αποφασιστικότητα, µε σκληρή δου-
λειά, µε σχέδιο, µε προγραµµατισµό και 
πρώτιστα µε αγάπη για τον τόπο µας!. 
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Το 2020 από το πρώτο ΕΣΠΑ Τουρισµού της ∆υτικής Ελλάδας αντλήσαµε πόρους 
που άγγιξαν τα 4 εκατοµµύρια ευρώ, πολλαπλασιάζοντας τις δυνατότητες προβολής 

της ∆υτικής Ελλάδας στο εξωτερικό. Πλέον στόχος µας είναι ένα νέο ΕΣΠΑ 
για τα επόµενα έτη αξίας 5 εκατοµµυρίων ευρώ, ώστε η ∆υτική Ελλάδα 

να προβάλλεται διεθνώς µε τα πιο σύγχρονα µέσα όπως της αξίζει
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UEFA και Ιντερπόλ σε συνεργασία µε τον Οικονοµικό
Εισαγγελέα προσπαθούν να ξετρυπώσουν «τούβλα»
µε παράνοµα ευρώ που έχουν στην κατοχή τους «γνωστοί»
και µη εξαιρετέοι µεγαλοπαράγοντες ελληνικών οµάδων  

ΣΤΗΜΕΝΑ
ΕΞΕΛΙΞΕΙΣ ΣΤΟ «ΠΙΟ 
ΒΡΟΜΙΚΟ ΠΡΩΤΑΘΛΗΜΑ 
ΤΗΣ ΕΥΡΩΠΗΣ»

Η 
πληθώρα των στοιχη-
µατικών εταιρειών στο 
ποδόσφαιρο, σε συνδυ-
ασµό µε τις πολλές ευ-

καιρίες που δίνεται σε κάθε παίκτη 
να επιλέξει που θα ποντάρει έχουν 
δηµιουργήσει µία χαοτική εικόνα 
σε όλο τον κόσµο και δυστυχώς και 
στη χώρα µας η οποία δοκιµάστη-
κε µε το περιβόητο σκάνδαλο στη-
µένων αγώνων το 2011 γνωστό και 
ως «Κοριόπολις».

Η επιστράτευση της ΕΥΠ, οι χι-
λιάδες αποµαγνητοφωνηµένες συ-
νοµιλίες ,οι καταδίκες προέδρων 
οµάδων δεν έφεραν αποτελέσµα-
τα. Πλέον τα στοιχήµατα δίνουν την 
ευκαιρία να προβλέψεις τον αριθµό 
των κόρνερ, το σκορ στο ηµίχρονο, 
το ποιος παίκτης  θα βάλει γκολ, το 
τελικό σκορ, τις κίτρινες ή τις κόκ-
κινες κάρτες. Ο τζίρος από  το πα-
ράνοµο στοίχηµα σε όλο τον κόσµο 
ανέρχεται σε 1 τρισ. δολάρια.

Σύµφωνα µε πηγές της Αστυ-
νοµίας στην Ελλάδα ο τζίρος ξε-
περνάει το 1δισ. ευρώ, ενώ εκτιµά-

ται ότι υπάρχουν σε όλη τη χώρα 
60.000-100.000 παράνοµα «µηχα-
νήµατα». Το κλίµα αυτό της ασυδο-
σίας δεν άφησε ασυγκίνητους και 
µεγαλοπαράγοντες οµάδων της 
Β’ Εθνικής (SL2) οι οποίοι έστη-
ναν αγώνες µε άγνωστο, προς το 
παρόν, το ύψος των κερδών που 
έχουν αποκοµίσει. Το θέµα, όµως, 
δεν πέρασε απαρατήρητο από την 
UEFA και τις διωκτικές αρχές. Σή-
µερα, η Ιντερπόλ, ερευνά και έχει 
εµπλακεί για τα καλά στην υπόθε-
ση και ήδη έχει εντοπίσει κύκλω-
µα στηµένων αγώνων στο πρωτά-
θληµα  Super League 2, το οποίο 
εδώ και χρόνια, θεωρείται το πιο  
διεφθαρµένο  στην Ευρώπη. Σύµ-
φωνα µε στοιχεία που έχουν δει το 
φως της δηµοσιότητας, οι έρευνες 
εστιάζονται κατά πρώτο λόγο στην 
Πάτρα, η οποία θεωρείται και η 
έδρα του κυκλώµατος του παράνο-
µου στοιχηµατισµού.
Οι οµάδες και οι πόλεις
που εµπλέκονται
Οι οµάδες οι οποίες έχουν µπει στο 

στόχαστρο των αρχών  είναι η Πα-
ναχαϊκή, ο Ηρόδοτος και ο ΟΦ 
Ιεράπετρας, ενώ οι έρευνες συ-
νεχίζονται και σε οµάδες άλλων 
περιοχών.  

Υπάρχουν  τουλάχιστον, άλλες 
δύο οµάδες σε µεγάλο νησί και τη 
Βόρειο Ελλάδα, µε τις  έρευνες να 
επεκτείνονται σε Αθήνα και τα δυ-
τικά προάστια, σε περιοχή της Θεσ-
σαλονίκης και της ∆υτικής Μακε-
δονίας, τον Βόλο και σε ακόµη µια 
περιοχή της Θεσσαλίας και το Ηρά-
κλειο Κρήτης. 

Τα ονόµατα των οµάδων εί-
ναι σε γνώση της εφηµερίδας 
µας, αλλά δεν τα δηµοσιεύου-
µε επειδή οι έρευνες είναι σε 
εξέλιξη.

Το φαινόµενο, ωστόσο, δεν εί-
ναι µόνο ελληνικό. Οι έρευνες τις 
Interpol ήδη βρίσκονται σε εξέλι-
ξη σε Αυστρία, Σουηδία, Σλοβε-
νία, Σλοβακία και Τσεχία. Για την 
αντιµετώπιση του πολυδαίδαλου 
κυκλώµατος έγινε συνάντηση δι-
καστικών αρχών στη Χάγη στην 

οποία συµµετείχε και Έλληνας δι-
καστής. 

Οι έρευνες της
Οικονοµικής Αστυνοµίας 
Τέλος Ιουνίου οι ελληνικές διω-
κτικές αρχές προχώρησαν σε 20 
παράλληλες έρευνες  για στηµέ-
να παιχνίδια σε σπίτια και γρα-
φεία παραγόντων και άλλων σχε-
τιζόµενων µε το ποδόσφαιρο και 
κατάσχεσε υπολογιστές και κινη-
τά, ατζέντες, ενώ έγινε γνωστό ότι 
προσήχθησαν και τρεις πρόεδροι 
ΠΑΕ SL2. Οι  έρευνες αφορούν σε 
παιχνίδια της Super League 2 κατά 
την προηγούµενη αγωνιστική πε-
ρίοδο. Για όσους παρακολουθούν 
την υπόθεση εκτιµάται ότι σύντοµα 
θα έχουµε και συλλήψεις καθώς η 
ΕΥΠ φαίνεται πως έχει κάνει «κα-
λή δουλειά» για περίπου 50 άµεσα 
ή έµµεσα εµπλεκόµενους.

Από την Πάτρα
στη... Μαλαισία
Κεντρικό πρόσωπο, το οποίο κα-

Οι οµάδες οι οποίες 
έχουν µπει στο 
στόχαστρο των αρχών 
είναι η Παναχαϊκή, ο 
Ηρόδοτος και ο ΟΦ 
Ιεράπετρας αλλά και 
άλλες δύο οµάδες 
σε µεγάλο νησί, 
τη Βόρειο Ελλάδα 
την Αθήνα και τα 
δυτικά προάστια, τη 
Θεσσαλονίκης και τη 
∆υτική Μακεδονία, 
τον Βόλο, ακόµη 
µια περιοχή της 
Θεσσαλίας και το 
Ηράκλειο Κρήτης

Ειδικού Συνεργάτη Ειδικού Συνεργάτη 

ΣΤΗΜΕΝΑ
ΕΞΕΛΙΞΕΙΣ ΣΤΟ «ΠΙΟ ΕΞΕΛΙΞΕΙΣ ΣΤΟ «ΠΙΟ 



Η ΩΡΑ ΤΗΣ ΑΤΤΙΚΗΣ/

Με τη στήριξη του
Κυριάκου Μητσοτάκη
είναι εκ νέου
υποψήφιος για
την επόμενη μεγάλη νίκη,
την νίκη της Αττικής

Επιµέλεια: ∆ήµητρα Κούτρα

ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑΡΧΗΣ ΑΤΤΙΚΗΣ
και για την επόμενη πενταετία 

ο Γιώργος Πατούλης

Επιµέλεια: ∆ήµητρα Κούτρα
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18 Η ΩΡΑ ΤΗΣ ΑΤΤΙΚΗΣ/

Στον ∆ήµο Ωρωπού, υλοποιούνται µε χρηµα-
τοδότηση της Περιφέρειας Αττικής συνολι-
κού προϋπολογισµού 14.676.699€ τα παρα-
κάτω έργα και µελέτες:
 
ΕΚΤΕΛΟΥΜΕΝΑ
1. Ηλεκτροφωτισµός Παραλίας Βαρυκό Χαλκου-
τσίου, 172.900,90€
2. Βρεφονηπιακός Σταθµός ∆ήµου Ωρωπού, 
1.788.200,09€
3. Παρεµβάσεις Βελτίωσης της Ενεργειακής Απο-
δοτικότητας σε ∆ηµοτικά Κτίρια ∆ήµου Ωρωπού, 
894.169€ (ΠΕΠ Αττικής)
4. Μελέτη Αντιπληµµυρικής Προστασίας Ασωπού 
Πόταµου, 329.351,62€
5. Μελέτη Οριοθέτησης – ∆ιευθέτησης Ρεµάτων 
Βορείων Περιοχών Περιφερειακής Ενότητας Ανα-
τολικής Αττικής, 402.416,76 €
6. Μελέτη Αποχέτευσης Ακαθάρτων και ΕΕΛ των 
Οικισµών Αυλώνος, Μαρκοπούλου, Ωρωπού, Νέ-
ων Παλατιών και Χαλκουτσίου ∆ήµου Ωρωπού, 
1.416.164€
7. Οριοθέτηση Ρέµατος Κακόρεµα ΧΚ1 Καλάµου 
∆. Ωρωπού Π.Ε.Α.Α.Α, 59.317,68€
8. Οριοθέτηση Ρέµατος ΣΕΧΡΙ Ρ2 Κ. Μαρκόπου-
λου Ωρωπού, 59.575,37€
9. Αποκατάσταση & Επαναχρήση Υφιστάµενων 
Κατασκηνώσεων και Ανέγερση Υποστηρικτικού 
Κτιρίου στη Σφενδάλη Μαλακάσας»,4.000.000€
10. Μελέτη και Προετοιµασία Φακέλου για την Κα-
τασκευή Αίθουσας Πολλαπλών Χρήσεων και Ξε-
νώνων Φιλοξενίας στις Κατασκηνώσεις της Ιεράς 
Αρχιεπισκοπής Αθηνών, 149.996,60€
11. ∆ηµοτικό Σχολείο & 2/Θέσιο Νηπιαγωγείο Κα-
πανδριτίου ∆ήµου Ωρωπού – Οικοδοµικές Εργα-
σίες & Η/Μ Εγκαταστάσεις, 3.620.932€ (ΠΕΠ Ατ-
τικής)
12. ∆οµή Παροχής Βασικών Αγαθών: Κοινωνι-
κό Παντοπωλείο, Παροχή Συσσιτίου, Κοινωνικό 
Φαρµακείο ∆ήµου Ωρωπού, 818.968€ (ΠΕΠ Ατ-
τικής)
13. Κέντρο Κοινότητας ∆ήµου Ωρωπού, 360.707 
€ (ΠΕΠ Αττικής)

ΕΚΤΕΛΟΥΜΕΝΟ ∆ΙΑ∆ΗΜΟΤΙΚΟ
1. Μελέτη Κατασκευής Παραλιακής Οδού Μαρα-
θώνα – Ωρωπού, 3.306.000€ (Αφορά διαδηµοτικό 
έργο µεταξύ των ∆ήµων Ωρωπού και Μαραθώνα
Επιπλέον, στον ∆ήµο Ωρωπού, ολοκληρώθηκαν 
µε χρηµατοδότηση της Περιφέρειας Αττικής συνο-
λικού προϋπολογισµού 15.694.495,66€, τα παρα-
κάτω έργα και µελέτες:
ΟΛΟΚΛΗΡΩΜΕΝΑ
1. Κατασκευή συµπλήρωσης ∆ικτύου Ύδρευσης 
Παραλιακής Ζώνης Καλάµου στην περιοχήΧιλι-
οπόταµος ∆ήµου Ωρωπού, 1.853.609,66€
2. Κατασκευή ∆ικτύου Αποχέτευσης Όµβριων 
Οικισµού Καπανδριτίου του ∆ήµου Ωρωπού, 
922.560€
3. Κατασκευή ∆ικτύου Ύδρευσης στον Οικισµό 
Βαρυκό του ∆ήµου Ωρωπού, 1.525.200€
4. Κατασκευή Εσωτερικού ∆ικτύου Ύδρευσης Πε-
ριοχής Ποσειδωνίας – Κυψέλης Παραλιακής Ζώ-
νης Καλάµου στο ∆ήµο Ωρωπού, 1.400.000€
5. Έργα Οδοποιίας για την Ολοκλήρωση του Έρ-
γου: ∆ίκτυο Αγωγών Όµβριων στην περιοχή Αγ. 
Κωνσταντίνου ∆ήµου Ωρωπού, 2.497.360€
6. Ανακατασκευή -Αποκατάσταση Οδοποιίας ∆ή-

µου Ωρωπού έπειτα από την Πυρκαγιά του 2017, 
4.626.000€
7. Επέκταση και Συµπλήρωση του ∆ικτύου Ηλε-
κτροφωτισµού στο Παράπλευρο Οδικό ∆ίκτυο 
του Άξονα ΠΑΘΕ εντός των ∆ιοικητικών Ορίων 
της Περιφέρειας Αττικής 1.858.000€ (∆Ι.∆Ι.Μ.Υ.)
8. Κατασκευή ∆ικτύου Αποχέτευσης Όµβριων 
Ανατολικού Τµήµατος Οικισµού Ωρωπού Του ∆ή-
µου Ωρωπού, 952.804€ (ΠΕΠ Αττικής)
9. Εκπαίδευση και Κοινωνική Ενσωµάτωση Ενηλί-
κων ηλικίας 50+ και ατόµων ΑµΕΑ στον ∆ΗΜΟΥ 
ΩΡΩΠΟΥ, 58.962€ (ΠΕΠ Αττικής)

ΟΛΟΚΛΗΡΩΜΕΝΑ ΕΡΓΑ ΣΤΟ ∆ΙΚΤΥΟ
ΑΡΜΟ∆ΙΟΤΗΤΑΣ ΤΗΣ ∆Ι.∆Ι.Μ.Υ.
1. ΑΣΦΑΛΤΙΚΕΣ ΕΡΓΑΣΙΕΣ σε 250.300 τετρα-
γωνικά στο πλαίσιο του διαδηµοτικού έργου µε τίτ-
λο «Βελτίωση και περιοδική συντήρηση υποδοµών 
στο Οδικό ∆ίκτυο Περιφέρειας Αττικής (Πρώην 
∆ΕΣΕ)» συνολικού προϋπ/σµού 15.000.000€ ως 
εξής:
Α/Α ΤΟΠΟΘΕΣΙΑ ΤΕΤΡΑΓΩΝΙΚΑ (Μ2)
1 ΠΕΟ ΑΥΛΩΝΟΣ(από είσοδο Αυλώνα έως πα-
ραχώρηση διόδια Οινοφύτων ) 37.000,00
2 SR ΑΘΗΝΩΝ ΛΑΜΙΑΣ 142.000,00
3 ΜΑΛΑΚΑΣΑ (Από Γαλακτοπωλείο Μυλωνάς 
προς Αθήνα και Από Αθηνάς έως µετά την Πλα-
τεία) 11.000,00
4 ΚΑΠΑΝ∆ΡΙΤΙ (από Ελ. Βενιζέλου έως Καραϊ-
σκάκη 5) 5.600,00
5 ΚΑΛΑΜΟΣ(Γυµνάσιο-Λύκειο καλάµου έως 
600µ µετά την πλατεία επί της οδού Αµφιαρείου) 
9.700,00

6 ΜΑΛΑΚΑΣΑ – ΩΡΩΠΟΣ 45.000,00
ΣΥΝΟΛΟ
250.300,00
2. Εκσυγχρονισµός µε καθολική αντικατάσταση 
ιστών µε γαλβανισµένους και σηµατοδοτών µε ση-
µατοδότες Led στους οδικούς άξονες: α. ΑΓ.ΑΠΟ-
ΣΤΟΛΩΝ – ΑΓ. ΝΙΚΟΛΑΟΥ (ΓΕΦΥΡΑΚΙ)β. 
ΑΓ.ΑΠΟΣΤΟΛΩΝ – 34Η ΕΠΑΡΧ. Ο∆ΟΣ (ΠΑ-
ΡΑΛΙΑ)στο πλαίσιο του διαδηµοτικού έργου «Συ-
ντήρησηΕξωτερικώνΕγκαταστάσεωνΦωτεινής-
ΣηµατοδότησηςΠεριφέρειαςΑττικής»1.999.996€
3. Αντικατάσταση των Φωτιστικών Νατρίου µε Φω-
τιστικά Led στους οδικούς άξονες: α. ΕΠΑΡΧΙΑ-
ΚΗ Ο∆ΟΣ ΑΜΦΙΑΡΕΙΟΥ-ΧΑΛΚΟΥΤΣΙΟΥ και 
β. Λ. ΚΑΛΑΜΟΥ στο πλαίσιο του διαδηµοτικού 
έργου «Συντήρηση και Αναβάθµιση του Οδοφω-
τισµού των κύριων Αξόνων της Περιφέρειας Αττι-
κής µε σκοπό την Εξοικονόµηση Ενέργειας και την 
µείωση Κόστους Λειτουργίας» συνολικού προυπ/
σµού 37.000.000€
4. Κατασκευή νέου ∆ικτύου Ηλεκτροφωτισµού µε 
Ιστούς Παθητικής Ασφάλειας και Φωτιστικά Led-
στους οδικούς άξονες: α) Γέφυρα Ασωπού – Πλευ-
ρικά διόδια Οινοφύτων β) Κόµβος Συκαµίνου, γ) 
Κόµβος Συκαµίνου – Ά  Κόµβος Αυλώνα , δ) Ά  
Κόµβος Αυλώνα – Σ.Ε.Α. Σείριος, ε) Β’ Κόµβος 
Αυλώνα στο πλαίσιο του έργου του ∆ήµου Ωρω-
πού«Επέκταση και Συµπλήρωση του ∆ικτύου Ηλε-
κτροφωτισµού στο Παράπλευρο Οδικό ∆ίκτυο του 
Άξονα ΠΑΘΕ εντός των ∆ιοικητικών Ορίων της 
Περιφέρειας Αττικής»1.858.000€

Τέλος, είναι ενταγµένα στο Πρόγραµµα Εκτελεστέ-

ων Έργων της Περιφέρειας Αττικής και βρίσκονται 
στο στάδιο ωρίµανσης τα παρακάτω Έργα και Με-
λέτες συνολικού προϋπολογισµού 25.190.584,63€.
 
1. ∆ίκτυο Αγωγών Όµβριων στην περιοχή Αγ. 
Κωνσταντίνου ∆ήµου Ωρωπού, 5.000.000€
2. Ανάπλαση ∆ηµοτικών Αθλητικών Εγκαταστάσε-
ων του ∆ήµου Ωρωπού, 2.018.706€
3. Προµήθεια Οργάνων και Λοιπού Εξοπλισµού 
Παιδικών Χαρών ∆ήµου Ωρωπού, 743.237,09€
4. ∆ηµιουργία Αθλητικών Πάρκων στο ∆ήµο 
Ωρωπού, 4.899.761,54€
5. Προµήθεια Υπόγειων Συστηµάτων Προσωρι-
νής Αποθήκευσης Ανακυκλώσιµων Απορριµµά-
των στο ∆ήµο Ωρωπού, 1.998.880 €
6. Ανάπλαση Παραλιακού Μετώπου Σκάλας – 
Ωρωπού – Νέων Παλατιών του ∆ήµου Ωρωπού, 
8.680.000€
7. Κατασκευή Παραλιακού Πεζόδροµου Ν. Παλα-
τιών – Μαρκοπούλου ∆ήµου Ωρωπού, 1.100.000€
8. Επισκευές Κτιρίων στο χώρο των Παλαιών Φυ-
λακών Ωρωπού, 100.000€
9. Αναβάθµιση των Υποδοµών του Ειδικού Κατα-
στήµατος Κράτησης Νέων Αυλώνα, 650.000€

ΑΛΛΕΣ ∆ΡΑΣΕΙΣ ΜΕ ΧΡΗΜΑΤΟ∆ΟΤΗΣΗ
ΤΗΣ ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑΣ ΑΤΤΙΚΗΣ
- ΚΑΘΑΡΙΣΜΟΙ ΡΕΜΑΤΩΝ σε µήκος 11.053 χλµ.
Α/Α ΡΕΜΑ Μήκος
1 Ρέµα Χαράδρος 1.062,00
2 Παραρεµάτιο Χαράδρος 175,00
3 Ρέµα Ιπποκρατείου Πολιτείας 362,00
4 Ρέµα Ρεβυθιάς 470,00
5 Κεντρικό Ρέµα Αφιδνών 2.192,00
6 Ρέµα Χιλιοπόταµος 185,00
7 Ρέµα Ασωπός 2.754,00
8 Ρέµα Καπανδριτίου 761,00
9 Ρέµα Πολυδενδρίου 256,00
10 Ρέµα Κλέβα 350,00
11 Ρέµα Αυλώνος (Market in) 468,00
12 Ρέµα Βυρός 503,00
13 ΠαραρεµάτιοςΒυρού 1.115,00
14 Αγ. Μαρίνας – Περιοχή Αγ. Απόστολοι 400,00
11.053,00

 ∆ΡΑΣΕΙΣ ΠΟΛΙΤΙΚΗΣ ΠΡΟΣΤΑΣΙΑΣ
- 977.535€ για την διάθεση οχηµάτων – µηχανηµά-
των για τον καθαρισµό του παραλιακού µετώπου (∆Ε 
Ωρωπού, Καλάµου & Μαρκοπούλου)από τη συσσώ-
ρευση φερτών υλικώνεξαιτίας των πληµµυρικών φαι-
νοµένων στον Ν. Εύβοιας στις 8 & 9 Αυγούστου 2020
- 1.348.000€ προς συνδροµή στους ∆ήµους ∆ιονύ-
σου και Ωρωπού για τις εργασίες που έγιναν για την 
αντιµετώπιση των συνεπειών της κακοκαιρίας «ΜΗ-
∆ΕΙΑ» (αποµάκρυνση πεσµένων δέντρων, θρυµµα-
τισµός κλαδιών, καθαρισµός και διάνοιξη οδικού δι-
κτύου κ.α.)
-700.000€ προς συνδροµή στην ∆Ι.∆Ι.Μ.Υ. για εργα-
σίες που έγιναν για την αντιµετώπιση των συνεπειών 
της κακοκαιρίας «ΜΗ∆ΕΙΑ» (αποµάκρυνση πεσµέ-
νων δέντρων, θρυµµατισµός κλαδιών, καθαρισµός 
και διάνοιξη οδικού δικτύου κ.α.) στο οδικό δίκτυο 
των ∆ήµων ∆ιονύσου και Ωρωπού
- ∆ιάθεση µηχανηµάτων του ΕΣ∆ΝΑ για τον διαχεί-
ριση των πεσµένων κορµών και κλαδιών που προέ-
κυψαν από την κακοκαιρία «ΜΗ∆ΕΙΑ»

ΠΟΛΙΤΙΣΤΙΚΕΣ ΕΚ∆ΗΛΩΣΕΙΣ
- 7 Μουσικό Θεατρικές Παραστάσεις για το έτος 
2022, συνολικού προϋπολογισµού 42.904€
– ΠΑΡΑ∆ΟΣΗ ΑΠΟΡΡΙΜΜΑΤΟΦΟΡΩΝ ΚΑΙ 
ΚΑΦΕ ΚΑ∆ΩΝ ΒΙΟΑΠΟΒΛΗΤΩΝ
- 1 απορριµµατοφόρο όχηµα
- 448 καφέ κάδους 

Δήμος Ωρωπού
Περίπου 55,5 εκ. ευρώ από την Περιφέρεια
για έργα και αναπτυξιακές δράσεις
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1) ΕΡΓΑ ΧΡΗΜΑΤΟ∆ΟΤΟΥΜΕΝΑ 
ΑΠΟ Ι∆ΙΑ ΕΣΟ∆Α
Στο πρόγραµµα εκτελεστέων έργων χρηµατοδο-
τούµενων από ίδιους πόρους της Περιφέρειας Αττι-
κής είναι ενταγµένα 19 έργα συνολικού προϋπολο-
γισµού 61.376.800 € που χωροθετούνται στα όρια 
του ∆ήµου Πειραιά.
Ενδεικτικά αναφέρουµε τις εργολαβίες που ολοκλη-
ρώθηκαν ή είναι αυτή την περίοδο σε φάση ολοκλή-
ρωσης όπως :
– η «Προµήθεια ξενοδοχειακού εξοπλισµού για την 
Καρδιολογική Κλινική του Τζάνειου Νοσοκοµεί-
ου» προϋπολογισµού 170.000 €, στην οποία δώσα-
µε προτεραιότητα µε στόχο τη βελτίωση των συνθη-
κών περίθαλψης των συµπολιτών µας και ήδη έχει 
παραδοθεί ο νέος εξοπλισµός,
– η µεγάλη «ΑΣΤΙΚΗ ΑΝΑΠΛΑΣΗ ΠΕΡΙΟΧΗΣ 
ΑΓΙΟΥ ∆ΙΟΝΥΣΙΟΥ» προϋπολογισµού 15.000.000 
€, όπου οι παρεµβάσεις εξελίσσονται σε µια έκτα-
ση 470.000 τ.µ. και έχουν ως βασικό στόχο να ανα-
διοργανώσουν το χώρο και τις λειτουργίες του, να 
αναβαθµίσουν λειτουργικά και αισθητικά τους δη-
µόσιους χώρους, να βελτιώσουν το περιβαλλοντικό 
ισοζύγιο και να καταστήσουν την περιοχή βιώσιµη 
και ελκυστική για τους κατοίκους, τους επισκέπτες 
και τις επιχειρήσεις και -η «ΑΝΑΠΛΑΣΗ του ΠΑ-
ΡΑΛΙΑΚΟΥ ΜΕΤΩΠΟΥ ΑΚΤΗΣ ΚΟΥΜΟΥΝ-
∆ΟΥΡΟΥ (ΜΙΚΡΟΛΙΜΑΝΟ)»προϋπολογισµού 
5.700.000 €, σε µια από τις ωραιότερες περιοχές της 
Αττικής, όπου ήδη έχει δηµιουργηθεί ζώνη περιπά-
του δίπλα στη θάλασσα, έχει οργανωθεί ο χώρος εκ-
µετάλλευσης των παραδοσιακών καταστηµάτων της 
περιοχής και είναι πλέον φιλική και λειτουργική για 
κατοίκους και επισκέπτες. Κυρίως όµως το ενδιαφέ-
ρον µας για τον Πειραιά σηµατοδοτείται από τα µε-
γάλα έργα που εξελίσσονται και η ολοκλήρωσή τους 
θα δώσει λύσεις σε χρονίζοντα προβλήµατα όπως :
– τα «ΕΡΓΑ ΑΝΤΙΠΛΗΜΜΥΡΙΚΗΣ ΠΡΟΣΤΑΣΙ-
ΑΣ ΣΤΗΝ ΠΕΡΙΟΧΗ ΤΩΝ Ο∆ΩΝ ΧΑΛΚΙ∆ΟΣ 
ΚΑΙ ΒΑΛΑΩΡΙΤΟΥ» προϋπολογισµού 9.300.000 
€, σε µια περιοχή που είχε αντιµετωπίσει µεγάλα 
προβλήµατα από τις πληµµύρες τον Οκτώβριο του 
2014 και ήταν από τα πρώτα έργα που εντάχθηκαν 
στο τέλος του 2019 µε την ανάληψη των καθηκόντων 
της νέας διοίκησης της Περιφέρειας Αττικής,
– το έργο του «ΕΚΣΥΓΧΡΟΝΙΣΜΟΥ ΚΑΙ ΣΥ-
ΝΤΗΡΗΣΗΣ ΕΘΝΙΚΟΥ ΚΛΕΙΣΤΟΥ ΓΥΜΝΑ-
ΣΤΗΡΙΟΥ ΠΕΙΡΑΙΑ “ΠΕΤΡΟΣ ΚΑΠΑΓΕΡΩΦ”»-
προϋπολογισµού8.500.000 € που θα εξασφαλίσει 
σύγχρονη στέγη στα σωµατεία µπάσκετ και βόλεϊ 
του Πειραιά,
– καθώς και το έργο «ΑΝΑΚΑΤΑΣΚΕΥΗ ΚΑΙ 
ΣΥΝΤΗΡΗΣΗ Ο∆ΟΣΤΡΩΜΑΤΩΝ» προϋπολο-
γισµού 4.300.000 €, µε το οποίο ασφαλτοστρώνε-
ται πλήθος δρόµων που επέλεξαν οι υπηρεσίες του 

∆ήµου και στις πέντε δηµοτικές κοινότητες.
Επίσης εντός των επόµενων ηµερών υπογράφε-

ται η σύµβαση µε τον ανάδοχο του έργου «ΚΑΤΑ-
ΣΚΕΥΗ ΠΑΙ∆ΙΚΗΣ ΧΑΡΑΣ ΓΙΑ ΦΙΛΟΞΕΝΙΑ 
ΠΑΙ∆ΙΩΝ ΜΕ ΕΙ∆ΙΚΕΣ ΑΝΑΓΚΕΣ» προϋπολο-
γισµού 300.000 €, έργο που έχει δηµοπρατηθεί από 
τις υπηρεσίες της Περιφέρειας Αττικής, ενώ σε δια-
δικασία σύνταξης είναι η προγραµµατική σύµβαση 
για την «ΑΞΙΟΠΟΙΗΣΗ ΚΑΙ ΕΠΕΚΤΑΣΗ ΤΟΥ 
ΚΕΝΤΡΟΥ ΕΠΙΧΕΙΡΗΜΑΤΙΚΗΣ ΚΑΙΝΟΤΟ-
ΜΙΑΣ ΓΙΑ ΤΗ ΓΑΛΑΖΙΑ ΑΝΑΠΤΥΞΗ (BLUE 
LAB)»προϋπολογισµού 1.315.110 €, που έρχεται να 
προστεθεί στις δράσεις που υλοποιούµε σε συνεργα-
σία µε το ∆ήµο για την ενίσχυση της καινοτοµίας και 
της νεοφυούς επιχειρηµατικότητας. Εκτός από τα πα-
ραπάνω στο πρόγραµµα εκτελεστέων έργων χρηµα-
τοδοτούµενων από ίδιους πόρους της Περιφέρειας 
Αττικής είναι ενταγµένα και 3 διαδηµοτικά έργα συ-
νολικού προϋπολογισµού 4.000.000 €, που η υλο-
ποίησή τους αφορά και τους δηµότες του Πειραιά.

Πρόκειται για το έργο «ΣΥΝΤΗΡΗΣΗ, ΒΕΛ-
ΤΙΩΣΗ ΚΑΙ ΛΕΙΤΟΥΡΓΙΑ ΤΩΝ Ο∆ΙΚΩΝ ΑΞΟ-
ΝΩΝ “ΛΕΩΦ. Α. ΠΑΠΑΝ∆ΡΕΟΥ” & “ΕΠΙΒΑ-
ΤΙΚΟ ΛΙΜΑΝΙ ΠΕΙΡΑΙΑ (ΑΚΤΗ ΚΟΝ∆ΥΛΗ) 
– ∆ΡΑΠΕΤΣΩΝΑ – ΛΙΜΑΝΙ ΚΕΡΑΤΣΙΝΙΟΥ – 
ΣΧΙΣΤΟΣ” προϋπολογισµού 2.500.000 € αλλά 
και τα έργα που αφορούν την «Αστική ανάπλαση 
του Νεκροταφείου στο Σχιστό»προϋπολογισµού 
1.500.000 € και το «∆ΙΑ∆ΗΜΟΤΙΚΟ ΚΕΝΤΡΟ 
ΠΕΡΙΘΑΛΨΗΣ Α∆ΕΣΠΟΤΩΝ ΖΩΩΝ ΤΟΥ 
ΠΕΣΥ∆ΑΠ» το οποίο ενισχύσαµε µε το ποσό των 
75.000 € για την προµήθεια ενός ασθενοφόρου µε-
ταφοράς τραυµατισµένων ζώων και µιας γεννήτρι-
ας ρεύµατος.

Εξίσου σηµαντικές είναι οι παρεµβάσεις από τη 
∆ιεύθυνση Μητροπολιτικών Υποδοµών µε πιο ση-
µαντική το έργο «Συντήρηση οδοστρωµάτων στο 
οδικό δίκτυο ΠΑΟ∆, Περιοχής Πειραιά , αρµοδι-
ότητας ∆.∆Ι.Μ.Υ», προϋπολογισµού 2.400.000 € , 
µε το οποίο ασφαλτοστρώθηκαν τµήµατα βασικών 
οδικών αξόνων αρµοδιότητας της Περιφέρειας Ατ-
τικής στα όρια του ∆ήµου Πειραιά, όπως της Λεω-
φόρου Αθηνών-Πειραιώς, της Κόνωνος, της Αλιπέ-
δου, της Οµηρίδου Σκυλίτση της Μικράς Ασίας και 
της Εθν. Μακαρίου στο Νέο Φάληρο. Εκτός από τις 
ασφαλτοστρώσεις από τη ∆Ι∆ΙΜΥ πραγµατοποιή-
θηκαν παρεµβάσεις για την αναβάθµιση του οδο-
φωτισµού µε νέα φωτιστικά led, την αναβάθµιση 

της φωτεινής σηµατοδότησης, τον καθαρισµό από 
graffiti της υπόγειας διάβασης στο ΣΕΦ και των πι-
νακίδων σήµανσης στους οδικούς άξονες αρµοδιό-
τητας της ενώ σε συνεργασία µε το ∆ήµο Πειραιά 
προγραµµατίζεται η κατασκευή σε επιλεγµένα ση-
µεία της πόλης έξυπνων πρότυπων διαβάσεων µε 
στόχο την δηµιουργία ασφαλούς περιβάλλοντος δι-
άβασης των πεζών.

2. ΕΡΓΑ ΧΡΗΜΑΤΟ∆ΟΤΟΥΜΕΝΑ
ΑΠΟ ΠΕΠ ΑΤΤΙΚΗΣ 2014 – 2020.
Εκτός από τα έργα µε χρηµατοδότηση από ιδία έσο-
δα της Περιφέρειας Αττικής στα όρια του ∆ήµου 
Πειραιά χρηµατοδοτήθηκαν και 14 έργα και δρά-
σεις συνολικού προϋπολογισµού 34.624.130 € µε 
χρηµατοδότηση από το ΠΕΠ ΑΤΤΙΚΗΣ 2014-2020 
(ΕΣΠΑ) µε πιο σηµαντικά:
την «Προµήθεια Ιατροτεχνολογικού Εξοπλισµού 
για τις ανάγκες του Γενικού Νοσοκοµείου Πειραιά 
“Τζάνειο”» προϋπολογισµού 1.691125 €, την «Αστι-
κή Ανάπλαση της Λεωφόρου Ειρήνης στο Νέο Φά-
ληρο »προϋπολογισµού 682.000 € και τρεις ψηφια-
κές δράσεις αναβάθµισης και προβολής του Πειραιά 
ως Τουριστικού και Πολιτιστικού προορισµού, συ-
νολικού προϋπολογισµού 2.600.000 € τα οποία 
έχουν ολοκληρωθεί ενώ σε εξέλιξη είναι τα έργα 
και δράσεις:
– «ΑΠΟΚΑΤΑΣΤΑΣΗ ΚΑΙ ΕΚΣΥΓΧΡΟΝΙ-
ΣΜΟΣ ΛΕΙΤΟΥΡΓΙΑΣ ΚΕΝΤΡΙΚΟΥ ΚΤΙΡΙΟΥ 
ΤΟΥ ΧΑΤΖΗΚΥΡΙΑΚΕΙΟΥ ΟΡΦΑΝΟΤΡΟΦΕΙ-
ΟΥ» προϋπολογισµού 13.320.115 €
– «Κέντρο Στήριξης της Επιχειρηµατικότητας ∆ή-
µου Πειραιά» Προϋπολογισµού 6.100.000 €
– Εκπόνηση µελετών «7Ο ΓΥΜΝΑΣΙΟ ΠΕΙΡΑΙΑ 
– ΟΙΚΟ∆ΟΜΙΚΕΣ ΕΡΓΑΣΙΕΣ & Η/Μ ΕΓΚΑΤΑ-
ΣΤΑΣΕΙΣ» προϋπολογισµού 465.750 €
– «ΣΤΡΑΤΗΓΙΚΟ ΣΧΕ∆ΙΟ ΜΕΤΑΦΟΡΩΝ ΣΤΟ 
∆ΗΜΟ ΠΕΙΡΑΙΑ» προϋπολογισµού 800.000 €.
Αφορά παροχή υπηρεσίας για τη βελτίωση της προ-
σβασιµότητας και εκπόνηση µελέτη κυκλοφορίας 
και στάθµευσης .
– «∆ίκτυο Πρόληψης και Άµεσης Κοινωνικής Πα-
ρέµβασης στο ∆ήµο Πειραιά – Social Innovation 
Piraeus» προϋπολογισµού 2.993.000 €
– «∆ΙΕΥΡΥΜΕΝΟ ΚΕΝΤΡΟ ΚΟΙΝΟΤΗΤΑΣ 
∆ΗΜΟΥ ΠΕΙΡΑΙΑ» προϋπολογισµού 1.188.549 €
– «ΛΕΙΤΟΥΡΓΙΑ ΞΕΝΩΝΑ ΦΙΛΟΞΕΝΙΑΣ ΚΑ-
ΚΟΠΟΙΗΜΕΝΩΝ ΓΥΝΑΙΚΩΝ ΚΑΙ ΤΩΝ ΠΑΙ-

∆ΙΩΝ ΤΟΥΣ ΣΤΟ ∆ΗΜΟ ΠΕΙΡΑΙΑ» προϋπολο-
γισµού 1.300.000 €
– «∆ΟΜΕΣ ΑΣΤΕΓΩΝ ∆ΗΜΟΥ ΠΕΙΡΑΙΑ: 
ΑΝΟΙΧΤΟ ΚΕΝΤΡΟ ΗΜΕΡΑΣ ΑΣΤΕΓΩΝ 
(ΑΚΗΑ) ΚΑΙ ΥΠΝΩΤΗΡΙΟ» προϋπολογισµού 
2.395.844 € και τις
– «∆ΟΜΕΣ ΠΑΡΟΧΗΣ ΒΑΣΙΚΩΝ ΑΓΑΘΩΝ: 
Α) ΚΟΙΝΩΝΙΚΟ ΠΑΝΤΟΠΩΛΕΙΟ, Β) ΚΟΙ-
ΝΩΝΙΚΟ ΣΥΣΣΙΤΙΟ, Γ) ΚΟΙΝΩΝΙΚΟ ΦΑΡ-
ΜΑΚΕΙΟ ∆ΗΜΟΥ ΠΕΙΡΑΙΑ» προϋπολογισµού 
1.087.791 €
Σηµειώνουµε ότι έχει εξασφαλιστεί η χρηµατοδό-
τηση για τη συνέχιση της λειτουργίας των κοινω-
νικών δοµών και την νέα προγραµµατική περίοδο 
2021-2027.

Ολοκληρωµένη Χωρική Επένδυση
(ΟΧΕ) ΠΕΙΡΑΙΑ
Η χρηµατοδότηση από το ΕΣΠΑ δεν σταµατά στα 
παραπάνω έργα. Ο ∆ήµος Πειραιά συµµετείχε στη 
διαγωνιστική διαδικασία το 2017 και εξασφάλισε 
την έγκριση και χρηµατοδότηση µέσω του ΠΕΠ 
ΑΤΤΙΚΗ της Ολοκληρωµένης Χωρικής Επένδυσης 
(ΟΧΕ) , η οποία αποτελεί το µεγαλύτερο επενδυτικό 
σχέδιο στην ιστορία του ∆ήµου Πειραιά.

Η χρηµατοδότηση θα συνεχιστεί και τη νέα προ-
γραµµατική περίοδο του ΕΣΠΑ 2021-2027, µε αυ-
ξηµένες πιστώσεις που φτάνουν τα 107.000.000 € 
, προκειµένου ο ∆ήµος να υλοποιήσει επενδύσεις 
που θα οδηγήσουν στην αλλαγή της φυσιογνωµίας 
της πόλης, όπως η ολοκλήρωση αναπλάσεων κε-
ντρικών σηµείων της πόλης, και η υλοποίηση δρά-
σεων βιώσιµης αστικής κινητικότητας, η ενεργειακή 
αναβάθµιση δηµοτικών κτηρίων για εξοικονόµηση 
ενέργειας αλλά και δράσεων για την ενίσχυση της 
επιχειρηµατικότητας και τη δηµιουργία νέων θέσε-
ων εργασίας.

3. ΠΟΛΙΤΙΣΜΟΣ – ΑΘΛΗΤΙΣΜΟΣ
Ειδική αναφορά αξίζει στη χρηµατοδότηση από την 
Περιφέρεια Αττικής µε το ποσό του 1.200.000 € της 
λειτουργίας του ∆ηµοτικού Θεάτρου Πειραιά, το 
οποίο αποτελεί ισχυρό φορέα πολιτιστικής ανάπτυ-
ξης αλλά και στολίδι και τοπόσηµο για την πόλη του 
Πειραιά και την ευρύτερη περιοχή.

Επίσης από το 2020 µέχρι σήµερα η Περιφέρεια 
Αττικής έχει συνδιοργανώσει µε το ∆ήµο Πειραιά 
και φορείς της πόλης (Μητρόπολη Πειραιά, ∆ικη-
γορικός Σύλλογος, Εµπορικός Σύλλογος, Πρωτοδι-
κείο Πειραιά, Αθλητικούς & Πολιτιστικούς Συλλό-
γους, Σύλλογο Απανταχού Μανιατών, Αδελφότητα 
Κρητών « Η ΟΜΟΝΟΙΑ» κ.λπ.) 37 µικρές και µεγά-
λες πολιτιστικές και αθλητικές εκδηλώσεις τις οποίες 
χρηµατοδότησε µε το ποσό των 410.757 €.

4. ∆ΡΑΣΕΙΣ ΑΝΑΚΥΚΛΩΣΗΣ
Στις 6/4/2020 παραδόθηκαν στο ∆ήµο Πειραιά πέ-
ντε νέα σύγχρονα απορριµµατοφόρα και 600 καφέ 
κάδοι ανακύκλωσης.

5. ΤΕΒΑ
Στο πλαίσιο του Επιχειρησιακού Προγράµµατος 
Επισιτιστικής & Βασικής Υλικής Συνδροµής, που 
χρηµατοδοτείται από το Ταµείο Ευρωπαϊκής Βοή-
θειας για τους Απόρους (ΤΕΒΑ) και υλοποιείται 
µε το συντονισµό της Περιφέρειας Αττικής έχουν 
πραγµατοποιηθεί διανοµές τροφίµων και άλλων ει-
δών βασικής υλικής συνδροµής που περιλαµβάνουν 
συσκευασµένα κρέατα, τυροκοµικά προϊόντα, τυπο-
ποιηµένα τρόφιµα και είδη καθαρισµού και προσω-
πικής υγιεινής, σε 2.148 οικογένειες που διαβιούν 
στον Πειραιά .

Οι διανοµές θα συνεχιστούν στο άµεσο διάστη-
µα µέσω του προγράµµατος επισιτιστικής βοήθειας 
το ΤΕΒΑ, το οποίο ξεπερνάει τα 20 εκατ. € για όλη 
την Περιφέρεια. Οι πρώτες διανοµές του νέου προ-
γράµµατος στο ∆ήµο Πειραιά έχουν προγραµµατι-
στεί για το διάστηµα από 11/7/2023 έως 13/7/2023.

Δήμος
Πειραιά
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Ωρωπός 
Υλοποιούνται µε χρηµατοδότηση της Περι-
φέρειας Αττικής συνολικού προϋπολογισµού 
14.676.699€ 

∆ιόνυσος 
Πάνω από 35 εκ. ευρώ  -Επιπλέον 33.5 εκ. ευ-
ρώ από την Περιφέρεια για το διαδηµοτικό 
οδικό έργο σύνδεσης ∆ροσιάς – ∆ιονύσου – 
Νέας Μάκρης

Ελληνικού- Αργυρούπολης
Με συνολικό προϋπολογισµό που φτάνει τα 
9.927.092,00  εκατ. ευρώ 

Περιστέρι 
Με χρηµατοδότηση της Περιφέρειας Αττικής  
πάνω από 37 εκ. ευρώ 

Αγία Παρασκευή 
35,8 εκ. ευρώ τα έργα και οι αναπτυξιακές δρά-
σεις που χρηµατοδοτεί η Περιφέρεια – Επιπλέ-
ον 14,6 εκ. ευρώ µέσω Υ.ΜΕ.ΠΕΡ.Α.Α. για έρ-
γα αποχέτευσης.

Ραφήνα 
Ισχυρό αναπτυξιακό πρόσηµο µε έργα συνολι-
κά 57εκ. €

Πειραιά
Πάνω από 100 εκ. ευρώ τα έργα και οι αναπτυ-
ξιακές δράσεις

Ηλιούπολη 
Η Περιφέρεια χρηµατοδοτεί το σύγχρονο Βρε-
φονηπιακό σταθµό µε 1,5 εκατ € και είναι σε 
φάση ολοκλήρωσης. Επίσης εκσυγχρονίζουµε 
παιδικές χαρές της Ηλιούπολης µε χρηµατοδό-
τηση της Περιφέρειας, ύψους 1 εκατ €. 

Βύρωνα 
14 εκ. ευρώ για έργα και αναπτυξιακές δράσεις 
που χρηµατοδοτεί η Περιφέρεια Αττικής 
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21Ωρωπός

Περιστέρι

Ηλιούπολη

Βύρωνας

Αγ. Παρασκευή

N. Φιλαδέλφειας 
– Ν. Χαλκηδόνας

Μεταμόρφωση
Ραφήνα

Μαραθώνα

Πειραιάς

Μάνδρα

Μεγαρέων

Μεγαρέων
Στα 48 εκ. ευρώ τα έργα και 
οι αναπτυξιακές δράσεις 
που χρηµατοδοτεί η Περι-
φέρεια στον ∆ήµο Μεγαρέ-
ων-Επιπλέον 15.3 εκ. ευρώ 
για νέα έργα και µελέτες που 
έχουν µπει στην τελική ευ-
θεία υλοποίησης.

Μάνδρας
50,9εκ. ευρώ για έργα 
και οι αναπτυξιακές δρά-
σεις που χρηµατοδοτεί η 
Περιφέρεια– Επιπλέον 
στα 60,433 εκ ευρώ τα έρ-
γα και οι µελέτες που εί-
ναι υπό δηµοπράτηση και 
προς δηµοπράτηση.

N. Φιλαδέλφειας – 
Ν. Χαλκηδόνας
69 εκ. ευρώ - επιπλέον 10 
εκ. ευρώ για νέα η µεσο-
πρόθεσµης ωρίµανσης, έρ-
γα στην περιοχή.

Μαραθώνα
Στα 45,7 εκ. ευρώ τα ολοκληρω-
µένα, εκτελούµενα, υπό δηµο-
πράτηση και µακροπρόθεσµης 
ωρίµανσης έργα που χρηµατοδο-
τεί η Περιφέρεια στον ∆ήµο Μα-
ραθώνα –Στα 40 εκ. ευρώ τα δια-
δηµοτικά έργα που χρηµατοδοτεί 
η Περιφέρεια για την περιοχή.

Μεταµόρφωση
Στα περίπου 11 εκ. ευ-
ρώ τα ολοκληρωµένα, 
εκτελούµενα, υπό δη-
µοπράτηση και µεσο-
πρόθεσµης ωρίµανσης 
έργα.

Ωρωπός

Πειραιάς

Περιστέρι

Διόνυσος

Ηλιούπολη

Βύρωνας

N. Φιλαδέλφειας 
– Ν. Χαλκηδόνας

Μεταμόρφωση
Ραφήνα

Μαραθώνα

Ελληνικό
-Αργυρούπολη

Μεγαρέων

Μάνδρα
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22 Η ΩΡΑ ΤΗΣ ΑΤΤΙΚΗΣ/
ΕΡΓΑ ΕΝΤΑΓΜΕΝΑ ΣΕ ΕΞΕΛΙΞΗ
(ΚΩ∆: 9779.03.160) ΜΕΛΕΤΗ – ΚΑΤΑΣΚΕΥΗ ΘΕΑΤΡΟΥ ‘ΞΥ-
ΛΟΤΕΧΝΙΑΣ’ ΤΟΥ ∆ΗΜΟΥ ΠΕΡΙΣΤΕΡΙΟΥ ΠΡΟΥΠ/ΣΜΟΣ: 
11.280.836,79 € - ΠΟΛΙΤΙΣΜΟΣ - Ίδιοι Πόροι Περιφέρειας Αττι-
κής - ΕΡΓΑ ΕΝΤΑΓΜΕΝΑ ΣΕ ΕΞΕΛΙΞΗ - ∆ΗΜΟΣ ΠΕΡΙΣΤΕ-
ΡΙΟΥ
Το µεγαλύτερο πολιτιστικό έργο που θα συντελεστεί στο ∆ήµο Περι-
στερίου  είναι η κατασκευή του Θεάτρου της Ξυλοτεχνίας. Το κτίριο 
θα ανεγερθεί στη συµβολή των οδών Παρασκευοπούλου και  Κωστή 
Παλαµά αφού πρώτα  κατεδαφιστεί  η πτέρυγα του παλαιού. Το υπό 
ανέγερση ̈ ΘΕΑΤΡΟ ΤΗΣ ΞΥΛΟΤΕΧΝΙΑΣ¨ προβλέπει:

Ανάπτυξη του κτιρίου σε 4 επίπεδα πάνω από τη στάθµη του πε-
ζοδροµίου και  2 υπόγεια που θα καλύπτουν όλη την αδόµητη  επιφά-
νεια του οικοπέδου. Τα  υπόγεια  διατίθενται  για χώρους στάθµευ-
σης  αυτοκινήτων συνολικά περίπου 100 οχηµάτων (50 ανά  στάθµη) 
ενώ όλες οι υπόλοιπες χρήσεις του κυρίως θεάτρου χωροθετούνται  
στα υπόλοιπα  επίπεδα.

Η  µελέτη αφορά τον σχεδιασµό ενός σύγχρονου θεάτρου  300  
και πλέον θέσεων θεατών (200 περίπου θέσεων  στην πλατεία και τις 
υπόλοιπες στους εξώστες).

Η µελέτη εξασφάλισε το υπό κατασκευή θέατρο να λειτουργεί 
όχι  µόνο ώς θέατρο αλλά και ώς συνεδριακό κέντρο, χώρο µουσι-
κών παραστάσεων, χορευτικών δρόµενων  αποκτώντας  πολυδιάστα-
τη  χρήση.  ∆ίνεται ιδιαίτερη σηµασία στη διατήρηση της µνήµης του 
παλαιού θεάτρου που µε πρωτοβουλία των δηµοτών του στέγασαν τις 
καλλιτεχνικές και πνευµατικές τους ανησυχίες.   Το κόστος θα πλη-
σιάσει τα 15.000.000€
  
ΕΚΤΕΛΟΥΜΕΝΑ ΕΡΓΑ
(ΚΩ∆: 9781.03.016) ΑΝΑΠΛΑΣΗ ΤΗΣ Ο∆ΟΥ ΣΟΦΟΚΛΗ 
ΒΕΝΙΖΕΛΟΥ ΤΟΥ ∆ΗΜΟΥ ΠΕΡΙΣΤΕΡΙΟΥ ΠΡΟΥΠ/ΣΜΟΣ: 
1.740.000,00 € - Ο∆ΟΠΟΙΙΑ - Ίδιοι Πόροι Περιφέρειας Αττικής 
ΕΚΤΕΛΟΥΜΕΝΟ ΕΡΓΟ - ∆ΗΜΟΣ ΠΕΡΙΣΤΕΡΙΟΥ
Στο τέλος του βρίσκεται το έργο Ανάπλαση-Προσβασιµότητα  της Σο-
φοκλή Βενιζέλου κυρίαρχου δρόµου του 4ο  διαµερίσµατος. Το έρ-
γο σχεδόν έχει ολοκληρωθεί και αποµένει η  τοποθέτηση του πρασί-
νου  δηλαδή των δένδρων.
 
ΟΛΟΚΛΗΡΩΜΕΝΑ ΕΡΓΑ
συνολικού προϋπολογισµού 9,6 εκ. ευρώ
(ΚΩ∆: 9781.03.018) ΣΥΝΤΗΡΗΣΗ ΑΣΦΑΛΤΙΚΩΝ ΤΑΠΗ-
ΤΩΝ Ο∆ΙΚΟΥ ∆ΙΚΤΥΟΥ ∆ΗΜΟΥ ΠΕΡΙΣΤΕΡΙΟΥ - Ο∆ΟΠΟΙ-
ΙΑ - Ίδιοι Πόροι Περιφέρειας Αττικής - ΟΛΟΚΛΗΡΩΜΕΝΟ ΕΡΓΟ 
p (ΚΩ∆: 9781.03.026) ΣΥΝΤΗΡΗΣΗ ΑΣΦΑΛΤΙΚΟΥ ΤΑΠΗΤΑ 
Ο∆ΟΥ ΘΗΒΩΝ ΚΑΙ Λ. ΚΩΝ/ΠΟΛΕΩΣ ∆ΗΜΟΥ ΠΕΡΙΣΤΕΡΙ-
ΟΥ - Ο∆ΟΠΟΙΙΑ - Ίδιοι Πόροι Περιφέρειας Αττικής - ΟΛΟΚΛΗ-
ΡΩΜΕΝΟ ΕΡΓΟ - (ΚΩ∆: 9781.03.029) ΣΥΝΤΗΡΗΣΗ ΑΣΦΑΛ-
ΤΙΚΩΝ ΤΑΠΗΤΩΝ ΒΑΣΙΚΟΥ Ο∆ΙΚΟΥ ∆ΙΚΤΥΟΥ ∆ΗΜΟΥ 
ΠΕΡΙΣΤΕΡΙΟΥ - Ο∆ΟΠΟΙΙΑ - Ίδιοι Πόροι Περιφέρειας Αττικής 
ΟΛΟΚΛΗΡΩΜΕΝΟ ΕΡΓΟ - (ΚΩ∆: 9729.03.005) ΠΑΡΕΜΒΑ-
ΣΕΙΣ ΣΕ ΥΦΙΣΤΑΜΕΝΕΣ ΠΑΙ∆ΙΚΕΣ ΧΑΡΕΣ ΤΟΥ ∆ΗΜΟΥ 
ΠΕΡΙΣΤΕΡΙΟΥ ΓΙΑ ΤΗΝ ΠΙΣΤΟΠΟΙΗΣΗ ΤΗΣ ΚΑΤΑΛΛΗ-
ΛΟΤΗΤΑΣ ΤΟΥΣ - ΑΣΤΙΚΕΣ ΑΝΑΠΛΑΣΕΙΣ - Ίδιοι Πόροι Πε-
ριφέρειας Αττικής - ΟΛΟΚΛΗΡΩΜΕΝΟ ΕΡΓΟ
(ΚΩ∆: 9777.03.030) ΕΓΚΑΤΑΣΤΑΣΗ ΣΥΝΘΕΤΙΚΟΥ ΧΛΟΟ-
ΤΑΠΗΤΑ ΣΤΟ ΓΗΠΕ∆Ο ΠΟ∆ΟΣΦΑΙΡΟΥ ΗΦΑΙΣΤΟΥ ΠΕΡΙ-
ΣΤΕΡΙΟΥ - ΑΘΛΗΤΙΣΜΟΣ - Ίδιοι Πόροι Περιφέρειας Αττικής 
ΟΛΟΚΛΗΡΩΜΕΝΟ ΕΡΓΟ
(ΚΩ∆: 9779.03.140) ΒΙΟΚΛΙΜΑΤΙΚΗ ΑΝΑΠΛΑΣΗ ΕΥΡΥΤΕ-
ΡΟΥ ΧΩΡΟΥ 1ΗΣ ΠΑΙ∆ΙΚΗΣ ΧΑΡΑΣ ∆ΗΜΟΥ ΠΕΡΙΣΤΕΡΙ-
ΟΥ - ΑΣΤΙΚΕΣ ΑΝΑΠΛΑΣΕΙΣ - Ίδιοι Πόροι Περιφέρειας Αττικής 
- ΟΛΟΚΛΗΡΩΜΕΝΟ ΕΡΓΟ
 
 ΥΠΟΓΡΑΦΗ ΠΡΟΓΡΑΜΜΑΤΙΚΗΣ ΣΥΜΒΑΣΗΣ
– ΠΡΟΜΗΘΕΙΑ ΚΑΙ ΤΟΠΟΘΕΤΗΣΗ ΕΞΟΠΛΙΣΜΟΥ ΓΙΑ 
ΤΗΝ ΑΝΑΒΑΘΜΙΣΗ ΚΟΙΝΟΧΡΗΣΤΩΝ ΧΩΡΩΝ ∆ΗΜΟΥ ΠΕ-
ΡΙΣΤΕΡΙΟΥ (ΑΣΤΙΚΕΣ ΑΝΑΠΛΑΣΕΙΣ) 1.542.436,00 €
Ολοκληρωµένη  ανάπλαση  για  έξι  σηµεία  στον  ∆ήµο  Περιστε-
ριού   όπου  γίνεται  ολική  αναβάθµιση  µε  νέο  εξοπλισµό  δηλαδή  
την  ανάπλαση  παιδικών  χαρών  και του  περιβάλλοντα  χώρου  πέρ-
γκολες – παγκάκια- καλαθάκια  κλπ.
Οι  παρεµβάσεις  είναι  στο:  
– ΠΑΡΚΟ  ΠΕΥΚΩΝ
– ΠΑΡΚΟ   ΑΓ.ΓΕΩΡΓΙΟΥ 

– ΠΑΡΚΟ  ΙΩΑΝΝΙΝΩΝ 
– ΠΑΡΚΟ  ΠΟΙΗΤΩΝ  
– ΠΑΡΚΟ  ΦΑΒΙΕΡΟΥ
– ΠΑΡΚΟ   ΧΡΥΣΟΥΠΟΛΗΣ 

ΠΡΟΜΗΘΕΙΑ ΣΥΝΘΕΤΙΚΟΥ ΥΒΡΙ∆ΙΚΟΥ ΧΛΟΟΤΑΠΗΤΑ 
ΓΙΑ ΤΟ ∆ΗΜΟΤΙΚΟ ΣΤΑ∆ΙΟ ΠΕΡΙΣΤΕΡΙΟΥ “ΑΤΡΟΜΗΤΟΣ 
– ΑΓΓΕΛΟΣ ΡΑΜΦΟΣ” (ΑΘΛΗΤΙΣΜΟΣ)
Το έργο χρηµατοδοτείται από την Περιφέρεια Αττικής µε 718.059,20 
ευρώ. Μετά την υπογραφή της  προγραµµατικής  σύµβασης µετα-
ξύ ∆ήµου και Περιφέρειας για το έργο της τοποθέτησης του υβριδι-
κού χλοοτάπητα µε προδιαγραφές FIFA  στο γήπεδο του Ατροµήτου 
<<ΑΓΓΕΛΟΣ  ΡΑΜΦΟΣ>> βρισκόµαστε στο τέλος της διαγωνι-
στικής διαδικασίας. Επίσης ο  ∆ήµος Περιστερίου τελειώνει την µε-
λέτη για το νέο σκέπαστρο της εξέδρας και τον νέο ηλεκτροφωτισµό 
του σταδίου, έργο το οποίο θα χρηµατοδότησει η Περιφέρεια Αττικής 
όπως είχαµε υποσχεθεί.
Στο γήπεδο του Ατροµήτου θα ξεκινήσουν εργασίες σε λίγους µή-
νες για το έργο <<Ανακατασκευή –Αναβάθµιση Γυµναστηρίου Πά-
λης >>  µια προγραµµατική σύµβαση του ∆ήµου Περιστερίου µε την 
Περιφέρεια Αττικής.
2023 – ΕΝΤΑΞΗ ΝΕΩΝ ΕΡΓΩΝ
• ΚΑΤΑΣΚΕΥΗ ∆ΥΟ ΓΗΠΕ∆ΩΝ BEACH VOLLEY ΣΤΟ ∆ΗΜΟ 
ΠΕΡΙΣΤΕΡΙΟΥ(ΑΘΛΗΤΙΚΟ)
ΠΡΟΥΠ/ΣΜΟΣ: 300.000,00 €
– ΑΝΕΡΓΕΣΗ ΚΟΙΝΩΝΙΚΗΣ ∆ΟΜΗΣ ΙΕΡΑΣ ΜΗΤΡΟΠΟΛΗΣ 
ΠΕΡΙΣΤΕΡΙΟΥ ΜΕΤΑ ΠΑΡΕΚΚΛΗΣΙΟΥ (ΚΤΗΡΙΑΚΟ)
ΠΡΟΥΠ/ΣΜΟΣ: 930.000,00 €
ΠΕΠ ΑΤΤΙΚΗΣ 2014-2022
1. «Μελέτες Ωρίµανσης για το 10ο ΓΕΛ Περιστερίου» µε Κωδικό 
ΟΠΣ 5150168 στο Επιχειρησιακό Πρόγραµµα «Αττική 2014-2020» 

–  Ένταξη στις 27/12/2021 | 479.249 €
Γίνεται εκπόνηση µελετών για τις εγκαταστάσεις του 10ου ΓΕΛ Πε-
ριστερίου, µετά την υπογραφή των σχετικών συµβάσεων, µε τον αρ-
µόδιο ∆ήµαρχο και την Κτ.Υπ. Χρηµατοδοτήσεις για ενεργειακή 
αναβάθµιση, βελτίωση προσβασιµότητας, καθώς και σύγχρονο εξο-
πλισµό εκπαίδευσης.
2. Τροποποίηση της Πράξης «∆οµή Παροχής Βασικών Αγαθών: Κοι-
νωνικό Παντοπωλείο, Παροχή Συσσιτίου, Κοινωνικό Φαρµακείο ∆ή-
µου Περιστερίου» µε Κωδικό ΟΠΣ 5001355 στο Επιχειρησιακό Πρό-
γραµµα «Αττική 2014-2020» | Ένταξη στις 06/05/2020 | 1.009.686 €
3. Τροποποίηση της Πράξης «ΚΕΝΤΡΟ ΚΟΙΝΟΤΗΤΑΣ ∆ΗΜΟΥ 
ΠΕΡΙΣΤΕΡΙΟΥ» µε Κωδικό ΟΠΣ 5002669 στο Επιχειρησιακό Πρό-
γραµµα «Αττική 2014-2020» | Ένταξη στις 06/05/2020 | 694.592 €
4. Ένταξη της Πράξης «ΕΠΙΚΑΙΡΟΠΟΙΗΣΗ ΤΟΠΙΚΟΥ ΣΧΕ∆ΙΟΥ 
∆ΙΑΧΕΙΡΙΣΗΣ ΣΤΕΡΕΩΝ ΑΠΟΒΛΗΤΩΝ ∆ΗΜΟΥ ΠΕΡΙΣΤΕΡΙ-
ΟΥ» µε Κωδικό ΟΠ Σ 5056526 στο Επιχειρησιακό Πρόγραµµα «Ατ-
τική 2014-2020» | Ένταξη στις 24/03/2020 | 24.800 €
5. Τροποποίηση της Πράξης «Κέντρο Ηµέρας Εφήβων µε Αυτι-
σµό στη ∆υτική Αττική ”Στην Αυλή του Κόσµου”» µε Κωδικό ΟΠΣ 
5002623 στο Επιχειρησιακό Πρόγραµµα «Αττική 2014-2020» | Έντα-
ξη στις 05/02/2020 | 956.800 €
6.5041436: ΑΝΤΙΠΛΗΜΜΥΡΙΚΗ ΠΡΟΣΤΑΣΙΑ ΠΕΡΙΟΧΗΣ 
“ΤΣΑΛΑΒΟΥΤΑ” ΤΟΥ ∆ΗΜΟΥ ΠΕΡΙΣΤΕΡΙΟΥ
Συνολ. Προϋπ/σµός Επένδυσης 1.550.000 €
Προϋπ/σµός ∆.∆. / Επιχορήγηση 1.550.000 €
Πληρωµές 191.641 €
Ποσοστό απορρόφησης 12.36 %
Έναρξη 06/01/2020
Λήξη 30/06/2023
Επιχειρησιακό πρόγραµµα: Αττική
Θεµατικοί Στόχοι: Κλιµατική αλλαγή – Πρόληψη

Δήμος Περιστερίου 
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2ο φεστιβάλ ημέρες θεάτρου
περιφέρειας Αττικής

Ταµείο: Ευρωπαϊκό Ταµείο Περιφερειακής Ανάπτυξης (ΕΤΠΑ)
Χωρική ανάπτυξη: ∆ΙΑ∆ΗΜΟΤΙΚΗ ΕΤΑΙΡΙΚΗ ΣΧΕΣΗ ΓΙΑ ΤΗΝ 
ΑΝΑΠΤΥΞΗ ΤΗΣ ∆ΥΤΙΚΗΣ ΑΘΗΝΑΣ ΜΕ ΑΞΙΟΠΟΙΗΣΗ ΤΗΣ 
ΟΧΕ/ΒΑΑ
Το έργο αφορά στην αντιπληµµυρική προστασία της περιοχής Τσαλα-
βούτα του ∆ήµου Περιστερίου. Σκοπός του έργου είναι να αποφεύγε-
ται η επικίνδυνη συσσώρευση υδάτων και οι καταστροφικές συνέπειες 
που αυτή επιφέρει, θέτοντας σε κίνδυνο τον πληθυσµό και το οικιστι-
κό απόθεµα της περιοχής.
7.5038780: ΚΑΤΑΣΚΕΥΗ ΒΡΕΦΟΝΗΠΙΑΚΟΥ ΣΤΑΘΜΟΥ ΣΤΟ 
Ο.Τ.800 ΤΟΥ ∆ΗΜΟΥ ΠΕΡΙΣΤΕΡΙΟΥ
Συνολ. Προϋπ/σµός Επένδυσης 2.100.000 €
Προϋπ/σµός ∆.∆. / Επιχορήγηση 2.100.000 €
Πληρωµές 687.781 €
Ποσοστό απορρόφησης 32.75 %
Έναρξη 01/08/2019
Λήξη 31/12/2023
Επιχειρησιακό πρόγραµµα: Αττική
Θεµατικοί Στόχοι: Κοινωνική Ένταξη
Ταµείο: Ευρωπαϊκό Ταµείο Περιφερειακής Ανάπτυξης (ΕΤΠΑ)
Χωρική ανάπτυξη: ∆ΙΑ∆ΗΜΟΤΙΚΗ ΕΤΑΙΡΙΚΗ ΣΧΕΣΗ ΓΙΑ ΤΗΝ 
ΑΝΑΠΤΥΞΗ ΤΗΣ ∆ΥΤΙΚΗΣ ΑΘΗΝΑΣ ΜΕ ΑΞΙΟΠΟΙΗΣΗ ΤΗΣ 
ΟΧΕ/ΒΑΑ
Η κατασκευή ενός σύγχρονου βρεφονηπιακού σταθµού, επί των οδών 
Ποτιδαίας, Λυκοσούρας, Πτολεµαΐδος και Αβδήρων στο Ο.Τ. 800 του 
∆ήµου Περιστερίου, σχεδιάστηκε για την κάλυψη των αναγκών που 
αφορούν στην φύλαξη βρεφών. Ο νέος βρεφονηπιακός σταθµός θα 
προστεθεί στις υπάρχουσες κοινωνικές υποδοµές του ∆ήµου, ανα-
βαθµίζοντας την περιοχή και υποστηρίζοντας τις ανάγκες για φιλοξε-
νία των παιδιών της περιοχής.

ΣΤΗΡΙΞΗ ΣΤΟ ΠΡΟΓΡΑΜΜΑ ΧΩΡΙΣΤΗΣ
ΣΥΛΛΟΓΗΣ ΒΙΟΑΠΟΒΛΗΤΩΝ
Το 2016 ο ∆ήµος Περιστερίου πρώτος από όλους µετέχει στο πιλοτι-
κό πρόγραµµα χωριστής συλλογής βιοαποβλήτων.
Το πρόγραµµα ενισχύθηκε από την Περιφέρεια µε την χορήγηση οχτώ 
(8) απορριµµατοφόρων και τριών χιλιάδων (3000) κάδων και την συ-
νεχή παροχή εδαφοβελτιωτικού (compost) για τους ∆ηµότες, ώστε 
να υπάρξει ενηµέρωση & ευαισθητοποίηση για την συµµετοχή τους.

Η δηµιουργία Πάρκου Περιβαλλοντικής Εκπαίδευσης – Πράσι-
νου σηµείου ενισχύεται από την Περιφέρεια µε µηχανολογικό εξοπλι-
σµό και κάθε είδους παροχή για ευαισθητοποίηση.

Από κοινού οι προσπάθειες (µε σύναψη προγραµµατικής) για την 
δηµιουργία Μ.Ε.Β.Α. προς όφελος του ∆ήµου και των δηµοτών.
– Το εκπαιδευτικό πρόγραµµα ανακύκλωσης “Τhe Green City” ως 
ισχυρός πυλώνας στην υλοποίηση του οράµατος µας για µια πράσινη 
Αττική παρουσιάστηκε σε 3.000 µαθητές των 19 σχολείων από τα 44.
– Πολιτιστικές εκδηλώσεις: α) Το 2020: 12.400,00 ευρώ.
β) Το 2021: 25.420,00 ευρώ.
γ) Το 2022: 34.596,00 ευρώ.
δ) Το 2023: 98.172,00 ευρώ.
– ΚΕΠ Υγείας (περισσότεροι από 25.000 ωφελούµενοι από το πρό-
γραµµα του Ε∆∆ΥΠΥ το 2022).
– Ενίσχυση επιχειρήσεων που επλήγησαν από τον Covid-19.
– ∆ωρεάν rapid test από εξειδικευµένα κλιµάκια.
– Μέσω του Αναπτυξιακού Συνδέσµου ∆υτικής Αθήνας, χρηµατοδο-
τούνται παρεµβάσεις ΟΧΕ µε 58,5 εκ. ευρώ.

Δήμος Περιστερίου 

Με ποιοτικές θεατρικές παραστάσεις και µε ελεύθερη είσο-
δο για το κοινό, συνεχίζεται το 2ο Φεστιβάλ της Περιφέρει-
ας Αττικής στο θέατρο «Κατίνα Παξινού». Μέχρι και το Σάβ-
βατο 29 Ιουλίου, κάθε βράδυ στις 21.00, οι επισκέπτες τους 
Αττικού Άλσους θα έχουν την ευκαιρία να δουν κλασικά έρ-
γα της ελληνικής και παγκόσµιας θεατρικής παραγωγής, αρ-
χαίο δράµα, παιδικές και µουσικοθεατρικές παραστάσεις, µε 
την υπογραφή διακεκριµένων σκηνοθετών και τη συµµετοχή 
γνωστών ηθοποιών.
Οι Ηµέρες Θεάτρου της Περιφέρειας Αττικής θα ολοκληρω-
θούν την Τρίτη 1/8 και την Παρασκευή 4/8, µε µια νέα δράση, 
το Φεστιβάλ Ανεύρεσης Νεοελληνικού Θεατρικού Έργου, το 
οποίο στοχεύει στην ανάδειξη της σύγχρονης θεατρικής δηµι-
ουργίας της χώρας.

Έναρξη εκδηλώσεων: 21:00 µ.µ.
∆είτε το πρόγραµµα 

Κυριακή 16 Ιουλίου 2023
Θεατρική παράσταση «ο τυχαίος θάνατος ενός αναρχικού» του 
Ντάριο Φο
Σε σκηνοθεσία: Γιάννη Κακλέα
Ερµηνεύουν: Πάνος Βλάχος, Φοίβος Ριµένας, Ιφιγένεια Αστε-
ριάδη, Κωνσταντίνος Μαγκλάρας, Στέλιος Πέτσος, Παναγιώ-
της Κατσώλης.
∆ευτέρα 17 Ιουλίου 2023
Θεατρική παράσταση «Η γυναίκα της Γκουέρνικα» της Πολύ-
νας Γκιωνάκη
Σε σκηνοθεσία: Μανώλη Ιωνά
Ερµηνεύει: Πολύνα Γκιωνάκη
Τρίτη 18 Ιουλίου 2023
Θεατρική παράσταση «οι Παίχτες» του Ν.Β.Γκόκολ

Σε σκηνοθεσία: Γιώργο Κουτλή
Ερµηνεύουν: Γιάννη Νιάρρος, Προµηθέας Αλειφερόπουλος, 
Βασίλης Μαγουλιώτης, Ηλίας Μουλάς, Αλέξανδρος Χρυσαν-
θόπουλος, Γιώργος Τζαβάρας, Γιώργος Μπουκαούρης, Θα-
νάσης ∆ήµου.
Τετάρτη 19 Ιουλίου 2023
Παιδική θεατρική παράσταση «Αίσωπος ένας φίλος απ’τα πα-
λιά»
Σε σκηνοθεσία: Νίκος ∆αφνής
Ερµηνεύουν: Κων/να Σαραντοπούλου, Γιώργος Γιαννακό-
πουλος, Νίκος Καραστέργιος, Νίκος Σταµατόπουλος, Σοφία 
Αγγελικοπούλου, Αλέξανδρος Μαράκης.
Πέµπτη 20 Ιουλίου 2023
Παιδική Θεατρική παράσταση «το αγόρι µε τη βαλίτσα» του 
Μάικ Κένι
Σε σκηνοθεσία: Αλέξανδρου Κοέν
Ερµηνεύουν: Ηλίας Βογιατζιδάκης, Κωνσταντίνα Καραχρή-
στου, Βαγγέλης Μάγειρος, Μάριος Σακκάς, Μαρία Σαρέλη
Παρασκευή 21 Ιουλίου 2023
Θεατρική παράσταση «Ο Συνεργός» του Γιώργου Χριστοδού-
λου
Σε σκηνοθεσία: Γιώργου Χριστοδούλου
Ερµηνεύουν: Χρήστος Κοντογεώργης, Γιώργος Χριστοδού-
λου, Μαρία Προϊστάκη, Φανή Παναγιωτίδου
Σάββατο 22 Ιουλίου 2023
Θεατρική παράσταση «Luna Nera» της Μ. Μαρκέτου (συνθε-
ση από το 10ηµερο του Βοκάκιου κ.ά)
Σε σκηνοθεσία: Νικολέτας Βλαβιανού
Ερµηνεύουν: Σπύρος Μπιµπίλας, Νικολέτα Βλαβιανού, Νι-
κήτας Αναστόπουλος, Άντα Κουγιά, Γιοβάννα Μακκά, Χάρης 
Φλέουρας
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Ενω�ένοιπά�ε γιατην επό�ενη νίκητην νίκητης Αττικής

Η αξιόπιστη και έγκυρη φωνή της Αττικής



τευθύνει τον παράνοµο στοιχη-
µατισµό, φέρεται να είναι στην 
Πάτρα στο σπίτι του οποίου βρέ-
θηκαν 500.000 ευρώ σε µετρητά.

Τα στοιχήµατα , σύµφωνα 
µε τα µέχρι τώρα στοιχεία, παί-
ζονταν  µέσω κωδικών στη Μα-
λαισία. Να θυµίσουµε ότι µετά 
τις εκλογές του περασµένου Μα-
ΐου, κλιµάκιο της Ιντερπόλ βρέθη-
κε στην Πάτρα. Αποτέλεσµα των 
εκτεταµένων ερευνών βρέθηκαν 
δεκάδες κωδικοί στοιχηµατικών 
λογαριασµών στην κατοχή παρα-
γόντων και το ιδιαίτερο χαρακτη-
ριστικό τους ήταν ότι οι εµπλεκό-
µενοι πόνταραν στο ίδιο σηµείο 
ή ακριβές σκορ ή οτιδήποτε άλ-
λο µικρά ποσά, µε στόχο να µη γί-
νουν αντιληπτοί από τους µηχανι-
σµούς παρακολούθησης ούτε της 
Sportradar ούτε των στοιχηµατι-
κών εταιρειών.

Και ενώ η σιωπή επικρατεί ή 
επιβάλλεται παντού οι οργανω-
µένοι οπαδοί της Παναχαϊκής εξέ-
δωσαν ανακοίνωση στην οποία 

αναφέρουν: «Αυτό που ζούµε όλα 
αυτά τα χρόνια θυµίζει µια πολύ 
ωραία ποιοτική αµερικανική δρα-
µατική κωµωδία, τη “Μέρα της 
µαρµότας”. Η διαφορά όµως εί-
ναι ότι το δικό µας έργο και στην 
αµερικάνικη έκδοσή του είναι µεν 
δραµατική κωµωδία αλλά κάκι-
στης ποιότητας. Η οµάδα βουλιά-
ζει και το όνοµά της διασύρεται 
άλλη µια φορά. ∆εν ξέρουµε αν 
υπάρχει χρόνος να σωθεί κάτι». 

Η εκτίµηση 
του Αχιλλέα Μπέου 
Στην υπόθεση παρενέβη και ο 
δήµαρχος Βόλου και πρόεδρος 
της ΠΑΕ ΝΠΣ Βόλος Αχιλλέ-
ας Μπέος,  ο  οποίος το 2011 εί-
χε µπει στο στόχαστρο των αρ-
χών, χωρίς όµως να βρεθεί κάτι 
εναντίον του, παρά την τότε προ-
φυλάκισή του. Μάλιστα, ο κ. 
Μπέος, σε δηλώσεις του ανα-
φέρθηκε και σε οµάδα της περι-
οχής του, η οποία δεν συµπερι-
λαµβάνεται στη συγκεκριµένη 

έρευνα, χωρίς να κρύβει την πι-
κρία του για όσα συνέβησαν το 
2011. «Να συλλέξουν στοιχεία, 
να τα αξιολογήσουν και µετά 
να ασκήσουν κατηγορίες, όχι 
όπως το 2011 που υπήρχε πολι-
τική δίωξη, που ήταν ένα στηµέ-
νο γεγονός και στο τέλος οδη-
γήθηκαν αθώοι άνθρωποι στη 
φυλακή όπως εγώ, και στο τέλος 
όλοι αθωωθήκανε και δεν έγινε 
στην ουσία τίποτα. Θέλω να πι-
στεύω ότι η έρευνα θα πάει σε 
βάθος, θα βρεθούνε στοιχεία και 
είµαι σίγουρος ότι θα γίνει αυτό 
και επικροτώ τα λεγόµενα FIFA 
και UEFA ότι είναι το πιο βρώµι-
κο πρωτάθληµα στον κόσµο, όχι 
στην Ευρώπη».

Ο κ. Μπέος προχώρησε σε 
καταγγελίες κατά την παρουσία-
ση του χορηγού του ΝΠΣ Βόλος  
και ζήτησε πρωτάθληµα µε όσες 
οµάδες πληρούν τις προϋποθέ-
σεις: «Επιτέλους ήρθε η ώρα 
της κάθαρσης και ας ξεκινήσει 
το πρωτάθληµα της Β’ Εθνικής 

µε 10 οµάδες. Αν αυτές αξίζουν 
να συµµετέχουν ας είναι 10, 8, 
12, όσες έχουν τις προϋποθέ-
σεις και τους υγιείς παράγοντες 
να έχουν ποδοσφαιρικές οµά-
δες στο πρωτάθληµα της Super 
League 2, χωρίς να σκέφτονται 
παράνοµες πράξεις και ενέργει-
ες και στοιχηµατισµούς. Να πε-
ριµένουµε και από εκεί και πέρα 
ας ελπίσουµε ότι θα βγει κάποιο 
αποτέλεσµα». Μίλησεδε και για 
έρευνες στο Βόλο. Όπως ση-
µείωσε «στο Βόλο υπήρχε οµά-
δα Β΄ Εθνικής», ο ρόλος της 
οποίας, ελέγχεται και από την  
Interpol . 

Οι καταγγελίες
που έµειναν µετέωρες 
Αν φτάσαµε στο σήµερα δεν φταί-
νε µόνο οι παράγοντες. Είναι χα-
ρακτηριστική η περίπτωση των 
καταγγελιών  που έγιναν τον  Νο-
έµβριο του 2019 σε συζήτηση για 
αθλητικό νοµοσχέδιο στην Επι-
τροπή Μορφωτικών Υποθέσε-

ων της Βουλής, όταν ο  τότε πρό-
εδρος της αντίστοιχης  SL2 κ. 
Λεωνίδας Λεουτσάκος παραδέ-
χτηκε ενώπιον των µελών της επι-
τροπής  ότι «οι οµάδες µέσα από 
τα χειραγωγηµένα παιχνίδια, µέ-
σα από αυτό το κοµµάτι, προσπα-
θούν να βρουν βιωσιµότητα…». 
Η καταγγελία έγινε αλλά ουδείς 
αντέδρασε.

Σύµφωνα µε τη Sportradar 
τα τελευταία 13 χρόνια έχουν 
σχηµατιστεί και αποσταλεί πε-
ρισσότεροι από 350 φάκελοι µε 
στηµένα παιχνίδια τα οποία θεω-
ρούνται ύποπτα.

Nα  εξ ηγ ήσουµε  ό τ ι  η 
Sportradar AG είναι µια πολυ-
εθνική εταιρεία µε έδρα το Σεν 
Γκάλεν της Ελβετίας, που συλ-
λέγει και αναλύει δεδοµένα 
που αφορούν τον αθλητισµό. Η 
Sportradar παρέχει υπηρεσίες σε 
εταιρείες στοιχηµάτων, εθνικές 
ποδοσφαιρικές οµοσπονδίες και 
διεθνείς αθλητικές οργανώσεις 
όπως η ΟΥΕΦΑ και η ∆ΟΕ.
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Η Πάτρα θεωρείται
η έδρα του 

κυκλώµατος 
του παράνοµου 

στοιχηµατισµού και 
ήδη έφοδος σε σπίτι 



26
Σάββατο 15 & Κυριακή 16 Ιουλίου 2023ΤΟΠΙΚΗ ΑΥΤΟ∆ΙΟΙΚΗΣΗ - ΠΟΛΙΤΙΚΗ - ΚΟΙΝΩΝΙΑTODAY PRESSFR

EETODAY PRESSFR
EE

ΓΙΑΝΝΗΣ ΓΚΙΚΑΣ 
 (∆ΗΜΑΡΧΟΣ ΑΙΓΑΛΕΩ)

«Τα σημαντικά έργα 
που βρίσκονται στα σκαριά 

θα μεταμορφώσουν την πόλη μας» 
‘‘

Του Πέτρου Κουβάτσου 
ΣΥΝΕΝΤΕΥΞΗ/

Η συνεργασία µας µε 
την Περιφέρεια Αττικής 
και τον Περιφερειάρχη 
κ. Πατούλη είναι 
εξαιρετική. Σε ό,τι 
έχουµε χρειαστεί η 
Περιφέρεια είναι δίπλα 
µας και στέκεται αρωγός 
στην προσπάθειά µας 
να αλλάξουµε
την εικόνα 
του Αιγάλεω

«Θέλουµε την περιοχή µας σύγχρονη, φιλική προς το περιβάλλον, ένα Αιγάλεω χωρίς µιζέρια, 
που θα παίζει πρωταγωνιστικό ρόλο στις εξελίξεις και στις σύγχρονες απαιτήσεις»

Ε
φ όλης της ύλης συνέ-
ντευξη παραχώρησε στην 
εφηµερίδα µας ο δήµαρ-
χος Αιγάλεω, κ. Γιάννης 

Γκίκας. Ο δήµαρχος απάντησε για 
το προεκλογικό κλίµα που επικρα-
τεί στην πόλη και υπογράµµισε πως 
θα είναι υποψήφιος δήµαρχος µε 
όραµά του την περαιτέρω αναβάθ-
µιση της ποιότητας ζωής των πολι-
τών, ενισχύοντας ακόµα περισσότε-
ρο την κοινωνική συνοχή. 

 Ο κ. Γκίκας περιέγραψε τις ση-
µαντικότερες παρεµβάσεις της δι-
οίκησης του τόσο σε επίπεδο τεχνι-
κών έργων όσο και σε κοινωνικό 
επίπεδο. Παράλληλα ο δήµαρχος 
Αιγάλεω αναφέρθηκε στο συγκρι-
τικό πλεονέκτηµα της περιοχής να 
έχει εξελιχθεί σε Πανεπιστηµιούπο-
λη, τονίζοντας πως ο δήµος επενδύ-
ει σταθερά στη συνεργασία του µε 
το Πανεπιστήµιο ∆υτικής Αττικής. 
Επίσης, στάθηκε και στην εξαιρετι-
κή συνεργασία που έχει ο δήµος µε 
την Περιφέρεια.

 Αναλυτικά, η συνέντευξη του 
∆ηµάρχου Αιγάλεω, κ. Γιάννη Γκί-
κα στην TiodayPress έχει ως εξής: 

■ Κύριε δήµαρχε, πως κυλάει 
η προεκλογική περίοδος στο 
∆ήµο Αιγάλεω;
Η αλήθεια είναι πως λόγω και των 
διπλών βουλευτικών εκλογών η 
προεκλογική περίοδος για τις εκλο-
γές της Τοπικής Αυτοδιοίκησης είχε 
µέχρι πρότινος περάσει σε δεύτερη 
µοίρα, κάτι απολύτως φυσιολογι-
κό. Εύχοµαι να έχουµε µια εποικο-

δοµητική προεκλογική περίοδο, σε 
ήπιους τόνους. Η όποια αντιπαρά-
θεση να γίνει στο επίπεδο προτάσε-
ων, επιχειρηµάτων και απόψεων µε 
στόχο οι δηµότες να βγάλουν ασφα-
λή συµπεράσµατα.

■ Θα διεκδικήσετε την επανε-
κλογή σας; Ποιο είναι το µή-
νυµα που στέλνετε στους ψη-
φοφόρους;
Φυσικά. Εγώ προσωπικά και ο συν-
δυασµός “Συµµαχία για το Αιγά-
λεω” έχουµε ήδη δηλώσει παρών 
για την επόµενη µέρα. Το όραµά 
µας είναι να αναβαθµίσουµε ακόµα 
περισσότερο την ποιότητα ζωής των 
πολιτών, ενισχύοντας περαιτέρω 
την κοινωνική συνοχή. Παράλλη-
λα µε τα πολύ σηµαντικά έργα υπο-
δοµών που βρίσκονται στα σκαριά 
θέλουµε να δούµε την πόλη µας να 
µεταµορφώνεται αποκτώντας νέα 
φυσιογνωµία, πιο σύγχρονη και 
πιο φιλική για τους δηµότες. Θέλου-
µε ένα Αιγάλεω σύγχρονο, φιλικό 
προς το περιβάλλον, ένα Αιγάλεω 
χωρίς µιζέρια, που θα παίζει πρω-
ταγωνιστικό ρόλο στις εξελίξεις και 
στις σύγχρονες απαιτήσεις.

■ Πλησιάζοντας στην ολο-
κλήρωση της δηµοτικής πε-
ριόδου, ποιες θα λέγατε πως 
είναι οι σηµαντικότερες πα-
ρεµβάσεις στον δήµο; 
Οι παρεµβάσεις µας ήταν καίριες 
και σηµαντικές σε πολλούς τοµείς, 
παρά το γεγονός ότι κληθήκαµε να 
ξεπεράσουµε τεράστια εµπόδια, 



λόγω της πρωτοφανούς πανδηµίας 
του κορωνοϊού, του πολέµου στην 
Ουκρανία και της ενεργειακής κρί-
σης. Υπό αυτό το πρίσµα κύριο µέ-
ληµά µας αρχικά ήταν να σταθούµε 
στο πλευρό όλων των συνανθρώ-
πων µας, ώστε να µη µείνει κανείς 
αβοήθητος σε ένα εξαιρετικά δυ-
σµενές περιβάλλον, όπως είχε δι-
αµορφωθεί. Σε ένα τόσο δύσκολο 
περιβάλλον ήµασταν υποχρεωµέ-
νοι καθηµερινά να ξεπεράσουµε 
τα όριά µας για να πετύχουµε τον 
στόχο µας. Και είµαστε πολύ υπε-
ρήφανοι γιατί πετύχαµε τον στόχο 
µας χάρη στην πολύ µεγάλη βοή-
θεια των συνεργατών µου και των 
υπαλλήλων του ∆ήµου, τους οποί-
ους και ευχαριστώ προσωπικά. 

Από εκεί και πέρα σε ότι αφορά 
τα έργα που υλοποιήσαµε: Ξεκινώ-
ντας από τον αθλητισµό προχωρή-
σαµε στην ανακαίνιση του γηπέδου 
της Εδέσσης. Στο δηµοτικό γήπε-
δο «Σταύρος Μαυροθαλασσίτης» 
οι προβολείς άναψαν και πάλι µε-
τά από 15 χρόνια, κάτι που επιτρέ-
πει να γίνονται προπονήσεις, αλλά 
και αγώνες κατά τις βραδινές ώρες. 
Ανακαινίσαµε το ανοικτό γήπε-
δο µπάσκετ στο άλσος Λοιµωδών 
και τα γήπεδα 5Χ5 στη Λυκαβητ-
τού. Στο δηµοτικό αθλητικό κέντρο 
«Εύα Χριστοδούλου» οι τέσσερις 
µεγάλοι πυλώνες φωτισµού αντι-
καταστάθηκαν µε προβολείς led, 
ενώ ολοκληρώνονται άµεσα και οι 
εργασίες για την αντικατάσταση του 
χλοοτάπητα. Σηµαντικές επίσης 
ήταν και οι εργασίες συντήρησης 
και εξωραϊσµού στο δηµοτικό κλει-
στό γυµναστήριο «Σταύρος Βενέ-
της». Από εκεί και πέρα έχουν ήδη 
ολοκληρωθεί δεκάδες άλλα µικρά 
έργα στις αθλητικές εγκαταστάσεις 
του ∆ήµου, αλλά και στα σχολεία 
και έχουν παραδοθεί προς χρήση 
στους δηµότες, τους µαθητές και τις 
µαθήτριες.

Καθηµερινή είναι η φροντίδα 
για την αναβάθµιση του περιβάλ-
λοντος. Αλλάξαµε την εικόνα στο 
Άλσος Αιγάλεω µε την ενίσχυση 
του πρασίνου. Επιπρόσθετα το ηλε-
κτροφωτίσαµε µε φώτα led, ενώ 
πλέον φυλάσσεται επί 24ώρου βά-
σεως. Πολύ σηµαντική ήταν και η 
παρέµβαση στην οποία προχωρή-
σαµε στην είσοδο της πόλης από 
την οδό Θηβών, όπου δηµιουργή-
σαµε από το µηδέν έναν νέο ελαι-
ώνα µε τη φύτευση 100 δέντρων.

Εξαιρετικά είναι τα αποτελέ-
σµατα της µεγάλης προσπάθειας 
που έχουµε καταβάλλει στο κοµµά-
τι της ανακύκλωσης και αφορά τα 
ρούχα και τα υποδήµατα. Παράλ-

ληλα για πρώτη φορά εφαρµόσα-
µε την ανακύκλωση τηγανέλαιων 
µε την τοποθέτηση ανάλογων κά-
δων συλλογής σε διάφορα σηµεία, 
ενώ ξεκινήσαµε και το πρόγραµµα 
συλλογής βιοαποβλήτων. Την ίδια 
ώρα συνεχίζεται µε εντατικούς ρυθ-
µούς η αποµάκρυνση των εγκατα-
λελειµµένων αυτοκινήτων από τις 
γειτονιές της πόλης µας µε πολλα-
πλά οφέλη για τους πολίτες. 

∆ηµιουργήσαµε από το µηδέν 
τα Κ∆ΑΠ (Κέντρα ∆ηµιουργικής 
Απασχόλησης), ένας θεσµός που 
έλειπε από τον ∆ήµο µας και κα-
τά γενική οµολογία παίζει τεράστιο 
παιδαγωγικό και ψυχαγωγικό ρόλο 
για τα παιδιά. Σήµερα περισσότε-
ρα από 400 παιδιά απασχολούνται 
µε πολλές δραστηριότητες στα τρία 
σχολεία όπου και φιλοξενούνται 
τα Κ∆ΑΠ. Επιπρόσθετα µε υψηλό 
αίσθηµα ευθύνης και κοινωνικής 
ευαισθησίας προχωρήσαµε στην 
ίδρυση Κ∆ΑΠ για ΑµεΑ που θα 
λειτουργήσει στις εγκαταστάσεις 
του ειδικού σχολείου επί της Ορυ-
ζοµύλων. Στεκόµαστε στο πλευρό 
όλων των οικογενειών που έχουν 
µέλη ΑµεΑ και ευελπιστούµε ότι µε 
τη λειτουργία των Κ∆ΑΠ θα συµ-
βάλλουµε αποφασιστικά στη βελτί-
ωση της καθηµερινότητάς τους.

Με γοργούς ρυθµούς προχωρά-
ει και ο ψηφιακός µετασχηµατισµός 
του ∆ήµου. Τα οφέλη είναι τερά-
στια για τους δηµότες που µπορούν 
να εξυπηρετούνται ηλεκτρονικά µε 
την αξιοποίηση των νέων τεχνολο-
γιών που εφαρµόζονται. Επίσης 
σε πλήρη εξέλιξη βρίσκεται η µε-
τατροπή του Αιγάλεω σε «έξυπνη 
πόλη» (smart city).  Σε ότι αφορά 
τον Πολιτισµό αναβαθµίσαµε την 
«Πολιτιστική ∆ιαδροµή», που έχει 
εξελιχθεί ως ένα από τα κορυφαία 
φεστιβάλ της ∆υτικής Αθήνας. 

Άλµατα προόδου έχουν σηµει-
ωθεί και στη φροντίδα των αδέ-

σποτων ζώων. Χάρη στην αγαστή 
συνεργασία που έχουµε µε τα φι-
λοζωικά σωµατεία έχουµε κατα-
φέρει να εκσυγχρονίσουµε τη λει-
τουργία των δοµών µας βοηθώντας 
τα αδέσποτα. Η φιλοζωία είναι στά-
ση ζωής.

n Ποια είναι τα συγκριτικά 
πλεονεκτήµατα της πόλης του 
Αιγάλεω που θα µπορούσε να 
επενδύσει µία δηµοτική αρχή 
και ποια είναι τα σηµαντικότε-
ρα προβλήµατα που προσπα-
θείτε να αντιµετωπίσετε;

Ένα τεράστιο πλεονέκτηµα για 
το Αιγάλεω είναι πως έχει εξελιχθεί 
σε Πανεπιστηµιούπολη. Ως ∆ηµο-
τική Αρχή επενδύουµε σταθερά 
στη συνεργασία µας µε το ΠΑ∆Α 
(Πανεπιστήµιο ∆υτικής Αττικής) 
µε δράσεις και προγράµµατα που 
έχουν σηµαντικά οφέλη για τους 
πολίτες. Μέσω του προγράµµατος 
Smart City, δίνουµε πολύ µεγάλη 

έµφαση στην τοποθέτηση της περι-
οχής ως «νέου» προορισµού ανα-
ψυχής και πολιτισµού µε αξιοποίη-
ση βιωµατικών εµπειριών πολιτών 
και επισκεπτών. Από εκεί και πέρα 
το επόµενο διάστηµα το Αιγάλεω θα 
βρεθεί στο επίκεντρο κρίσιµων έρ-
γων µε τεράστια οφέλη για την πό-
λη, µε κυριότερα την κατασκευή του 
ΚΣΥΛ (Κεντρικός Σταθµός Υπερα-
στικών Λεωφορείων) και της υπο-
γειοποίησης των καλωδίων υψηλής 
τάσης της ∆ΕΗ.

n Πόσο δύσκολο είναι σε αυ-
τό το περιβάλλον (πανδηµία, 
ενεργειακή κρίση) να καταφέ-
ρετε να υλοποιήσετε το πρό-
γραµµά σας και σε ποιους το-
µείς ρίχνετε το βάρος σας στο 
προσεχές διάστηµα;

Δεν χωράει η παραµικρή αµφι-
βολία ότι από πολύ νωρίς κατά τη δι-
άρκεια της θητείας µας κληθήκαµε 
να αντιµετωπίσουµε ιδιαίτερα σύν-

θετα προβλήµατα. Αρχικά η πανδη-
µία του κορωνοϊού και στη συνέχεια 
ο πόλεµος στην Ουκρανία και φυ-
σικά η ενεργειακή κρίση. Όλα αυ-
τά κατά γενική οµολογία έφεραν µε-
γάλες ανατροπές τόσο σε ότι αφορά 
το οικονοµικό επίπεδο, όσο φυσικά 
και στο κοινωνικό. Όπως προανέ-
φερα όµως καταφέραµε να βρούµε 
λύσεις υλοποιώντας µια σειρά από 
σηµαντικά έργα. Από εδώ και στο 
εξής στόχος µας είναι να ανοίξου-
µε τον βηµατισµό µας για τα µεγά-
λα έργα που έρχονται και αναµένε-
ται να αλλάξουν πλήρως την εικόνα 
της πόλης µας. Πιο συγκεκριµένα 
αναφέροµαι στον διαγωνισµό για 
την αντικατάσταση του ηλεκτροφω-
τισµού σε όλη την πόλη µε λαµπτή-
ρες led νέας τεχνολογίας, που θα 
συµβάλλει αποφασιστικά στη µείω-
ση της κατανάλωσης και βρίσκεται 
στο τελικό στάδιο. Επίσης προχωρά-
µε όλες τις απαραίτητες διαδικασί-
ες για την ανάπλαση της ευρύτερης 
περιοχής στην πλατεία του Εσταυ-
ρωµένου, ένα έργο που θα δώσει 
νέα πνοή στο εµπορικό κέντρο και 
όχι µόνο, την κατασκευή του 1ου Γυ-
µνασίου, του νέου Βρεφονηπιακού 
Σταθµού, καθώς και του 11ου ∆η-
µοτικού από την ΚΤΥΠ, καθώς και 
στην προσθήκη νέων γωνιών ανα-
κύκλωσης.

n Σε τι επίπεδο βρίσκεται η 
συνεργασία σας µε την Περι-
φέρεια Αττικής;
Η συνεργασία µας µε την Περιφέ-
ρεια Αττικής και τον Περιφερειάρ-
χη κ. Πατούλη είναι εξαιρετική. Σε 
ό,τι έχουµε χρειαστεί η Περιφέρεια 
είναι δίπλα µας και στέκεται αρω-
γός στην προσπάθειά µας να αλλά-
ξουµε την εικόνα του Αιγάλεω, χρη-
µατοδοτώντας κρίσιµα έργα, αλλά 
παράλληλα βοηθώντας σηµαντικά 
τόσο στο κοινωνικό κοµµάτι, όσο 
και στο πολιτιστικό.
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«Έχουµε εξελιχθεί, πλέον, 
σε Πανεπιστηµιούπολη. 

Ως ∆ηµοτική Αρχή 
επενδύουµε σταθερά στη 

συνεργασία µας µε το 
ΠΑ∆Α (Πανεπιστήµιο 

∆υτικής Αττικής) µε 
δράσεις και προγράµµατα 

που έχουν σηµαντικά 
οφέλη για τους πολίτες»

‘‘
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«Λευκή Νύχτα 
2023» στο Ίλιον: 
Η μεγαλύτερη 
πολιτιστική 
γιορτή του 
Δήμου

Με δυναµισµό, παλµό, κέφι και την 
παρουσία δεκάδων χιλιάδων πολιτών 
από όλη την Αττική πραγµατοποιήθη-
κε η «Λευκή Νύχτα», το πιο λαµπερό 
πολιτιστικό γεγονός του Ιλίου και ταυ-
τόχρονα η µεγαλύτερη γιορτή χαράς 
και διασκέδασης. Από το απόγευ-
µα του Σαββάτου 8 Ιουλίου 2023, οι 
κεντρικοί δρόµοι της πόλης πληµµύ-

ρισαν µε χρώµα και ζωντανή µουσι-
κή, ενώ τα καταστήµατα παρέµειναν 
ανοιχτά και υποδέχθηκαν µε εκπτώ-
σεις και προσφορές τους επισκέπτες.

Στην κεντρική πλατεία «Γ. Γεννη-
µατάς» η Μελίνα Ασλανίδου ξεσήκω-
σε τον κόσµο σε ένα ξεχωριστό µου-
σικό πρόγραµµα, ενώ ο 15-50 band, 
µε την συµµετοχή του ∆ηµήτρη Στα-

ρόβα, ταξίδεψαν τους παρευρισκόµε-
νους στην αγαπηµένη µουσική όλων 
των δεκαετιών από τα 50’s έως και 
σήµερα. Στην πλατεία Ηρώων Πο-
λυτεχνείου, τον χορό έστησαν πολι-
τιστικοί και εθνικοτοπικοί σύλλογοι 
του ∆ήµου, µαζί µε τη νησιωτική οι-
κογένεια Κορρέ και τη γνωστή ερ-
µηνεύτρια Θεοδοσία Στίγκα, µε τον 
δεξιοτέχνη στο κανονάκι Μάνο Κου-
τσαγγελίδη. Το κέφι ανέβηκε κατα-
κόρυφα στην πλατεία ∆ασκάλας, 

στο ρεµπέτικο γλέντι µε τον Μπά-
µπη Τσέρτο και στην πλατεία Ρίµι-
νι µε τους «Γκιντίκι» και τον Λαέρτη 
Πέτρο. Παράλληλα, σε πλατείες του 
κέντρου το σκηνικό συµπλήρωσαν 
ιδανικά ροκ µπάντες από το Μουσι-
κό Στέκι Ιλίου και µουσικά σχήµατα 
όπως οι Before Twenty και Ιωάννα 
Καβρουλάκη, καθώς επίσης, θεατρι-
κές παραστάσεις και αθλητικές δρα-
στηριότητες που πλαισίωσαν τη διορ-
γάνωση.

Ξανά υποψήφια Περιφερειάρχης η Ρ. Κράτσα 
με την στήριξη του πρωθυπουργού

Μ
πορεί, τις τελευταίες 
ηµέρες, να ήταν έντο-
νη η φηµολογία, πως 
προτάθηκε στη Ρόδη 

Κράτσα να µετακοµίσει σε κρίσι-
µο πόστο στην Ευρώπη και να µην 
µπει εκ νέου στην κούρσα διεκδί-
κησης της Περιφέρειας Ιονίων Νή-
σων, ωστόσο, εντέλει, αυτό το σενά-
ριο δεν θα ισχύσει.

Με γραπτή της δήλωση, η Πε-
ριφερειάρχης Ρόδη Κράτσα γνω-
στοποίησε, µετά από συνάντηση 
που είχε µε τον πρωθυπουργό Κυ-
ριάκο Μητσοτάκη, ότι θα είναι ξα-
νά υποψήφια στην Περιφέρεια Ιο-
νίων Νήσων.

Ειδικότερα, η κ. Κράτσα ανα-
φέρει: «Για την πρόοδο του προ-

γράµµατός µας στα Ιόνια Νησιά, 
την εντυπωσιακή απορρόφηση των 
πόρων αλλά και για άµεσα αιτήµατα 
προς την Κυβέρνηση συζήτησα σή-
µερα µε τον Πρωθυπουργό κ. Κυ-

ριάκο Μητσοτάκη, πριν την αναχώ-
ρησή του για την Σύνοδο του ΝΑΤΟ 
στο Βιλιαν.

Ο Πρωθυπουργός εξέφρασε 
την πλήρη ικανοποίησή του και την 

στήριξή του στις προσπάθειές µας.
Κατά την συνάντησή µας συζη-

τήσαµε και για την µάχη των περι-
φερειακών εκλογών του Οκτωβρί-
ου. Εξέφρασα στον Πρωθυπουργό 
την απόλυτη δέσµευση µου για την 
ολοκλήρωση του έργου µου στην 
Περιφέρεια Ιονίων Νήσων και πα-
ραµένω αµετακίνητη στους στόχους 
µου.

Ο Πρωθυπουργός δήλωσε 
ότι αυτή την φορά η νίκη της Ρό-
δης Κράτσα θα είναι µεγαλύτερη 
από αυτή του 2019, όπως το έχει 
ήδη προαναγγείλει στην Κέρκυρα 
(19/04/2023).

Στον αγώνα αυτό, η µεγαλύτερη 
δύναµή µου είναι η στήριξη των συ-
µπολιτών µου».

Ο πολιτισµός της καθηµερινό-
τητας αποτελεί τον βασικότερο 
στόχο της υποψήφιας δηµάρχου 
Λυκόβρυσης - Πεύκης Μαρίνας 
Σταυράκη-Πατούλη.

«Είχα και έχω µια εξαιρετική 
συνεργασία µε τον απερχόµενο 
δήµαρχο, τον Τάσο τον Μαυρίδη. 
Επιλέξαµε ως όνοµα της παρά-
ταξής µας το “Ενωµένοι”, γιατί 
πρώτον πρέπει να ενωθούν επι-
τέλους η Λυκόβρυση και η Πεύ-
κη και δεύτερον διότι θα πρέπει 
να υπάρξει απαγκίστρωση από 
κοµµατικές αγκυλώσεις…! Ενω-
µένοι, λοιπόν, θα δουλέψουµε για 
τον δήµο µας, αν µας επιλέξουν 
οι συνδηµότες µας», τόνισε µεταξύ 
άλλων η κ. Σταυράκη-Πατούλη.

Η ίδια πρόσθεσε πως βασική 
της επιδίωξη είναι η διεκδίκηση 
πόρων προς όφελος του δήµου 
και των δηµοτών, ενώ προτεραιό-
τητες της θα είναι η βελτίωση της 
καθαριότητας, του φωτισµού, της 
ασφάλειας και της προσβασιµότη-
τας των ΑΜΕΑ.

Μ. Πατούλη: 
Προτεραιότητα 
ο πολιτισµός της 
καθηµερινότητας

ΕΕΤΑΑ: Παράταση υποβολής αιτήσεων για τους Παιδικούς Σταθμούς
Αποφασίστηκε παράταση στην κα-
ταληκτική ηµεροµηνία για την ηλε-
κτρονική υποβολή των Αιτήσεων και 
τροποποίηση του χρονοδιαγράµµα-
τος έως και τα οριστικά αποτελέσµα-
τα, για το Πρόγραµµα της ∆ράσης: 
«Προώθηση και υποστήριξη παι-
διών για την ένταξή τους στην προ-
σχολική εκπαίδευση, καθώς και για 
τη πρόσβαση παιδιών σχολικής ηλι-
κίας, εφήβων και ατόµων µε αναπη-
ρία, σε υπηρεσίες δηµιουργικής απα-
σχόλησης» περιόδου 2023–2024.

Με γνώµονα την καλύτερη δυ-
νατή κάλυψη των ενδιαφερόµενων 
αποφασίστηκε από το ∆ιοικητικό 
Συµβούλιο της ΕΕΤΑΑ, παράτα-
ση πέντε ηµερών στην καταληκτική 
ηµεροµηνία υποβολής των αιτήσε-
ων και δύο ηµερών στην ηµεροµη-
νία  υποβολής των ενστάσεων.

Ειδικότερα, ως καταληκτική ηµε-
ροµηνία για την ηλεκτρονική υπο-
βολή των Αιτήσεων Συµµετοχής 
των Ενδιαφερόµενων, ορίζεται η 
16η/7/2023 και ώρα 23:59.

ΕΝ ΟΙΚΩ... 
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ΕΝ ∆ΗΜΩ/
Του Πέτρου Κουβάτσου 

Τ
ον ∆ήµο Νέας Φιλαδέλ-
φειας – Νέας Χαλκηδό-
νας επισκέφθηκε ο πε-
ριφερειάρχης Αττικής 

Γιώργος Πατούλης, στο πλαίσιο 
των περιοδειών που έχει ξεκινήσει 
σε όλη την Αττική µε στόχο να ενη-
µερωθεί για την πορεία υλοποίησης 
σηµαντικών έργων και υποδοµών 
που πραγµατοποιούνται µε χρη-

µατοδότηση της Περιφέρειας, ενώ 
ταυτόχρονα ενηµερώθηκε για τις 
ανάγκες των τοπικών κοινωνιών.

Η Περιφέρεια Αττικής έχει χρη-
µατοδοτήσει στον ∆ήµο Νέας Φι-
λαδέλφειας – Νέας Χαλκηδόνας 
κατά την τρέχουσα αυτοδιοικητική 
περίοδο, µέσω προγραµµάτων και 
χρηµατοδοτικών εργαλείων (ΠΕΠ 
Αττικής, ίδιοι πόροι, κ.τ.λ.π.) έργα, 

µε προϋπολογισµό που αγγίζει τα 
περίπου 69 εκ. ευρώ. Παράλληλα 
υπάρχουν έργα µεσοπρόθεσµης 
ωρίµανσης και έργα που επίκειται 
η υπογραφή προγραµµατικών συµ-
βάσεων µε το ∆ήµο συνολικού προ-
ϋπολογισµού, περίπου 10 εκ. ευρώ.

Ο περιφερειάρχης Αττικής µε-
τέβη στο Άλσος Νέας Φιλαδέλφει-
ας, όπου παρέδωσε στον δήµαρχο 

Γιάννη Βούρο, ένα ακόµη σύγχρο-
νο απορριµµατοφόρο συλλογής βι-
οαποβλήτων και 189 καφέ κάδους, 
στο πλαίσιο του σχετικού προγράµ-
µατος για την ενίσχυση της ανακύ-
κλωσης που υλοποιεί η Περιφέρεια 
σε όλους τους ∆ήµους της Αττικής.

Κεντρικός σταθµός της περιο-
δείας του Περιφερειάρχη ήταν το 
∆ηµαρχείο Νέας Φιλαδέλφειας – 

Νέας Χαλκηδόνας, όπου πραγµα-
τοποίησε συνάντηση εργασίας µε 
τον δήµαρχο Γ. Βούρο, παρουσία 
αντιδηµάρχων και υπηρεσιακών 
στελεχών του ∆ήµου.

Στο πλαίσιο της περιοδείας του 
ο κ. Πατούλης, επισκέφθηκε τα 
ολοκληρωµένα έργα που υλοποιή-
θηκαν µε χρηµατοδότηση από την 
Περιφέρεια και το ΕΣΠΑ, όπως το 

Καταγγελίες για όχληση 
από τις συναυλίες στην πλ. Νερού  
Με πρωτοβουλία του ∆ηµάρχου 
Γιάννη Φωστηρόπουλου και στο 
πλαίσιο της παρεµβατικής κινητοποί-
ησης του ∆ήµου Παλαιού Φαλήρου, 
κατόπιν καταγγελιών περιοίκων του 
Ολυµπιακού Ακινήτου- Κλειστού Γη-
πέδου TAE KWON DO και της Πλα-
τείας Νερού, σχετικά µε πρόκληση 
όχλησης, τόσο από την καθηµερινή 
εκποµπή υψηλής έντασης ήχου, όσο 
και από την κυκλοφορική συµφόρη-
ση, συγκλήθηκε άµεση σύσκεψη µε 
τη συµµετοχή αρµοδίων φορέων, στο 
∆ηµαρχείο της πόλης.

Κατά την σύσκεψη αποφασίστη-
κε οι αρµόδιοι φορείς  να προβούν 
στις εξής άµεσες ενέργειες:

�  Απαίτηση προσκόµισης των 
απαιτούµενων αδειών λειτουργίας 
των εκάστοτε ψυχαγωγικών δραστη-
ριοτήτων, προκειµένου αυτές να λει-
τουργούν νοµίµως και να πληρούν 
τις διατάξεις ασφαλείας, καθώς και τις 

λοιπές κείµενες πολεοδοµικές, υγειο-
νοµικές, πυροσβεστικές διατάξεις

�  Απαίτηση προσκόµισης των 
απαιτούµενων εγκριτικών αποφά-
σεων, πολεοδοµικών πράξεων και 
νοµιµοποιητικών στοιχείων των 
εγκαταστηµένων και εν λειτουργία 
πολεοδοµικών χρήσεων

�  Ρύθµιση κυκλοφοριακών φόρ-
των µε προσωρινά µέτρα κυκλοφο-
ρίας, συµπεριλαµβανοµένου και του 
προσδιορισµού χώρου και ωραρίου 
στάθµευσης των τουριστικών λεω-
φορείων

Οι ενέργειες αυτές θα γίνουν 
από κάθε φορέα, στα πλαίσια των 
αρµοδιοτήτων του και, υπό την απα-
ραίτητη επισήµανση, ότι η διαχείρι-
ση και εκµετάλλευση του Ολυµπι-
ακού Ακινήτου TAE KWON DO, 
που ανήκει στα διοικητικά όρια του 
∆ήµου Π. Φαλήρου, καθώς και της 
Πλατείας Νερού, η οποία γειτνιά-
ζει άµεσα του γηπέδου και βρίσκε-
ται εντός των διοικητικών ορίων 
του ∆ήµου Καλλιθέας, ανήκουν 
στην Εταιρεία Ακινήτων ∆ηµοσίου 
(ΕΤ.Α.∆.).

Πλήθος ∆ηµάρχων και αυτοδιοι-
κητικών από τους ∆ήµους της Αττι-
κής, µαζί µε χιλιάδες πολίτες, κατέ-
κλυσαν το θέατρο  «Φοίνικα» στην 
εναρκτήρια συγκέντρωση της πα-
ράταξης «ΜΕ ΤΗΝ ΚΟΙΝΩΝΙΑ 
ΜΠΡΟΣΤΑ» του ∆ηµάρχου Πε-
ριστερίου Ανδρέα Παχατουρίδη.

Ο ∆ήµαρχος που ξεχώρισε 
και τράβηξε το ενδιαφέρον µετά 
τον οικοδεσπότη κ. Παχατουρίδη, 
ήταν ο ∆ήµαρχος Φυλής Χρήστος 
Παππούς ο οποίος ήταν και το επί-
κεντρο της συζήτησης µέχρι την 
έλευση του ∆ηµάρχου Περιστερί-
ου. Ο λόγος δεν ήταν άλλος από το 
θέµα που καίει όλους τους ∆ήµους, 
αυτό της διαχείρισης των απορριµ-
µάτων και του ΧΥΤΑ Φυλής.

Με απλά λόγια ο Χρήστος 
Παππούς είπε στους ∆ηµάρχους, 

αλλά και στον Πρόεδρο της ΠΕ-
∆Α - ∆ήµαρχο Γαλατσίου, Γιώργο 
Μαρκόπουλο, ότι, τα περιθώρια 
στο ΧΥΤΑ Φυλής έχουν στενέψει 
αρκετά και θα πρέπει στην επόµε-
νη θητεία που είναι και πενταετής, 
να λυθεί το πρόβληµα της διαχείρι-
σης των απορριµµάτων και όπως 
τόνισε ο ίδιος στο τέλος «εγώ έβα-
λα πλάτη τόσα χρόνια και δεν άνοι-
ξε ρουθούνι, καιρός να κάνετε κά-
τι και εσείς».

Όλοι δίπλα στον Ανδρέα 
Παχατουρίδη

«Το ΠΑΣΟΚ δεν θα δώσει χρί-
σµατα στις επικείµενες αυτοδι-
οικητικές εκλογές. Οι προοδευ-
τικές δυνάµεις έχουν δείξει πως 
µπορούν να κερδίσουν µάχες και 

χωρίς κοµµατικά χρίσµατα», δή-
λωσε ο πρώην δήµαρχος Βρι-
λησσίων και µέλος της Συντονι-
στικής Επιτροπής του ΠΑΣΟΚ 
για τις Αυτοδιοικητικές Εκλογές 

Ξένος Μανιατογιάννης. Ο ίδιος 
ξεκαθάρισε πως δεν υπάρχει κα-
µία συζήτηση συνεργασίας µε τον 
ΣΥΡΙΖΑ, ενόψει των δηµοτικών 
εκλογών, ενώ αποκάλυψε πως 

µέχρι τέλος του µήνα το ΠΑΣΟΚ 
θα ανακοινώσει τους υποψηφίους 
που θα υποστηρίξει στις περιφέ-
ρειες και τους µεγάλους δήµους 
της Χώρας.

Ξένος Μανιατογιάννης: «Καµία συζήτηση µε ΣΥΡΙΖΑ για τις δηµοτικές εκλογές!»

ΕΡΓΑ 69 ΕΚΑΤ. ΕΥΡΩ 
ΣΤΟ ∆ΗΜΟ 
Ν. ΦΙΛΑ∆ΕΛΦΕΙΑΣ – 
Ν. ΧΑΛΚΗ∆ΟΝΑΣ
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ΕΙΝΑΙ ΚΑΙ ΤΟ ΑΞΙΖΕΙ!

ΕΚΤΟΣ ΑΤΤΙΚΗΣ/

Η 
απάντηση στο ερώτηµα αν είναι του-
ριστικός προορισµός η Περιφέρεια 
Ανατολικής Μακεδονίας Θράκης, εί-
ναι «ναι, είναι». Κι αυτό αποδεικνύε-

ται εύκολα από τις κρατήσεις και τα στοιχεία που 
συλλέγουν κάθε χρόνο (όπως και φέτος) οι επαγ-
γελµατίες και οι εν γένει φορείς που ασχολούνται  
µε τον τουρισµό στην περιοχή. 

Η ακριτικότερη Περιφέρεια της Ελλάδας προ-
σελκύει τουρίστες κυρίως από τις όµορες χώρες 
(Τουρκία και Βουλγαρία) αλλά και τις γειτονικές 
βαλκανικές όπως για παράδειγµα η Ρουµανία, 
ενώ είναι κοινώς αποδεκτό ότι για πολλούς από 
αυτούς ορισµένα σηµεία της Περιφέρειας ΑΜΘ 
είναι πλέον «αγαπηµένοι» τόποι απόδρασης και 
οι επισκέψεις τους είναι τακτικές και περιοδικές. 

Από την άλλη πλευρά, η λεγόµενη «τουριστι-
κή βιοµηχανία» αποτελεί τη «βαριά» βιοµηχανία 
της Ελλάδας και είναι αυτή που ενισχύει σηµαντι-
κά τις τοπικές οικονοµίες και εν τέλει τον κρατικό 
κορβανά. Γι’ αυτό και τίθεται το ερώτηµα: µπορεί 
η τουριστική βιοµηχανία να λειτουργεί «στον αυ-
τόµατο»; Κι αν όχι, πού αρχίζουν και πώς οριοθε-
τούνται οι ευθύνες; 

«Πρωτίστως η τουριστική βιοµηχανία στηρί-
ζεται και υποστηρίζεται από τους ανθρώπους που 
εργάζονται σε αυτήν», λέει στην «TP» ο επικεφα-
λής της παράταξης «Περιφερειακή Σύνθεση» της 
ΑΜΘ  Χριστόδουλος Τοψίδης και εξηγεί: «και σε 
αυτό το κοµµάτι, η περιοχή µας µπορώ να πω ότι 
παίρνει άριστα, καθώς γνωρίζω ότι σε όλη την 
Περιφέρεια δραστηριοποιούνται υπεύθυνοι/ες 

επαγγελµατίες µε προσεγµένες επιχειρήσεις που 
σέβονται και τους επισκέπτες αλλά και τους/τις ερ-
γαζόµενους/ες τους».

 Άλλωστε, ο κ. Τοψίδης προεδρεύει και στο 
Επιµελητήριο Έβρου, το οποίο είναι ένα από τα 
λίγα Επιµελητήρια της χώρας µας που διαθέτουν 
Τουριστικό Τµήµα, συνεπώς οι δηλώσεις του απο-
κτούν «διπλή» βαρύτητα. 

«Πέρα από την ιδιωτική πρωτοβουλία όµως, 
χρειάζονται οπωσδήποτε και κρατικές παρεµβά-
σεις ώστε η τουριστική µας βιοµηχανία να αποδώ-
σει τα µέγιστα» λέει ο κ. Τοψίδης. «Όπως έχουµε 
επισηµάνει πολλές φορές, είναι επιτακτική ανάγκη 
να βελτιωθούν οι υποδοµές στις πύλες εισόδου της 
περιοχής µας, που είναι και πύλες εισόδου της χώ-
ρας µας. ∆εν τιµούν κανέναν οι ατελείωτες ουρές 
στο τελωνείο των Κήπων για παράδειγµα, ούτε οι 
πολύωρες αναµονές στις οποίες υποβάλλονται οι 
τουρίστες που φεύγουν από την περιοχή µας, έχο-
ντας ολοκληρώσει τις επισκέψεις τους. Αντίστοι-
χη είναι η εικόνα στις περισσότερες πύλες εισόδου 
της Περιφέρειας µας, ωστόσο υπέδειξα το τελω-
νείο των Κήπων καθώς καταγράφει πολύ µεγάλη 
επισκεψιµότητα και ταυτόχρονα εµπορική κίνηση».

∆εν µπορούµε να τα περιµένουµε
όλα από τους άλλους 
Την ίδια ώρα, ο κ. Τοψίδης αναλύει το σκεπτικό 
του πέρα από την υποδοχή των τουριστών, φτά-
νοντας µέχρι τη διαχείρισή τους. Στο σηµείο αυτό 
εντοπίζει σηµαντικές ελλείψεις κυρίως στην του-
ριστική προβολή που γίνεται για την Περιφέρεια 
ΑΜΘ, από την διοίκηση της. 

«Κατανοώ ότι κάποιες παρεµβάσεις, όπως 
για παράδειγµα η βελτίωση των υποδοµών προ-
ϋποθέτουν συνέργεια και της κεντρικής πολιτικής 
σκηνής και ίσως αυτό να είναι δύσκολο να επι-
τευχθεί. Βέβαια, κατά την εκτίµησή µου, τίποτα 
δεν είναι ακατόρθωτο αν υπάρχει σωστή και ορ-
γανωµένη διεκδίκηση, την οποία δυστυχώς δεν 
βλέπω από την διοίκηση της Περιφέρειας ΑΜΘ. 

Όπως δεν βλέπω και οργανωµένες δράσεις 
τουριστικής προβολής, οι οποίες προϋποθέτουν 
απλά όρεξη και όραµα από τους διοικούντες. Ως 
Περιφερειακή Σύνθεση έχουµε συγκεκριµένο 
σχεδιασµό για την τουριστική προβολή του τό-
που µας, που βασίζεται σε µια ολιστική προσέγ-
γιση των δυνατοτήτων που έχει η περιοχή µας. 
Σήµερα, τα εργαλεία που µπορεί να χρησιµοποι-

ήσει κανείς για να προβάλλει τις οµορφιές ενός 
τόπου είναι πολλά και πολύ εύκολα προσβάσιµα, 
αρκεί να υπάρχει διάθεση και γνώση για τη χρη-
σιµοποίηση τους. Στόχος µας είναι η κατανοµή 
του τουριστικού ρεύµατος σε ολόκληρη την Περι-
φέρεια µας, η προβολή των “αθέατων” σηµείων 
της και ο απώτερος στόχος µας να επωφελούνται 
όσο γίνεται περισσότερες περιοχές της Περιφέ-
ρειας µας από το τουριστικό εισόδηµα». 

Ερωτώµενος σχετικά µε την παρουσία της 
ΠΑΜΘ σε τουριστικές εκθέσεις ανά την Ελλά-
δα και το εξωτερικό, ο κ. Τοψίδης σχολιάζει: 

«∆εν ακυρώνω καµία προσπάθεια, όµως 
πιστεύω ότι οι παραδοσιακές µέθοδοι – όπως 
είναι οι Εκθέσεις- δεν είναι από µόνες τους αρ-
κετές. ∆ηλαδή, το ότι πάµε σε µία Έκθεση, δεν 
σηµαίνει αυτόµατα ότι θα έρθουν τουρίστες. Για 
ποιο λόγο επιλέγουµε κάθε Έκθεση; Ποιος εί-
ναι ο στόχος της συµµετοχής µας; Πόσο ελκυστι-
κή είναι η Περιφέρεια µας για το κοινό της κάθε 
Έκθεσης; Όλα αυτά είναι ερωτήµατα που πρέπει 
να απαντώνται υπεύθυνα πριν και µετά από κάθε 
συµµετοχή, αλλά πέρα από αυτό από την αρχή 
αυτής της κουβέντας µιλάµε για ‘τουριστική βιο-
µηχανία’. Η βιοµηχανία, ξέρετε, κρίνεται από το 
αποτέλεσµα. Κι αυτή είναι η σηµαντικότερη δέ-
σµευσή µας: η αποτίµηση κάθε τουριστικής περι-
όδου, ώστε ενόψει της επόµενης να διορθώνου-
µε τυχόν λάθη, να βελτιώνουµε τις παροχές, να 
απαντούµε καλύτερα στις ανάγκες των επισκε-
πτών και τελικά να αυξάνουµε την επισκεψιµό-
τητα χρόνο  µε το χρόνο». 

Μιλάει στην «ΤΡ» ο επικεφαλής της παράταξης «Περιφερειακή 
Σύνθεση» της ΑΜΘ  Χριστόδουλος Τοψίδης, επισηµαίνοντας ότι πέρα 
από την ιδιωτική πρωτοβουλία χρειάζονται και κρατικές παρεµβάσεις 

ώστε η τουριστική µας βιοµηχανία να αποδώσει τα µέγιστα

Είναι η Περιφέρεια Ανατολικής Μακεδονίας
Θράκης τουριστικός προορισμός; 
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ΑΡΘΡΟ/
ΣΤΑΥΡΟΣ ΣΤΑΥΡΑΚΟΓΛΟΥ
(ΥΠΟΨΗΦΙΟΣ ∆ΗΜΑΡΧΟΣ ΑΛΕΞΑΝ∆ΡΟΥΠΟΛΗΣ)

ΑΛΕΞΑΝ∆ΡΟΥΠΟΛΗ
Τα βλέματα όλα, είναι στην πόλη μας - Δεν θα παραμείνουμε αμέτοχοι

T
o FSRU Αλεξανδρούπολης ,ένα έργο ύψους 380 εκ. ευρώ, ξεκίνησε να κα-
τασκευάζεται και ανήκει στην εταιρεία Gastrade. Το FSRU, χωρητικότητας 
153.500 κυβικών µέτρων LNG, θα συνδεθεί µε το Εθνικό Σύστηµα Με-
ταφοράς Φυσικού Αερίου της Ελλάδας µε αγωγό µήκους 28 χλµ., µέσω 

του οποίου το αεριοποιηµένο LNG θα προωθείται στις αγορές της Βαλκανικής, της 
Μολδαβίας και της Ουκρανίας.

Ο  τερµατικός σταθµός που αναµένεται να λειτουργήσει στις αρχές  του 2024, θα 
αναπτυχθεί  στο Θρακικό Πέλαγος, ανοιχτά της Αλεξανδρούπολης. Είναι πολύ πι-
θανό να είναι σε πλήρη λειτουργία το 2025. 

Επίσης, το έργο αναβάθµισης µε διπλασιασµό της υπάρχουσας διασυνοριακής 
σιδηροδροµικής  γραµµής, στο τµήµα από την Αλεξανδρούπολη µέχρι το Ορµένιο, 
προϋπολογισµού 1,08 δις ευρώ, αποτελεί ένα στρατηγικής σηµασίας έργο, που βελ-
τιώνει τις διασυνοριακές συνδέσεις µε τη Βουλγαρία στο Ορµένιο και µε την Τουρ-
κία στο Πύθιο.

Ενισχύει, τόσο την εµπορευµατική όσο και την επιβατική κίνηση, καθώς η γραµ-
µή θα µπορεί να λειτουργεί και για προαστιακή εξυπηρέτηση των περιοχών, κατά 
µήκος του ποταµού Έβρου.

Επιπρόσθετα, δεκαέξι χρόνια από την υπογραφή στην Αθήνα της συµφωνίας για 
τον αγωγό Μπουργκάς - Αλεξανδρούπολη, µεταξύ Ελλάδας, Βουλγαρίας και Ρωσίας, 
έπεσαν  οι υπογραφές για τον ίδιο αγωγό, που επιστρέφει αλλά από την «ανάποδη».

Η ροή πετρελαίου θα είναι από το Νότο προς το Βορρά και όχι το αντίστροφο. Το 
πετρέλαιο δεν θα είναι ρωσικό, όπως στο αρχικό σχέδιο του 2007, αλλά από χώρες 
της Μέσης Ανατολής, πιθανώς και αµερικανικής προέλευσης. Τότε, οι Η.Π.Α.  ήταν 
κάθετα αντίθετοι στο έργο ενώ σήµερα το υποστηρίζουν σθεναρά.

Υψηλής σηµασίας, επίσης, ήταν η απόφαση του κ. Σκυλακάκη ως αναπληρω-
τή Υπουργού Οικονοµικών να εντάξει  στο Ταµείο Ανάκαµψης και Ανθεκτικότητας 
προς χρηµατοδότηση από την ΕΕ - Next Generation EU έργο προϋπολογισµού 24 
εκατ. ευρώ για την αναβάθµιση των υποδοµών του Οργανισµού Λιµένος Αλεξαν-

δρούπολης (ΟΛΑ Α.Ε.).
Σε συνέχεια των παραπάνω, ο Κώστας Σκρέκας ως υπουργός Περιβάλλοντος 

και Ενέργειας υπέγραψε απόφαση διενέργειας διεθνούς διαγωνισµού για την έρευ-
να γεωθερµικού δυναµικού που αφορά 4 περιοχές της Ανατολικής Μακεδονίας και 
Θράκης. Μία από αυτές είναι και το ∆έλτα του ποταµού Έβρου, ενώ  ο  όµιλος 
RESINVEST  υλοποιεί  µεγάλο φωτοβολταϊκό σταθµό ισχύος 246 ΜW στην περι-
οχή της Αλεξανδρούπολης. Ιδιαίτερα σηµαντικό ρόλο στη βελτίωση της ασφάλειας 
του ενεργειακού εφοδιασµού της χώρας και της ευρύτερης περιοχής της Νοτιοανα-
τολικής Ευρώπης προβλέπεται να παίξει και η νέα µονάδα ηλεκτροπαραγωγής µε 
καύσιµο φυσικό αέριο στην Αλεξανδρούπολη.

Σε προχωρηµένο στάδιο βρίσκονται οι συζητήσεις µε δύο από τις µεγαλύτερες βι-
οµηχανικές επιχειρήσεις στη χώρα, τον Όµιλο Τιτάν και τη Gastrade, για τη σύναψη 
µακροχρόνιας σύµβασης µε σκοπό την αποκλειστική παραχώρηση χώρου εντός του 
λιµένα Αλεξανδρούπολης ενώ  βρίσκεται ήδη σε εξέλιξη ο διασυνδετήριος αυτοκι-
νητόδροµος που θα συνδέει το εµπορικό λιµάνι της Αλεξανδρούπολης µε την Εγνα-
τία Οδό, ένα έργο προϋπολογισµού 36 εκατ. ευρώ, που έχει ξεκινήσει από τον περα-
σµένο Ιανουάριο και αναµένεται να ολοκληρωθεί το επόµενο διάστηµα.

Αυτοί οι επιχειρηµατικοί κολοσσοί δεν επενδύουν τυχαία και πρόχειρα. Μελε-
τούν, αναλύουν, σχεδιάζουν, προβλέπουν και αποφασίζουν. Ο τόπος µας αναλαµβά-
νει  πρωταγωνιστικό ρόλο στις διεθνείς εξελίξεις. Συγκεντρώνει τα βλέµµατα της πα-
γκόσµιας κοινότητας.

Η Αλεξανδρούπολη πλέον γράφεται µε ΚΕΦΑΛΑΙΑ γράµµατα στον παγκόσµιο 
χάρτη. Εµείς θα κοιτάµε απαθείς; Θα παραµένουµε  ανέτοιµοι και αµέτοχοι; Όχι βέ-
βαια!

Στο χέρι µας είναι να τις αξιοποιήσουµε στον µέγιστο βαθµό µε σοβαρούς και 
υπεύθυνους ανθρώπους στο τιµόνι του ∆ήµου που δεν θα διαψεύδουν τις προσδο-
κίες µας.

Όλοι ΜΑΖΙ θα διαχειριστούµε το ΜΕΛΛΟΝ του τόπου.
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«ΧΡΥΣΑ» ΠΑΝΙΑ/

Μ
ε τίµηµα που ξεπερ-
νά τα 50 εκατ. δολά-
ρια, το σκάφος µε τα 
τρία κατάρτια που 

αγγίζουν το ύψος ενός 20ώροφου 
κτιρίου και το εµβληµατικό µαύ-
ρο γεράκι πάνω στα πανιά του, το 
περίφηµο «Maltese Falcon», που-
λήθηκε. Η Ελενα Αµβροσιάδου, 
η «βασίλισσα των hedge funds» 
και µία από τις 50 ισχυρότερες γυ-
ναίκες στον κόσµο, αποφάσισε 
να δώσει το «Γεράκι της Μάλτας» 
αναζητώντας κάποιο άλλο εξίσου 
πολυτελές και µοναδικό σκαρί.

Οι συνεργάτες της στην εταιρεία 
Pleon Ltd, που διαχειριζόταν το 88 
µέτρων σκάφος, υπέγραψαν εδώ 
και µερικούς µήνες τα συµφωνητι-
κά πώλησης και το «Γεράκι της Μάλ-
τας» άλλαξε ιδιοκτησία. Σύµφω-

να µε πληροφορίες, πρόκειται για 
τον ιταλικό όµιλο The Italian Sea 
Group, που δραστηριοποιείται στην 
κατασκευή και ανακαίνιση θαλαµη-
γών άνω των 50 µέτρων. Iδρυτής και 
διευθύνων σύµβουλος είναι ο Τζιο-
βάνι Κοσταντίνο.

Ο 59χρονος επιχειρηµατίας του 
yachting αγόρασε το εµπορικό σήµα 
των διάσηµων ναυπηγείων Perini 
Navi SpA και πλέον εκµεταλλεύεται 
επιχειρηµατικά τις ιστορικές µάρκες 
Perini και Picchiotti.

Το «Maltese Falcon» είχε κα-
τασκευαστεί στα ναυπηγεία Perini 
Navi το 2006 από τον αείµνη-
στο Αµερικανό πολυεκατοµµυρι-
ούχο Τόµας Πέρκινς της Hewlett-
Packard, προτού καταλήξει τον 
Ιούλιο του 2009 στα χέρια της κυρί-
ας Αµβροσιάδου αντί του ποσού των 

90 εκατ. δολαρίων. 
Σε παλαιότερες δηλώσεις της 

στο «Πρώτο Θέµα» η κυρία Αµβρο-
σιάδου είχε πει σχετικά µε το ιστι-
οφόρο: «Η λειτουργικότητα και η 
οµορφιά συνδυάζονται για να δηµι-
ουργήσουν ένα πολύ εύκολο, άνε-
το και ασφαλές περιβάλλον, όπου 
τα παιδιά και οι ενήλικες µπορούν 
να απολαύσουν τη θάλασσα, τις κα-
ταδύσεις και τα θαλάσσια σπορ. Να 
γνωρίσουν πολιτισµούς και να ζή-
σουν από κοντά την πιο εξελιγµένη 
µορφή της ναυσιπλοΐας. Το “Falcon” 
είναι ένα ιστιοφόρο µε µεγάλο µέγε-
θος, και γι’ αυτό πολύ ασφαλές, ενώ 
ταυτόχρονα είναι φιλικό και φιλόξε-
νο. Το εξαιρετικό πλήρωµα, σε συν-
δυασµό µε τις δυνατότητες του σκά-
φους, παρέχει µια εµπειρία ζωής 
στους φιλοξενούµενους κάθε ηλι-

κίας». Μάλιστα, το ιστιοφόρο όταν 
ανοίγει τα πανιά του θυµίζει έντο-
να τα πλεούµενα που διέσχιζαν τους 
ωκεανούς στα τέλη του 19ου αιώ-
να. Εχοντας, λοιπόν, στα χέρια του 
το σήµα από το ιστορικό Perini Navi, 
ο Ιταλός εκατοµµυριούχος κατέθε-
σε πρόταση αγοράς του «Γερακιού 
της Μάλτας», µε την κάτοχό του να 
την αποδέχεται. Έτσι από τον Νοέµ-
βριο του 2022 µέχρι και πριν από λί-
γο καιρό το σκάφος βρισκόταν για 
πλήρη ανακαίνιση και επισκευή στο 
ναυπηγείο Lusben στην Ιταλία.

«Επιλέξαµε να συνεργαστούµε 
µε το ναυπηγείο Lusben για το έρ-
γο αυτό καθώς είναι ένα από τα κα-
λύτερα ναυπηγεία ανακατασκευής 
στην Ιταλία», δήλωσε στο διαδικτυα-
κό Super Yacht Times ο Πιερ Φρα-
ντσέσκο Καφάρο, project manager 

και καπετάνιος του «Maltese Falcon» 
από τον Απρίλιο του 2022.

Ο κ. Κοσταντίνο σε συνέντευξή 
του µετά την εξαγορά του σήµατος 
Perini είχε παραδεχτεί: «∆ηµιουρ-
γήσαµε µια εξαιρετικά εξειδικευµέ-
νη τεχνική οµάδα στον σχεδιασµό 
των ιστιοπλοϊκών γιοτ που εργάζε-
ται σε όλη την παραγωγή Perini.

Θα αποκαλύψουµε και το νέο 
“Maltese Falcon”, το οποίο θα εί-
ναι τόσο εµβληµατικό και καινοτόµο 
στην αισθητική και την τεχνολογία 
όσο το πρώτο πριν από περίπου 15 
χρόνια, αλλά σε µια εξαιρετικά περι-
βαλλοντικά βιώσιµη έκδοση». Ο Ιτα-
λός καπετάνιος του σκάφους, από την 
πλευρά του, εξήγησε: «Με την ανανέ-
ωση προσπαθούµε να είµαστε πιο βι-
ώσιµοι, να ρυπαίνουµε λιγότερο και 
να κάνουµε λιγότερο θόρυβο».

«ΓΕΡΑΚΙ ΤΗΣ ΜΑΛΤΑΣ» 
Πωλήθηκε για 50.000.000 δολάρια

Η «βασίλισσα των hedge funds» Ελενα Αµβροσιάδου πούλησε το εµβληµατικό
(88 µέτρων) ιστιοφόρο στα ναυπηγεία Perini Navi SpA που το δηµιούργησαν 
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Ο καπετάνιος του «Maltese Falcon» Πιερ 
Φραντσέσκο Καφάρο

Ο νέος ιδιοκτήτης: O Τζιοβάνι Κοσταντίνο, 
ιδρυτής του ιταλικού οµίλου The Italian Sea 
Group

ΠΑΝΩ: Η Ελενα Αµβροσιάδου έχει πανηγυρίσει 18 
διακρίσεις µε το διασηµότερο ιστιοφόρο
ΚΑΤΩ: Η Ελενα Αµβροσιάδου πάνω στα ιστία, που φτάνουν 
ένα 20ώροφο κτίριο

Εικόνες από το πολυτελές εσωτερικό του «Falcon»

Iστία DynaRig
Το «Γεράκι της Μάλτας» διαθέτει τε-
χνολογία DynaRig. Αυτό σηµαίνει 
ότι, εκτός απ’ όλα τα άλλα, προσφέ-
ρει στα ιστία ανθεκτικότητα, ανταπο-
κρίνεται γρήγορα στις εναλλαγές του 
ανέµου, ο χειρισµός τους γίνεται ηλε-
κτρονικά και όχι χειροκίνητα και γι’ 
αυτό χρειάζεται µόνο τον καπετάνιο.

Εξίσου εντυπωσιακό είναι φυ-
σικά και το εσωτερικό του, µε το αί-
θριο που κόβει την ανάσα. Σε αυτό 
ενώνονται τα τρία καταστρώµατα του 
πλοίου µε τη βοήθεια µιας κυκλικής 
σκάλας που περιβάλλει το κεντρι-
κό κατάρτι. ∆ιαθέτει έξι καµπίνες 
guest -µεταξύ των οποίων µια master 
bedroom και µία VIP καµπίνα µε ιδι-
ωτικό κατάστρωµα- στις οποίες µπο-
ρούν να φιλοξενηθούν µε άνεση 12 
καλεσµένοι.

Το γεγονός ότι έχει πλήρωµα 19 
ατόµων καθιστά αυτοµάτως ποιοτι-
κή την παροχή υπηρεσιών. Σύµφω-
να µε τον Ιταλό καπετάνιο, οι νέοι ιδι-
οκτήτες θέλησαν να δώσουν µια νέα 
όψη εξωτερικά και εσωτερικά και γι’ 
αυτό τον λόγο ανέθεσαν στον Ιταλό 
αρχιτέκτονα Εµάνουελ Εσπόζιτο να 
κάνει τις αλλαγές.

Τροποποιήσεις έγιναν στο σα-
λόνι και την κουζίνα, ενώ αλλαγές 
έγιναν στις καµπίνες των φιλοξε-
νούµενων, του πληρώµατος και στα 
καταστρώµατα. «Ήταν µια προκλητι-
κή δουλειά και µια προσπάθεια που 
αφορούσε όλους, λόγω των υψηλών 
προσδοκιών, της πολυπλοκότητας 
του σχεδιασµού και της εκτέλεσής 
του. Το αποτέλεσµα είναι κάτι παρα-
πάνω από ικανοποιητικό χάρη στην 
υποστήριξη της οµάδας των 80 ατό-

µων του Lusben», ανέφερε ο κ. Κα-
φάρο.

Το 2020 στο «Γεράκι της Μάλ-
τας» είχε πραγµατοποιηθεί σειρά 
επισκευών, αλλά όχι όπως τώρα που 
έγινε ριζική ανακαίνιση.

Οι νέοι ιδιοκτήτες, όπως έκανε 
και η κυρία Αµβροσιάδου, θα πα-
ραχωρούν προς ενοικίαση το σκά-
φος, µε το κόστος ναύλωσης να κυ-
µαίνεται από 490.000 έως 580.000 
ευρώ την εβδοµάδα, ανάλογα µε τη 
σεζόν. Μάλιστα η µεσιτική εταιρεία 
Burgess έχει αναλάβει τη ναύλωσή 
του.

«Finest Superyacht Ever»
Αξιοσηµείωτο είναι ότι το «Maltese 
Falcon» έχει κερδίσει πάνω από 18 
διακρίσεις, συµπεριλαµβανοµέ-
νου του τίτλου «Finest Superyacht 

Ever» από το περιοδικό «Superyacht 
World», µε τους λάτρεις των υπερ-
πολυτελών γιοτ να το έχουν ξεχω-
ρίσει όχι µόνο για την υψηλού επι-
πέδου τεχνολογία του, αλλά και για 
τον εντυπωσιακό σχεδιασµό του. 
Επίσης, έχει κερδίσει την πρώτη θέ-
ση στην ψηφοφορία για το Baccarat 
Superyacht World Trophy που έγι-
νε επίσης για λογαριασµό του περι-
οδικού «Superyacht World», ενώ το 
2016 τοποθετήθηκε από το ίδιο έντυ-
πο στο Top 10 του Hall of Fame για 
την τεχνολογία του και το µοναδικό 
του design.

Σύµφωνα µε τον Ιταλό καπετά-
νιο, οι νέοι ιδιοκτήτες όταν αγόρασαν 
και προχώρησαν στη ριζική ανακαί-
νιση του σκάφους είχαν στο µυαλό 
τους ότι δεν αγοράζουν απλώς ένα 
σούπερ γιοτ, αλλά «µια φιλοσοφία 

γύρω από τη θάλασσα».
«Η αλόγιστη χρήση των πλαστι-

κών που ρυπαίνουν τις θάλασσες, 
σε συνδυασµό µε την υπεραλίευ-
ση, µειώνει την αξία ολόκληρου του 
οικοσυστήµατος στη θάλασσα. Για 
τον λόγο αυτό µέσα από το Maltese 
Falcon Foundation θα προωθή-
σουµε ενέργειες για την προστα-
σία των θαλασσών, αλλά και για την 
πρόσβαση σε ανθρώπους που δεν 
έχουν τη δυνατότητα να βρεθούν σε 
ένα ιστιοφόρο όπως το “Falcon”», 
ανέφερε ο κ. Καφάρο που αποκά-
λυψε επίσης ότι στα σχέδια των ιδι-
οκτητών είναι να φιλοξενήσουν 
για κάποιες ηµέρες άτοµα µε ειδι-
κές ανάγκες, όπως είχε γίνει πέρυ-
σι, όταν είχαν προσκαλέσει αθλητές 
των Special Olympics να ταξίδεψαν 
µε το «Falcon» στη Μάλτα. 
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Πάουλα Μπαντόσα: Φωτογραφίζει
την Στέφανο Τσιτσιπά
και τον αποκαλεί  «άντρα της»

Ο
  Σάκ ης Κατσού -
λης  κατάφερε να 
κερδίσει γ ια δεύ-
τερη φορά µετά το 

2021 το τρόπαιο και το χρηµα-
τικό έπαθλο των 100.000 ευρώ.

Φυσικά στο άκουσµα της 
ανακοίνωσης, η Μαριαλένα Ρου-
µελιώτη έσπευσε να αγκαλιάσει 
τον σύντροφό της, τον οποίο στή-
ριζε για νικητή από την πρώτη 
στιγµή που ταξίδεψαν ξανά για 
τον Άγιο ∆οµίνικο.

Ο Σάκης Κατσούλης µη µπο-
ρώντας να πιστέψει ότι αναδεί-
χθηκε νικητής για δεύτερη φορά 
αγκάλιασε τη σύντροφό του και 
τους συµπαίκτες του συγκινηµέ-
νος. Όπως ήταν επόµενο στο κα-
τάµεστο θέατρο στο Γαλάτσι επι-
κράτησε πανικός!

Ο Σάκης δεν έφυγε από τον 
τελικό του Survivor All Star 
µόνο µε 100.000 ευρώ, αλλά 
µε 235.000. Εκτός του επάθλου, 

από την παραµονή του στον Άγιο 
∆οµίνικο, έβγαλε 135.000 ευρώ. 
Πρόκειται για ένα πολύ µεγάλο 
ποσό, ειδικά αν αναλογιστεί κά-
ποιος και τα 135.000 ευρώ που 
έβγαλε η Μαριαλένα.

 «Να αγαπάτε και να αγαπά-

τε βαθιά και ειλικρινά. Να εί-
στε ειλικρινείς. Είναι ένα πολύ 
δύσκολο παιχνίδι, πιστέψτε το. 
Περάσαµε πολύ δύσκολα. Όσοι 
θέλετε να συµµετάσχετε να το 
κάνετε, θα σας αλλάξει τη ζωή. 
∆εν το λέω γιατί κρατάω το τρό-

παιο. Έµαθα πάρα πολλά µέσα 
από αυτό το παιχνίδι. Η αγά-
πη του κόσµου τα λέει όλα. Σας 
ευχαριστώ για όλα, χωρίς εσάς 
δεν θα ήµουν εδώ. Σας λατρεύω 
όλους» ανέφερε ο Σάκης Κα-
τσούλης.

 Ο ΜΕΓΑΛΟΣ ΝΙΚΗΤΗΣ ΤΟΥ SURVIVOR ALL 
STAR ΚΑΙ ΜΕ 235.000 ΕΥΡΩ ΣΤΗΝ ΤΣΕΠΗ!

Στέφανος Τσιτσιπάς και Πάουλα Μπαντό-
σα ζουν τον έρωτά τους και δεν το κρύβουν. 
Αφού ο Έλληνας τενίστας ολοκλήρωσε τις 
υποχρεώσεις του στο Wimbledon, το ζευγά-
ρι πέρασε µαζί µερικές ροµαντικές στιγµές 
στο Λονδίνο.

Έτσι, το βράδυ της Τρίτης οι δυο τους από-
λαυσαν ένα δείπνο, µε την τενίστρια να ανε-
βάζει στα stories του προσωπικού της λογα-
ριασµού στο Instagram µια φωτογραφία του 
Στέφανου, στην οποία ποζάρει χαµογελα-
στός και ευδιάθετος. «Ο άντρας µου» έγρα-
ψε η 25χρονη, συνοδεύοντας τη λεζάντα της 
φωτογραφίας µε µια καρδούλα.

Από τα πιο δηµοφιλή trends στο TikTok 

είναι οι ερωτήσεις που καλούνται ζευγάρια 
ο ένας για τον άλλον, ενώ έχουν κλειστά τα 
µάτια τους.

Φυσικά, από αυτό δεν θα µπορούσαν να 
απουσιάζουν o Στέφανος Τσιτσιπάς, ο οποί-
ος µε την αγαπηµένη του, Πάουλα Μπαντό-
σα στο πλευρό του, προχώρησε σε αποκαλύ-
ψεις για τη σχέση τους. 

Ο διεθνής τενίστας βιώνει µία άκρως 
ευτυχισµένη περίοδο στα προσωπικά του. 
καθώς η Πάουλα του έχει πάρει τα µυαλά, 
όπως καταλαβαίνουµε µέσα από τις συνε-
ντεύξεις του. «Έχω γνωρίσει πολλές γυναί-
κες στη ζωή µου και δεν µε έχει ελκύσει ποτέ 
καµία άλλη τόσο πολύ, δεν έχω βρει ποτέ τό-
ση οµορφιά και τόσο ενδιαφέρον στο µυαλό 
µιας γυναίκας και το είπα στην Πάουλα και 
είµαι χαρούµενος, γιατί άκουσα το ίδιο και 
από εκείνη», είχε αναφέρει πρόσφατα στη 
βρετανική Bild ο Έλληνας αθλητής.

Στο βίντεο που ανέβηκε στο TikTok βλέ-
πουµε το ζευγάρι να απαντά σε διάφορες 
ερωτήσεις όπως το ποιος είπε πρώτος το σ ά-
γαπώ µε την όµορφη Πάουλα να δείχνει µε 
το χέρι της τον Στέφανο Τσιτσιπά.

Κλέλια 
Ανδριολάτου: 
Για διακοπές στα 
Κουφονήσια 

Η ταλαντούχα
ηθοποιός Κλέλια 
Ανδριολάτου µας εντυπωσιάζει 
µε την µεσογειακή της οµορφιά, 
σε µια σειρά από εκθαµβωτικές 
φωτογραφίες.

Η µούσα του Χριστόφορου 
Παπακαλιάτη, που γνωρίσαµε 
µέσα από τον πρωταγωνιστικό 
ρόλο της στο Maestro, αυτές τις 
ηµέρες κάνει τις καλοκαιρινές 
της διακοπές στα αγαπηµένα 
της Κουφονήσια και περνά 
ανέµελες στιγµές µε τις φίλες 
της λίγο πριν επιστρέψει στα 
γυρίσµατα για τη δεύτερη σεζόν 
της σειράς.

Τα στιγµιότυπα, που 
δηµοσιεύει στα social media 
έχουν γίνει αντικείµενο 
θαυµασµού από τους 285 
χιλιάδες θαυµαστές της, που την 
ακολουθούν πιστά.

Η οµορφιά της 26χρονης 
είναι µοναδική. Κάθε της 
ανάρτηση καθηλώνει και 
αποδεικνύει γιατί θεωρείται µία 
από τις πιο όµορφες ηθοποιούς.

Στις τελευταίες της 
αναρτήσεις ποζάρει δίπλα στη 
θάλασσα και εντυπωσιάζει. 

Μέσα από τα social media, 
η Κλέλια Ανδριολάτου κρατά 
καθηµερινή επαφή µε τους 
followers της και ανεβάζει 
συνεχώς φωτογραφίες από τις 
διακοπές της. 

ΣΑΚΗΣ ΚΑΤΣΟΥΛΗΣ

Με αφορµή την πρεµιέρα της πολυαναµενόµενης 
ταινίας «Barbie» µε τη Μάργκοτ Ρόµπι και τον Ρά-
ιαν Γκόσλινγκ, τα social media έχουν «γεµίσει» από 
σχετικές αναρτήσεις.

Η Γαρυφαλλιά Καληφώνη µε τη σειρά της, ανέ-
βασε τις δικές της «Barbie» φωτογραφίες σε λίγο 
πιο... µακάβριο τόνο. Μέσα από το προφίλ της στο 
Instagram, το µοντέλο πόζαρε µε ένα µαύρο µα-
κρύ φόρεµα. Η Γαρυφαλλιά Καληφώνη βρίσκεται 
σε ένα µέρος ειδικά διαµορφωµένο για να θυµίζει 
το σπίτι της δηµοφιλούς κούκλας µε το ροζ και του 
φουξ, να πρωταγωνιστούν. Πίνει το ποτό της και δι-
ασκεδάζει µε έναν φίλο της. 

Σε άλλο στιγµιότυπο της ίδιας δηµοσίευσης, η 
ίδια ποζάρει ξαπλωµένη σε ένα γκρι στρώµα, µε ένα 
χρυσό µάξι φόρεµα. Στη λεζάντα της δηµοσίευσής 
της, έγραψε: «Η Barbie χήρα».

Γαρυφαλλιά Καληφώνη: 
Ντύθηκε... Barbie χήρα



Η
 Ελένη Φουρέιρα διατηρεί έναν από 
τους πιο δηµοφιλείς λογαριασµούς 
στο ελληνικό Instagram, µετρώντας 
1,3 εκατοµµύρια ακολούθους. 

Οι αναρτήσεις της περιλαµβάνουν ως επί το 
πλείστον, φωτογραφίες της από λαµπερές εµ-
φανίσεις, όπως για παράδειγµα, τα στιγµιότυπα 
από τα µουσικά βραβεία Mad που διεξήχθησαν 
πριν από λίγο καιρό.

Τη ∆ευτέρα 10 Ιουλίου, ωστόσο, η Ελένη 
Φουρέιρα έκανε µία διαφορετική ανάρτηση. 
Μέσα από Instagram story, ανέβασε ένα βίντεο 
µε την ίδια να µιλά στο κοινό της, αναφορικά µε 
την επικείµενη συναυλία της στο νησί της Ρό-
δου. Στο συγκεκριµένο κλιπ, η Ελένη Φουρέ-
ιρα εµφανίστηκε χωρίς ίχνος µακιγιάζ, δείχνο-
ντας πώς είναι το πρόσωπό της χωρίς να φορά 
make up, κραγιόν ρουζ και άλλα καλλυντικά.
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Μαριάντα Πιερίδη: Ποζάρει με μαγιό
στη Βουλιαγμένη 

Ο Χρήστος Αυγερινός πέθα-
νε σε ηλικία 70 ετών, ενώ νοση-
λευόταν στο ΑΧΕΠΑ µε κορω-
νοϊό. Πρόκειται για τον άνθρωπο 
που έγινε ιδιαίτερα γνωστός κα-
τά τη διάρκεια των 80’s και των 
90’s και είχε σηµειώσει µεγά-
λη επιτυχία µε το τραγούδι «Για 
τα µάτια του κόσµου». Την εί-
δηση του θανάτου του Χρήστου 
Αυγερινού έκανε γνωστή µέσω 
του Facebook ο ηθοποιός Πάνος 
Σουπιάδης.
Η σύζυγός του Σοφία Μακρή, 
µίλησε για το προσκύνηµα του 
τραγουδιστή και το διάστηµα της 
νοσηλείας του. «Στις 30 Μαΐου 
βρισκόµασταν για προσκύνηµα 
στον Αρχάγγελο και ήταν µια χα-
ρά. Μετά κόλλησε Covid και ει-
σήχθη επειγόντως στη Μονάδα 
Εντατικής Θεραπείας του Νοσο-
κοµείου ΑΧΕΠΑ. Ο Χρήστος 
και εγώ δεν ήµασταν εµβολια-
σµένοι κατά του Covid. Από προ-
σωπική πεποίθηση… Στεγνώ-
σαµε εδώ και 15 µέρες (από τη 
στεναχώρια). Λένε ότι ο Covid 
κόπασε, όµως υπάρχει. Είναι ζω-
ντανός! Μας πήρε τον άνθρω-
πό µας. Υπήρξαµε µαζί 40 αγα-
πηµένα χρόνια και αποκτήσαµε 
δύο παιδιά… Αυτό τα λέει όλα. 
Είχε την ιστορία του ο Χρήστος. 
∆εν θέλω να πω τίποτα άλλο. 
Ας υπάρξει σεβασµός στη µνή-
µη του…» είπε η Σοφία Μα-
κρή. Η κηδεία του Χρήστου Αυ-
γερινού πραγµατοποιήθηκε το 
πρωί της Τρίτης 11 Ιουλίου, στις 
11 το πρωί, στον Ναό της Πανα-
γίας Λαοδηγήτριας της Θεσσα-
λονίκης.

Χρήστος 
Αυγερινός: 
«Δεν ήμασταν 
εμβολιασμένοι 
κατά του 
κορωνοϊού» 
είπε η σύζυγός του

Η Rikkie Valerie Kolle κα-
τάφερε να γίνει η πρώτη τρανς 
που στέφθηκε Μις Ολλαν-
δία και να κεντρίσει το ενδια-
φέρον των µέσων µαζικής ενη-
µέρωσης παγκοσµίως.

Η στέψη της 22χρονης ξέ-
γραψε ιστορία για τη θέση της 
ΛΟΑΤΚΙ+ κοινότητας στη βι-
οµηχανία της οµορφιάς, αλ-
λά δεν άρεσε σε όλους. Ανά-
µεσα στους οργισµένους µε τη 
διάκριση του µοντέλου, είναι 
η Καίτη Φίνου.

Το βράδυ της ∆ευτέρας 
10 Ιουλίου ξέσπασε µέσω 
Instagram, γράφοντας, µεταξύ 
άλλων, που κέρδισε στον δια-
γωνισµό οµορφιάς, µία τρανς.

«Γιατί έγιναν τόσοι αγώνες 
για να ψηφίζουν οι γυναίκες, 
να έχουν τα ίδια δικαιώµατα µε 
τους άντρες, υπέστησαν κακο-
ποιήσεις σε δουλειά και στον 
οικογενειακό τους κύκλο…
φυλακίστηκαν για τα πιστεύω 
τους, βασανίστηκαν, εκδιώ-
χθηκαν…. Η ∆ιεθνής Ηµέρα 

της Γυναίκας γιορτάζεται κά-
θε χρόνο 8 Μαρτίου……..για-
τί λοιπόν έγιναν τόσες θυσί-
ες; Για να βγει Μις Ολλανδία 
2023 τρανς; µε ΑΝΤΡΙΚΟ ΜΟ-
ΡΙΟ(άρα άντρας) και µάλιστα 
να χειροκροτούν οι πολλοί για 
να µην χαρακτηρισθούν οµο-
φοβικοί, φασίστες…. ταµπέλες 
που δυστυχώς σταυρώνουν 
αντιλήψεις, πεποιθήσεις, είναι 
µη δηµοκρατικές… Η άποψή 
µου; Υπάρχουν και όρια» έγρα-
ψε η Καίτη Φίνου.

Καίτη Φίνου: Ξέσπασε στο Instagram - 
«Γιατί να βγει Μις Ολλανδία τρανς με ανδρικό μόριο;»

ΕΛΕΝΗ ΦΟΥΡΕΪΡΑ 
ΑΒΑΦΗ ΣΤΟ INSTAGRAM 

Η ΤΡΑΓΟΥ∆ΙΣΤΡΙΑ

LIFE STYLE/

Η Μαριάντα Πιερίδη περνά το κα-
λοκαίρι της στην Αθήνα, µιας και οι 
επαγγελµατικές της υποχρεώσεις 
δεν τις επιτρέπουν να αναχωρήσει µε 
προορισµό κάποιο νησί.

Ο λόγος δεν είναι άλλος από την 
εκποµπή «Καλοκαίρι Yes» στην οποία 
συµµετέχει, µαζί µε τον Τριαντάφυλ-
λο και τη Φελίσια Τσαλαπάτη στο 
Open.

Παρόλα αυτά, η τραγουδίστρια 
πηγαίνει για µπάνιο στη θάλασσα. 
Πρόσφατα, εθεάθη σε παραλία της 
Βουλιαγµένης, να απολαµβάνει τον 
καφέ της.

Φορώντας ένα µπικίνι και έχο-
ντας τα µαλλιά της πιασµένα σε κο-
τσίδα, η Μαριάντα Πιερίδη χαµογελά 
στον φωτογραφικό φακό, λίγο πριν 
βουτήξει στη θάλασσα.
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Ο
Τόνι Βιλένα παραχώρησε την 
πρώτη συνέντευξή του ως ποδο-
σφαιριστής του Παναθηναϊκού 
στο PAO TV. Ο Ολλανδός µέσος 

επισκέφθηκε το «Απόστολος Νικολαΐδης» που 
θα γίνει το νέο ποδοσφαιρικό «σπίτι» του για τα 
επόµενα 4 χρόνια, υπογράµµισε πως πήρε µία 
εύκολη απόφαση µε τη µεταγραφή του στους 
«πράσινους», ενώ αναφέρθηκε ακόµη στο µε-
γάλο όραµα που έχει το κλαµπ για τα επόµενα 
5 χρόνια µε την κατασκευή του νέου γηπέδου 
στον Βοτανικό, συµπληρώνοντας πως «ήρθα 
για να κερδίσω τίτλους».

Αναλυτικά η πρώτη συνέντευξη του Τόνι 
Βιλένα στο PAO TV:
■ Ποιοι ήταν οι βασικοί λόγοι που σε 
ώθησαν να πάρεις την απόφαση για να 
αγωνιστείς στον Παναθηναϊκό;
«Όταν πληροφορήθηκα για το ενδιαφέρον του 
Παναθηναϊκού, ήρθαν σε µένα µε ένα ξεκά-
θαρο πλάνο. Ο σύλλογος έχει όραµα για την 
επόµενη πενταετία. Επίσης κατασκευάζουν 
νέο γήπεδο, κάτι που είναι καλό για τον σύλ-

λογο. Γνωρίζω ότι ο Παναθηναϊκός είναι ένας 
πολύ µεγάλος σύλλογος».
■ Προσπάθησες να αντλήσεις πληροφο-
ρίες για τη νέα οµάδα σου;
«Ναι, βέβαια. Μίλησα µε τον Μπαρτ Σένκε-
φελντ, αφού τον γνωρίζω από τότε που έπαιζα 
στη Φέγενορντ. Τον ρώτησα κάποια πράγµα-
τα και µε βοήθησε».
■ Θεωρείς ότι ήταν εύκολη απόφαση για 
σένα και την οικογένεια σου να αλλάξεις 
χώρα και να έρθεις στον Παναθηναϊκό;
«Ναι, δεν ήταν δύσκολη απόφαση. Στο ποδό-
σφαιρο µπορείς να κινηθείς γρήγορα. Τώρα 
ήταν η στιγµή να έρθω στην Ελλάδα. Εγώ και 
η οικογένεια µου είµαστε χαρούµενοι που βρι-
σκόµαστε εδώ. Ανυποµονώ να ξεκινήσω».
■ Ποια είναι τα κίνητρά σου σε προσωπι-
κό επίπεδο;
«Όπως είπα και πριν, είναι ένας πολύ µε-
γάλος σύλλογος. Πρέπει να παίξουµε για 
να κερδίσουµε τίτλους. Τώρα θα αγωνι-
στούµε στα προκριµατικά του Champions 
League και είναι κι αυτό σηµαντικό. Όλα 

κινούνται γύρω από τους τίτλους, γιατί ο 
Παναθηναϊκός είναι µεγάλη οµάδα και 
οφείλει να µάχεται για τίτλους. Γι’ αυτό 
ήρθα, για να κερδίσω τίτλους».
■ Σου έλειψε αυτό το κυνήγι τίτλων;
«Ναι. η τελευταία φορά που κέρδισα τίτλους 
ήταν στη Φέγενορντ, µετά δεν είχα άλλους. 
Οπότε µου δίνει κίνητρο και είµαι πεινασµέ-
νος για να κερδίσω τίτλους και δώσω µάχη 
γι’ αυτό».
■  -Τι µπορούν να περιµένουν από σένα 
οι φίλαθλοι;
«Πάντα δίνω το 100% για την οµάδα, για τον 
σύλλογο. Θα προσπαθήσω να σκοράρω, να 
δώσω ασίστ, να βοηθήσω την οµάδα να µε-
γαλώσει ακόµη περισσότερο µε την εµπειρία 
µου. Θα δώσω µάχη».
■ Εάν υποθέσουµε ότι έχεις απέναντί σου 
κάποιον που δεν σε γνωρίζει αγωνιστικά, 
τι θα του έλεγες;
«∆εν µου αρέσει να µιλάω για τον εαυτό µου. 
Θέλω να το δείξω στο γήπεδο µε τα δύο πόδια 
µου και µετά θα δουν όλοι».

Επένδυση στο µέλλον έκανε η Πα-
ρί Σεν Ζερµέν, που υπέγραψε πενταε-
τές συµβόλαιο συνεργασίας µε τον Σερ 
Εντούρ. Ο 18χρονος µέσος, γεννηµένος 
στην Ιταλία µε καταγωγή από τη Σενε-
γάλη, ανήκε την τελευταία τριετία στην 
Μπενφίκα και έκανε το επαγγελµατι-
κό ντεµπούτο του τον περασµένο Μάρ-
τιο. Νωρίτερα, είχε περάσει από τις ακα-
δηµίες της Μπρέσια και της Αταλάντα, 
πριν µετακοµίσει στη Λισαβόνα. Είναι 
διεθνής µε τις «µικρές» εθνικές οµάδες 
της Ιταλίας και αυτές τις ηµέρες µετέχει 
µε τη «σκουάντρα ατζούρα» στο Ευρω-
παϊκό Πρωτάθληµα Νέων, στη Μάλτα.

Ο Εντούρ εντάσσεται στους πρωτα-
θλητές Γαλλίας ως ελεύθερος και απο-
τελεί την έκτη φετινή µεταγραφή τους, 
τη στιγµή που το... σίριαλ µε την παραµο-
νή ή όχι του Κιλιάν Μπαπέ συνεχίζεται.

O 18χρονος 
Εντούρ στην Παρί 

Σεν Ζερμέν

«Ερυθρόλευκοι» Ιμπόρα και Κίνι
Παίκτης του Ολυµπιακού ο Βιθέντε Ιµπόρα. 
Ο 35χρονος Ισπανός µέσος ξεκίνησε την καριέ-
ρα του από τη Λεβάντε και έκανε το επαγγελµατι-
κό ντεµπούτο του την περίοδο 2007-08. Μετά από 
225 συµµετοχές στην οµάδα από τη Βαλένθια (εκ 
των οποίων 97 στη La Liga και 12 στο Europa 
League), µετακόµισε το 2013 στη Σεβίλη, όπου 
παρέµεινε για τέσσερα χρόνια, έγινε αρχηγός της 
οµάδας, κατέκτησε τρία διαδοχικά Europa League 
(2013-2014, 2014-2015, 2015-2016) και πραγµα-
τοποίησε συνολικά 173 εµφανίσεις, µε απολογι-
σµό 30 γκολ.

Τον Ιούλιο του 2017 πήρε µεταγραφή στη Λέ-
στερ, µε την οποία έκανε 37 συµµετοχές και πέτυχε 
τέσσερα γκολ. Τον Ιανουάριο του 2019 υπέγραψε 

για 4,5 χρόνια στη Βιγιαρεάλ, η οποία τον αγόρα-
σε από τη Λέστερ. Σε 104 συµµετοχές σηµείωσε 
πέντε γκολ και κατέκτησε το Europa League της 
σεζόν 2020-2021. Τον Ιούλιο του 2022 επέστρε-
ψε στη Λεβάντε ως δανεικός, κλείνοντας τη σε-
ζόν που ολοκληρώθηκε µε 43 συµµετοχές και δύο 
γκολ.

Καθ’  όλη τη διάρκεια της σηµαντικής του κα-
ριέρας έχει καταγράψει 296 συµµετοχές στην κο-
ρυφαία κατηγορία του ισπανικού ποδοσφαίρου, 
έχει αγωνιστεί σε 27 παιχνίδια στην Premier 
League και σε 65 σε Champions League, Europa 
League και UEFA Super Cup.

Μετά τον Βιθέντε Ιµπόρα, ο Ολυµπιακός επι-
σηµοποίησε και τη συµφωνία του µε τον Κίνι. Ο 

Χοακίν Χοσέ Μαρίν Ρουθ, όπως είναι το κανονι-
κό όνοµά του, είναι 34 ετών και καλύπτει τη θέση 
του δεξιού µπακ. Γεννήθηκε στην Κόρδοβα και 
σε µικρή ηλικία αγωνίστηκε στις Σένεκα, Αντε-
κέρα και Λουθένα, ενώ τη διετία 2012-2014 πέρα-
σε από τη δεύτερη οµάδα της Ρεάλ Μαδρίτης, την 
Καστίγια. Το 2014 υπέγραψε στη Ράγιο Βαγεκά-
νο, µε την οποία σε τρεις σεζόν αγωνίστηκε σε 77 
παιχνίδια. Από το 2017 µέχρι και την περασµένη 
σεζόν έπαιξε στη Γρανάδα, µε συνολικό απολογι-
σµό 142 συµµετοχές, εκ των οποίων οι 104 αγώ-
νες στη La Liga. Προέρχεται από «γεµάτη» σεζόν 
(31 συµµετοχές), κατά την οποία βοήθησε τη Γρα-
νάδα να κατακτήσει το πρωτάθληµα της δεύτερης 
κατηγορίας και την επάνοδο στη La Liga.

ΒΙΛΕΝΑ «Το κλαμπ έχει όραμα 
για την επόμενη πενταετία»
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Λ
ίγη ώρα αφότου η Παρ-
τιζάν αποχαιρέτησε µέ-
σω social media τον 
Ιωάννη Παπαπέτρου, 

ευχαριστώντας τον για την προσφο-
ρά του στην παρελθούσα σεζόν, ο δι-
εθνής φόργουορντ επέστρεψε και... 
τυπικά στον Παναθηναϊκό, µε την 
«πράσινη» ΚΑΕ να ανακοινώνει 
την απόκτησή του για την προσεχή 
διετία. Ο 29χρονος άσος ετοιµάζε-
ται πλέον για τη δεύτερη θητεία του 
στο «τριφύλλι», όπου αγωνίστηκε 
επίσης την τετραετία 2018-22. Στις 
πρώτες δηλώσεις του µετά την επι-
στροφή του στον Παναθηναϊκό, ο 
Παπαπέτρου δήλωσε χαρούµενος, 
ενώ τόνισε πως υπάρχει «µεγάλος 
ενθουσιασµός και τεράστιο κίνητρο 
από µέρους µου».

Συγκεκριµένα, το νέο µεταγρα-
φικό απόκτηµα του Παναθηναϊκού 
δήλωσε στην ιστοσελίδα του συλ-
λόγου: «Είµαι πάρα πολύ χαρούµε-
νος που επέστρεψα στην οικογένειά 
µου. Υπάρχει µεγάλος ενθουσια-
σµός και τεράστιο κίνητρο από µέ-
ρους µου. ∆εν θέλω να πω πολλά 
τώρα, τα υπόλοιπα θα τα πούµε στο 
γήπεδο. Θα ήθελα µέσα από την 
καρδιά µου να ευχαριστήσω τον κ. 
∆ηµήτρη Γιαννακόπουλο, τον οργα-
νισµό του Παναθηναϊκού αλλά και 
τον κόσµο για την αγάπη που δεί-
χνουν προς το πρόσωπό µου. Ραντε-
βού στο ΟΑΚΑ».

Η ανακοίνωση της ΚΑΕ Πανα-
θηναϊκός για τον Ιωάννη Παπαπέ-
τρου έχει ως εξής:

«Η ΚΑΕ Παναθηναϊκός ανα-

κοινώνει την επιστροφή του Ιωάν-
νη Παπαπέτρου στην οµάδα µας για 
τα επόµενα δύο χρόνια.

Ο Ιωάννης Παπαπέτρου γεν-
νήθηκε στις 30 Μαρτίου 1994 στην 
Πάτρα, έχει ύψος 2.07µ. και αγωνί-
ζεται στις θέσεις των φόργουορντ. 
Είναι γιος του παλαίµαχου άσου 
του Παναθηναϊκού, Αργύρη Παπα-
πέτρου και ξεκίνησε την µπασκετι-
κή του καριέρα από τις ακαδηµίες 
του Ηλυσιακού. Σε ηλικία 16 ετών 

πραγµατοποίησε το υπερατλαντικό 
ταξίδι και ολοκλήρωσε στη Florida 
Air Academy τις υποχρεωτικές βαθ-
µίδες εκπαίδευσης.

Το 2012, ο Παπαπέτρου εισή-
χθη στο Πανεπιστήµιο του Texas και 
αγωνίστηκε στο Κολεγιακό Πρω-
τάθληµα µε τη φανέλα των Texas 
Longhorns. Την επόµενη σεζόν εί-
χε 8.2 πόντους, 4.4 ριµπάουντ και 
1.2 ασίστ κατά µέσο όρο σε 34 µατς 
στο NCAA.

Τον Αύγουστο του 2013 ο Ιωάν-
νης Παπαπέτρου επέστρεψε στην 
Ελλάδα και υπέγραψε συµβόλαιο 
συνεργασίας µε τον Ολυµπιακό. Με 
τους ερυθρόλευκους κατέκτησε δύο 
πρωταθλήµατα Ελλάδος (2015 και 
2016) και ένα ∆ιηπειρωτικό Κύπελ-
λο (2013). Τη σεζόν 2017-18 µέτρη-
σε 6.8 πόντους και 3.6 ριµπάουντ σε 
21:57 λεπτά συµµετοχής κατά µέσο 
όρο ανά αγώνα στην Euroleague, 
ενώ στο Ελληνικό πρωτάθληµα εί-

χε 8.9 πόντους και 3.6 ριµπάουντ σε 
20:27 λεπτά συµµετοχής κατά µέσο 
όρο ανά µατς.

Το καλοκαίρι του 2018 υπέγρα-
ψε συµβόλαιο συνεργασίας µε τον 
Παναθηναϊκό όπου αγωνίστηκε 
µέχρι το καλοκαίρι του 2022 κατα-
κτώντας µαζί του 3 Πρωταθλήµατα 
Ελλάδος (2019, 2020, 2021), 2 Κύ-
πελλα (2019, 2021) και 1 Σούπερ 
Καπ (2021).

Τη σεζόν 2021-2022 µέτρησε µε 
τον Παναθηναϊκό 12 πόντους, 3.2 ρι-
µπάουντ και 2.5 ασίστ κατά µέσο όρο 
στη Eurolreague και 12.8 πόντους, 
3.7 ριµπάουντ και 2.2 ασίστ ανά αγώ-
να στο ελληνικό πρωτάθληµα.

Στις 19 Ιουλίου του 2022 υπέ-
γραψε στην Partizan Mozzart Bet 
Belgrade µε την οποία κατέκτησε την 
Αδριατική Λίγκα, έχοντας 7.2 πό-
ντους, 2.4 ριµπάουντ και 1.7 ασίστ ανά 
µατς. Ο Ιωάννης Παπαπέτρου απο-
τελεί µέλος των Εθνικών Οµάδων 
από πολύ µικρή ηλικία. Έχει αγω-
νιστεί στο Ευρωπαϊκό Πρωτάθληµα 
U16 του 2009 και του 2010, καθώς 
επίσης και στο Ευρωπαϊκό Πρωτά-
θληµα U20 του 2013, στο οποίο εί-
χε κατά µέσο όρο 15.9 πόντους, 5.3 
ριµπάουντ και 1.6 ασίστ ανά αγώνα.

Από το 2016 αγωνίζεται στην 
Εθνική Ανδρών, συµµετέχοντας στο 
Προολυµπιακό τουρνουά στο Τορί-
νο. Επίσης, συµµετείχε στο Ευρω-
µπάσκετ του 2017 και στο Παγκό-
σµιο Κύπελλο του 2019 στην Κίνα. 
Αγωνίστηκε επίσης στο Ευρωµπά-
σκετ 2022, στο οποίο η Εθνική έφτα-
σε µέχρι τα προηµιτελικά».

ΞΑΝΑ «ΠΡΑΣΙΝΟΣ» 
Ο ΠΑΠΑΠΕΤΡΟΥ

Σε οριστική συµφωνία µε την Ατλέτικο Πα-
ραναένσε έφτασε η Μπαρτσελόνα, καταφέρνο-
ντας να εξασφαλίσει ένα από τα µεγαλύτερα τα-
λέντα του παγκοσµίου ποδοσφαίρου. Ο λόγος 
για τον Βίτορ Ρόκε, ο οποίος θα παραµείνει γι’ 
ακόµη µία χρονιά στη Βραζιλία και θα ενταχθεί 
στους «µπλαουγκράνα» την περίοδο 2024-25, µε 
συµβόλαιο ως το 2031 και ρήτρα αποδέσµευσης 
ύψους 500 εκατ. ευρώ. Οι πρωταθλητές Ισπανί-
ας ελπίζουν ότι ο νεαρός επιθετικός µπορεί να 
αποτελέσει εν ευθέτω χρόνω τον αντικαταστάτη 
του Ρόµπερτ Λεβαντόφσκι, ο οποίος τον επόµε-

νο µήνα κλείνει τα 35. Σύµφωνα µε τον ισπανικό 
Τύπο, οι Καταλανοί θα καταβάλλουν σε πρώτη 
φάση 40 εκατ. ευρώ στην Ατλέτικο Παραναένσε, 
αλλά το ποσό της µεταγραφής µπορεί να ανέλθει 
ως τα 61 εκατ., µε τα διάφορα µπόνους.

Ο 18χρονος Βίτορ Ρόκε µετράει ήδη 66 συµ-
µετοχές και 22 γκολ µε την Ατλέτικο Παραναέν-
σε, την οποία βοήθησε να φτάσει ως τον τελικό 
του Κόπα Λιµπερταδόρες το 2022. Τον περασµέ-
νο Μάρτιο πραγµατοποίησε το ντεµπούτο του µε 
την εθνική ανδρών της Βραζιλίας, σε φιλικό µε 
το Μαρόκο.

Η Μπαρτσελόνα «καπάρωσε» τον 18χρονο Βίτορ Ρόκε ως το 2031



Έ
να χάπι φαίνεται ότι µειώνει 
κατά 50% τον κίνδυνο θανά-
του από µια συγκεκριµένη 
µορφή του πνεύµονα, εφόσον 

λαµβάνεται καθηµερινά έπειτα από τη χει-
ρουργική επέµβαση για την αφαίρεση του 
όγκου, σύµφωνα µε τα «εντυπωσιακά» απο-
τελέσµατα µιας κλινικής δοκιµής.

Τα αποτελέσµατα αυτά παρουσιάστηκαν 
σήµερα στο Σικάγο, στο συνέδριο της Αµε-
ρικανικής Εταιρείας Κλινικής Ογκολογίας 
(ASCO). Ο καρκίνος του πνεύµονα είναι ο 
τύπος καρκίνου που προκαλεί τους περισ-
σότερους θανάτους από οποιονδήποτε άλ-
λο, περίπου 1,8 εκατ. κάθε χρόνο σε όλον 
τον κόσµο.

Η οσιµερτινίµπη, φάρµακο που ανα-
πτύχθηκε από την εταιρεία AstraZeneca, 
(κυκλοφορεί µε την εµπορική ονοµασία 
Tagrisso), στοχεύει µια συγκεκριµένη µορ-
φή καρκίνου του πνεύµονα, τον µη µικροκυτ-
ταρικό (ΜΜΚΠ) σε ασθενείς που εµφανί-
ζουν µια ιδιαίτερη µετάλλαξη. Η µετάλλαξη 
αυτή στον υποδοχέα του επιδερµικού αυξητι-
κού παράγοντα (EGF), εµφανίζεται στο 10-
25% των ασθενών στις ΗΠΑ και την Ευρώ-

πη και στο 30-40% στην Ασία. Στην κλινική 
δοκιµή συµµετείχαν 680 ασθενείς σε στάδια 
από 1b έως 3a, από 20 χώρες. Οι ασθενείς 
υποβάλλονταν πρώτα σε χειρουργική επέµ-
βαση για την αφαίρεση του όγκου και στη 
συνέχεια οι µισοί λάµβαναν το φάρµακο και 
οι υπόλοιποι ένα ψευδοφάρµακο.

Σε όσους λάµβαναν το φάρµακο παρατη-
ρήθηκε µείωση του κινδύνου θανάτου κατά 
51%, σε σύγκριση µε εκείνους στους οποίους 
χορηγήθηκε ψευδοφάρµακο. Στην πενταετία, 
το 88% των ασθενών που έλαβαν το φάρµα-
κο ήταν ακόµη ζωντανοί, σε σύγκριση µε το 
78% εκείνων που πήραν το ψευδοφάρµακο.

Τα στοιχεία αυτά είναι «εντυπωσιακά» 
ανέφερε σε ανακοίνωσή του ο Ρόι Χερµπστ, 
του Πανεπιστηµίου του Γέιλ, που παρουσία-
σε τα αποτελέσµατα στο συνέδριο. Το φάρ-
µακο εµποδίζει τις µεταστάσεις στον εγκέφα-
λο, το ήπαρ και τα οστά, ανέφερε επίσης, στη 
συνέντευξη τύπου που παραχώρησε.

Περίπου το ένα τρίτο αυτών των µη µι-
κροκυτταρικών καρκίνων που πνεύµονα εί-
ναι χειρουργήσιµοι, σηµείωσε.

«Είναι δύσκολο να εκτιµήσω κατά πόσο 
είναι σηµαντικά τα αποτελέσµατα», σχολία-

σε ωστόσο ο Νέιθαν Πένελ, του Κλινικού 
Ιδρύµατος του Κλίβελαντ, που δεν συµµε-
τείχε στη µελέτη. «Έχουµε µπει στην επο-
χή των εξατοµικευµένων θεραπειών για τους 
ασθενείς σε πρώιµο στάδιο» και «θα έπρεπε 
να κλείσουµε την πόρτα σε πανοµοιότυπες 
θεραπείες για όλους», πρόσθεσε. Η οσιµερ-
τινίµπη κυκλοφορεί ήδη σε δεκάδες χώ-
ρες και έχει χορηγηθεί σε σχεδόν 700.000 
ανθρώπους, σύµφωνα µε την εταιρεία 
AstraZeneca. Στις ΗΠΑ, δόθηκε έγκριση 
το 2020, µε βάση προηγούµενα στοιχεία που 
έδειχναν ότι βελτίωνε τον χρόνο επιβίωσης 

των ασθενών χωρίς υποτροπή του καρκίνου. 
Ο Ρόι Χερµπστ εξήγησε ότι δεν έχουν υιοθε-
τήσει όλοι οι γιατροί τη θεραπεία αυτή, για-
τί περίµεναν τα αποτελέσµατα µιας ευρύτε-
ρης µελέτης.

Υπογράµµισε επίσης ότι είναι αναγκαίο 
να εξετάζονται οι ασθενείς για να διαπιστώ-
νεται εάν φέρουν τη µετάλλαξη EGF. «∆ι-
αφορετικά, δεν µπορούµε να χρησιµοποι-
ήσουµε αυτή τη νέα θεραπεία», τόνισε ο 
ογκολόγος. Στις παρενέργειες της οσιµερτι-
νίµπης περιλαµβάνονται η κόπωση, τα εξαν-
θήµατα και η διάρροια.
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Σύνδεση μεταξύ της υγείας της καρδιάς και
του εγκεφάλου εντοπίζει βρετανική έρευνα
Την αλληλένδετη φύση της υγείας της καρ-
διάς και του εγκεφάλου στον άνθρωπο εντό-
πισε έρευνα σε 40.000 άτοµα, που δηµοσιεύ-
εται στο περιοδικό «Science».

Οι καρδιαγγειακές παθήσεις έχουν ενο-
χοποιηθεί για διάφορες εγκεφαλικές πα-
θήσεις, συµπεριλαµβανοµένων των εγκε-
φαλικών επεισοδίων, της άνοιας και της 
γνωστικής εξασθένησης. Επίσης, οι ασθε-
νείς µε ψυχικές και γνωστικές διαταραχές, 
όπως η σχιζοφρένεια, η κατάθλιψη και η 
επιληψία, εµφανίζουν αυξηµένη συχνότη-
τα καρδιαγγειακών παθήσεων. Ωστόσο, η 
φύση αυτών των συνδέσεων ήταν ασαφής 
και η νέα έρευνα διερεύνησε τις φαινοτυπι-
κές και γενετικές συνδέσεις καρδιάς-εγκε-
φάλου, χρησιµοποιώντας δεδοµένα µαγνη-

τικής τοµογραφίας πολλαπλών οργάνων 
από περισσότερους από 40.000 συµµετέ-

χοντες στη βάση ιατρικών δεδοµένων της 
Βρετανίας Biobank. Οι ερευνητές εντόπι-

σαν µια σειρά από συσχετίσεις µεταξύ της 
δοµής και της λειτουργίας τόσο της καρδιάς 
όσο και του εγκεφάλου. Για παράδειγµα, το 
µεγαλύτερο πάχος του τοιχώµατος του µυο-
καρδίου συσχετίστηκε µε µεγαλύτερο όγκο 
του υποφλοιώδους του εγκεφάλου. Επιπλέ-
ον, µια µελέτη συσχέτισης σε επίπεδο γονι-
διώµατος των καρδιακών χαρακτηριστικών 
αποκάλυψε τόπους που σχετίζονται επίσης 
µε σύνθετες νευρολογικές παθήσεις. Τα ευ-
ρήµατα υποδηλώνουν ότι οι γενετικές αλλα-
γές που σχετίζονται µε τις καρδιακές παθή-
σεις µπορεί να συµβάλλουν αιτιωδώς στις 
εγκεφαλικές διαταραχές.

Τα ευρήµατα θα µπορούσαν να βοηθή-
σουν στον εντοπισµό νέων πιθανών θερα-
πευτικών στόχων.

Θετικά αποτελέσµατα κλινικής δοκιµής φαρµάκου 
για τον µη µικροκυτταρικό καρκίνο του πνεύµονα
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Στις 17 η Νέα Σελήνη στον Καρκίνο, φέρνοντας µαζί της αρκετά δώρα. Θα αποκατασταθούν οι ισορροπίες σε σχέσεις και σχέδια, ενώ ο 
κοινωνικός σας τοµέας γίνεται πιο ανθηρός. Φροντίστε να είστε συγκεκριµένοι στα «θέλω» και τις επιλογές σας, καθώς και να τακτοποιήσετε 

τυχόν εκκρεµότητες οικονοµικές ή νοµικές. Ευνοούνται περισσότερο τα ζώδια του παρορµητικού σταυρού του δευτέρου δεκαηµέρου 
(Κριός, Καρκίνος, Ζυγός, Αιγόκερος), αλλά και όσοι έχουν ωροσκόπο σε αυτά τα ζώδια. 

Ποια ζώδια ευνοούνται

ΚΡΙΟΣ
Αφήστε πίσω καταστάσεις που σας δηµιουρ-
γούν ανασφάλειες, αλλάζοντας τους ρυθµούς 
σας. Όταν ένας τοµέας σας δεν πάει και τόσο 
καλά, πρέπει να κάνετε ανακατατάξεις. Θα 
βγουν στην επιφάνεια ορισµένες διαµάχες 
και ίσως και κάποιες παρεξηγήσεις. Βάλτε 
ως πρωταρχικό σας κριτήριο τη δηµιουργι-
κότητα και τις µακροπρόθεσµες προοπτικές, 
ώστε να µπορέσετε να αποδώσετε, ακόµα και 
κάτω από αγχωτικές συνθήκες. Χρειάζεστε 
χρόνο για να δηµιουργήσετε νέες βάσεις και 
υποδοµές. 

ΤΑΥΡΟΣ
Με το να γυρνάτε τις σκέψεις σας στο παρελ-
θόν για να πετύχετε τους µελλοντικούς σας 
στόχους, είναι σίγουρο πως θα επαναλάβετε 
τα ίδια λάθη και ίσως και χειρότερα. Η βδο-
µάδα θα είναι καθοριστική για τις εξελίξεις σε 
αρκετούς τοµείς της ζωής σας και οι οποίες θα 
είναι ακριβώς αυτές που επιθυµείτε. Αποφύ-
γετε να είστε βιαστικοί και παρορµητικοί, εάν 
θέλετε οι ενέργειές σας να είναι περισσότε-
ρο επαγγελµατικές και ακολουθήστε πρωτό-
τυπες επενδυτικές στρατηγικές.

∆Ι∆ΥΜΟΙ
Μη δείχνετε αδιαφορία για τα άτοµα που σας 
περιβάλλουν και χαλάτε τη γνώµη που έχουν 
για εσάς. Η επιπολαιότητα δε θα σας βοη-
θήσει στους στόχους σας, αλλά θα σταµατή-
σει την εξέλιξή σας. Μιλήστε ανοιχτά για τα 
προβλήµατα που υπάρχουν σε προσωπικό 
και επαγγελµατικό επίπεδο και µην κρύβε-
στε πίσω από ανούσιες δικαιολογίες και ψέ-
µατα. Εξηγήστε στα αγαπηµένα σας πρόσω-
πα πως θέλετε χρόνο για να ξεκουραστείτε 
και να ταξινοµήσετε τις σκέψεις σας και µην 
τους κάνετε να ανησυχούν.

ΚΑΡΚΙΝΟΣ
Πριν πάρετε οποιαδήποτε οριστική απόφα-
ση για το µέλλον σας, σκεφτείτε σοβαρά όλες 
τις εκδοχές, ώστε να µη δηµιουργήσετε προ-

βλήµατα σε µια ήδη τεταµένη σχέση. Χρειά-
ζεται να είστε πιο διαλλακτικοί, να αποφεύ-
γετε τις συγκρούσεις και να µη µεταφέρετε 
τις πιέσεις της δουλειάς στη σχέση σας. Ξε-
κινήστε τη διαδικασία εσωτερικής αναζήτη-
σης, για να υπάρξει καλυτέρευση στις σχέ-
σεις σας. Συνεργαστείτε µε άνεση σε όλα τα 
επίπεδα και νιώστε τη συναισθηµατική κάλυ-
ψη που αναζητούσατε.

ΛΕΩΝ
Η εµπιστοσύνη που θα δείξετε στον εαυτό 
σας θα είναι µεγαλύτερη, αλλά ακόµα έχετε 
δρόµο µπροστά σας. Αξιοποιήστε τις  ευκαι-
ρίες που θα σας δοθούν µέσα από τις σχέσεις 
σας µε τους άλλους. Τα φλερτ και οι επαγγελ-
µατικές σας συνεργασίες θα σας δοκιµάσουν, 
αλλά θα σας δώσουν και νέες στρατηγικές. 
Τολµήστε αλλαγές που θα σας δώσουν χαρά 
και ελπίδα και µην αφήσετε τον εαυτό σας να 
πέσει σε µελαγχολία.

ΠΑΡΘΕΝΟΣ
Εάν κάποιοι δε σας αφήνουν να νιώσετε πιο 
χαλαροί, εκφράστε τα παράπονά σας. Εντα-
χθείτε σε καταστάσεις που βλέπετε οι άνθρω-
ποι ταιριάζουν περισσότερο στα γούστα σας. 
Αφού η παρούσα νοοτροπία δε σας συµφέ-
ρει, πάρτε την απόφαση και αλλάξτε την ρι-
ζικά. Προσπαθήστε να είστε όσο πιο πολύ 
µπορείτε ρεαλιστές και αντικειµενικοί σε αυ-
τά που σας συµβαίνουν. Τολµήστε αποφασι-
στικές αλλαγές και µην αφήνετε τους άλλους 
να σας παίρνουν τον αέρα.

ΖΥΓΟΣ
Θα κάνετε καινούριες επαγγελµατικές δι-
ασυνδέσεις, που κάποιες θα δώσουν νέες 
συνεργασίες. Το άγχος και το στρες θα σας 
καθηλώνει στα ίδια και τα ίδια µε αποτέλε-
σµα να µη βλέπετε κάποιες από τις ευκαιρί-
ες που θα σας έρθουν. Έχει µεγάλη σηµασία 
να ενεργοποιήσετε τα κρυφά σας ταλέντα, 
για να ανοίξετε καινούριες επαγγελµατικές 
προοπτικές και να έχετε δυνατότητα επιλο-
γών που δε θα επηρεάζουν τα οικονοµικά σας 
συµφέροντα. 

ΣΚΟΡΠΙΟΣ
Η σχέση µε το σύντροφό σας σε γενικές 
γραµµές θα κυµαίνεται σε πολύ καλά επίπε-
δα, αρκεί να µάθετε να εξωτερικεύετε τα βα-
θύτερά σας συναισθήµατα για να µπορεί να 
σας κατανοήσει. Εκδηλωθείτε για να τον κερ-
δίσετε και θα ανακαλύψετε πως οι επιθυµίες 
σας είναι κοινές. Προσπαθήστε πολύ για να 
δείξετε τον καλύτερό σας εαυτό. Φροντίστε 
να γίνετε όσο πιο ελκυστικοί και ευχάριστοι 
µπορείτε, για να κερδίσετε στο έπακρο τα συ-
ναισθήµατα του συντρόφου σας. 

ΤΟΞΟΤΗΣ
Οι τρέχουσες υποχρεώσεις που έχετε, προ-
καλούν αρκετές διαφωνίες ανάµεσά σας, 
αλλά τίποτα δεν είναι αξεπέραστο. Μοιρα-
στείτε τα προβλήµατα ο ένας του άλλου και η 
αγάπη που νιώθετε, θα είναι οδηγός σας για 

να βρείτε λύσεις, που θα προσφέρουν ισορ-
ροπία στη σχέση σας. ∆εν αποκλείεται να 
υπάρξει νοµιµοποίηση της υπάρχουσας σχέ-
σης σας, όσοι είστε δεσµευµένοι, ενώ οι αδέ-
σµευτοι θα ευνοηθείτε µε τη γνωριµία και-
νούριων προσώπων. 

ΑΙΓΟΚΕΡΩΣ
Στρέψτε το ενδιαφέρον σας σε κάποιο πρό-
σωπο από τον επαγγελµατικό σας χώρο, που 
τρέφει καλά αισθήµατα για το άτοµό σας. Η 
διάθεσή σας για περιπέτεια θα είναι αυξηµέ-
νη και ίσως οι ερωτικές κατακτήσεις να παί-
ξουν καταλυτικό ρόλο στην παρούσα ζωή 
σας. Αποφύγετε κάθε είδους υπερβολή που 
θα σας χαρακτηρίσει ως άστατη προσωπι-
κότητα. Συγκρατήστε και µειώστε τις απαι-
τήσεις σας που ολοένα και µεγαλώνουν και 
σας κάνουν να γίνεστε κτητικοί και να ξεσπά-
τε σε σκηνές ζήλιας. 

Υ∆ΡΟΧΟΟΣ
Ηρεµήστε γιατί δεν αποκλείεται να εµφα-
νιστεί στη ζωή σας άτοµο που θα σας προ-
σφέρει µια σχέση γεµάτη πάθος και συναι-
σθήµατα και µε όχι καλή συµπεριφορά θα 
το αποµακρύνεται. Για να έχετε καλή συνύ-
παρξη µε κάποιο πρόσωπο, προϋποθέτει να 
κάνετε και θυσίες. Εάν δεν οριοθετήσετε τις 
πραγµατικές σας ανάγκες, οι ξαφνικές αλλα-
γές που θα εµφανιστούν στη ζωή σας, µπο-
ρεί να πάρουν µια δραµατική πορεία για το 
παρόν και το µέλλον σας. Για να προστατευ-
τείτε στο µέλλον, παρατηρείστε καταστάσεις 
που σας ενοχλούν. 

ΙΧΘΥΣ
Η λογική σκέψη θα είναι ο µόνος τρόπος για 
να καταλάβετε το σύντροφό σας και να ισορ-
ροπήσετε. Η ατµόσφαιρα θα είναι πραγµα-
τικά ευχάριστη για να πραγµατοποιήσετε οι-
κογενειακές συναντήσεις, αρκεί να µείνετε 
σταθεροί στις θέσεις σας για να αποφύγετε 
τυχόν λάθη. Μπορεί οι εξελίξεις στον επαγ-
γελµατικό σας χώρο να µην είναι ευχάριστες, 
όσο εσείς περιµένατε, αλλά θα καταφέρετε 
να κερδίσετε τις εντυπώσεις και νέους συνερ-
γάτες στο πλευρό σας.

STAR WARS/15-21/6

Από τη
Άντα Λεούση

Αριθµολόγος 
-Μελλοντολόγος-Αστρολόγος

● 210-4131584 ● 210-4222828 ● 6971709239 (what’s up) ● 6932232132 (vodafone)
● Email: aleousi@gmail.com ● FB: @leousianta ● Site: www.virginialeousi.com

Τηλέφωνα για προσωπικό ή τηλεφωνικό ραντεβού
µε δυνατότητα πρόβλεψης και µέσω εφαρµογής:

3939
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ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑΡΧΗΣ ΑΤΤΙΚΗΣ
και για την επόμενη πενταετία 

ο ΓΙΩΡΓΟΣ ΠΑΤΟΥΛΗΣ
Με τη στήριξη του Κυριάκου Μητσοτάκη εκ νέου υποψήφιος

για την επόμενη μεγάλη νίκη, τη νίκη της Αττικής

«Με τιμά ιδιαίτερα η στήριξη
του πρωθυπουργού
- Συνεχίζουμε ενωμένοι»
Τις ευχαριστίες του στον πρωθυπουργό Κυριάκο Μητσοτά-
κη για τη στήριξη της υποψηφιότητάς του στις επερχόµενες 
Περιφερειακές Εκλογές, εξέφρασε ο νυν Περιφερειάρχης 
Αττικής, Γιώργος Πατούλης.

«Η στήριξη της υποψηφιότητας µου για την Περιφέ-
ρεια Αττικής, στις Περιφερειακές εκλογές του προσεχούς 
Οκτωβρίου, από τον Πρωθυπουργό και Πρόεδρο της Νέας 
∆ηµοκρατίας Κυριάκο Μητσοτάκη τιµά ιδιαίτερα τόσο εµέ-
να, όσο και τους συνεργάτες µου» ανέφερε ο κ. Πατούλης.

«Ευχαριστώ τον Πρωθυπουργό και τη Νέα ∆ηµοκρα-
τία για τη στήριξή τους, γιατί επιβραβεύουν την προσπά-
θεια που καταβάλαµε τα προηγούµενα τέσσερα χρόνια για 
να αλλάξουµε µε έργο την Αττική. Ενωµένοι συνεχίζουµε 
για να κερδίσουµε ξανά την εµπιστοσύνη των συµπολιτών 
µας, ώστε να πάµε και τα επόµενα χρόνια την Αττική ακό-
µη πιο µπροστά, ακόµη πιο ψηλά. Με επίκεντρο τον πολί-
τη» πρόσθεσε ο Περιφερειάρχης.
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